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Zápisnica  
 

z XIII. zasadania Mestského zastupiteľstva v aabtíne-Strá~ach, ktoré sa konalo  dňa 25. septembra 

2024, t. j. v stredu o 16,30 hod., v zasadačke mestského úradu v aabtíne-Strá~ach. 

Prítomní pp.: Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Bc. Duban Waldecker – viceprimátor mesta, p. 

Miroslav Nosek, p. Ivana Prokopiusová,   p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra,  p. Marek aedivý, p. 

Marcel }ák,  

 

 Neprítomní – ospravedlnení pp.:  Mgr. Vladimír Hladík, p. Vladimír Sofka, Mgr. =udmila 

     Menbíková, p. Lukáb Letko 

            

      

Prítomní pp: Ing. Vladimír Sloboda – hlavný kontrolór mesta 

          Ing. Jozef Pavlík – prednosta MsÚ 

                         p. Alena Poláková - zapisovate>ka 

 

 

Zo zasadania Mestského zastupite>stva v aabtíne-Strá~ach sa vyhotovuje audiovizuálny záznam. 
Zápisnica je spracovaná v zmysle platného Rokovacieho poriadku Mestského zastupite>stva v aabtíne-

Strá~ach. 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Vá~ený pán viceprimátor, vá~ený pán kontrolór, vá~ené poslankyne, poslanci, vá~ení hostia. Dovo>te mi, 
aby som vás privítal na XIII. zasadnutí Mestského zastupite>stva, konaného 25. septembra 2024, v 
zasada�ke mestského úradu v aabtíne-Strá~ach. Na úvod ospravedlním btyroch poslancov a to je p. 
poslankyňa Menbíková, p. poslanec Hladík, p. poslanec Letko a p. poslanec Sofka, �akujem vám a zároveň 
u~ predávam slovo viceprimátorovi p. Waldeckerovi a poverujem ho vedením zastupite>stva.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor)  Tak ako prvé prejdeme k schváleniu programu dnešného. Program ste všetci obdržali, dúfam, že ste si ho aj preštudovali. Môžeme hlasovať?  
 

     Uznesenie MsZ č. 368/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

program XIII. zasadnutia Mestského zastupite>stva v aabtíne-

Strá~ach dňa 25. septembra 2024. 

  1/ Otvorenie, schválenie programu 

  2/ Vo>ba návrhovej komisie  a overovate>ov zápisnice 

  3/ Interpelácie a podnety  
  4/ Návrh plánu kontrolnej �innosti hlavného kontrolóra mesta aabtín-Strá~e na II. polrok  
      2024 

  5/ Kontrola plnenia  uznesení mestského zastupite>stva 

  6/ Návrh - Monitorovacia správa Mesta aabtín-Strá~e k 30.6.2024 

  7/ Návrh Rozpo�tové opatrenie �. 3 – zmena rozpo�tu Mesta aabtín – Strá~e na rok 2024 

  8/ Návrh - Rozpo�tové opatrenie primátora mesta  
  9/ Návrh na  Dodatok �. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta aabtín –  

Zápisnica 

z XIII. zasadania Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach, ktoré sa konalo dňa 25. septembra 

2024, t. j. vstredu o 16,30 hod., v zasadačke mestského úradu v Šaštíne-Strážach. 

Prítomní pp.: Ing. Radovan Prstek — primátor mesta, Bc. Dušan Waldecker — viceprimátor mesta, p. 

Miroslav Nosek, p. Ivana Prokopiusová, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. 
Marcel Zák, 

Neprítomní — ospravedlnení pp.: Mgr. Vladimír Hladík, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Lukáš Letko 

Prítomní pp: Ing. Vladimír Sloboda — hlavný kontrolór mesta 
Ing. Jozef Pavlík — prednosta MsU 

p. Alena Poláková - zapisovateľka 

Zo zasadania Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach sa vyhotovuje audiovizuálny záznam. 
Zápisnica je spracovaná v zmysle platného Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Šaštíne- 

Strážach. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Vážený pán viceprimátor, vážený pán kontrolór, vážené poslankyne, poslanci, vážení hostia. Dovoľte mi, 

aby som vás privítal na XIII. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, konaného 25. septembra 2024, v 
zasadačke mestského úradu v Šaštíne-Strážach. Na úvod ospravedlním štyroch poslancov a to je p. 

poslankyňa Menšíková, p. poslanec Hladík, p. poslanec Letko a p. poslanec Sofka, ďakujem vám a zároveň 
už predávam slovo viceprimátorovi p. Waldeckerovi a poverujem ho vedením zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Tak ako prvé prejdeme k schváleniu programu dnešného. Program ste všetci obdržali, dúfam, že ste 

si ho aj preštudovali. Môžeme hlasovať? 

Uznesenie MsZ č. 368/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
program XIII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šaštíne- 

Strážach dňa 25. septembra 2024. 
1/ Otvorenie, schválenie programu 

2/ Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3/ Interpelácie a podnety 
4/ Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže na II. polrok 

2024 

5/ Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 

6/ Návrh - Monitorovacia správa Mesta Šaštín-Stráže k 30.6.2024 
7/ Návrh Rozpočtové opatrenie č. 3 — zmena rozpočtu Mesta Šaštín — Stráže na rok 2024 

8/ Návrh - Rozpočtové opatrenie primátora mesta 
9/ Návrh na Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Šaštín — 
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      Strá~e zo dňa 28.02.2024 

10/ Návrh - Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych slu~ieb Mesta aabtín-Strá~e  
      za rok 2023 

11/ Návrh na  prevod pozemku parc. �. C-KN 1461/2 vo výmere 457 m2 v k.ú. aabtín. 
12/ Návrh na prevod  mestského pozemku parc. �. C-KN 1916/274 v k.ú. aabtín  vo výmere  
      15 m2 v k.ú. aabtín – RO Gazárka 

13/ Návrh na prevod  mestského pozemku parc. �. C-KN 1916/273 v k.ú. aabtín  vo výmere 8  
      m2 v k.ú. aabtín – RO Gazárka. 
14/ Návrh na prevod �asti mestského pozemku parc. �. C-KN 1916/262 v k.ú. aabtín  -  
      novovytvorený pozemok parc.�. C-KN 1916/305 v k.ú. aabtín vo výmere 113m2 – RO  

      Gazárka.  
15/ Návrh na prevod �asti mestského pozemku parc. �. C-KN 1916/262 v k.ú. aabtín  -  
      novovytvorený pozemok parc.�. C-KN 1916/304 v k.ú. aabtín vo výmere 113m2 – RO  

      Gazárka.  
16/ Návrh na prevod �asti mestského pozemku parc. �. C-KN 1916/262 v k.ú. aabtín vo  
      výmere 113m2 – RO Gazárka.  
17/ Návrh na  zrubenie Uznesenia MsZ �. 326/2024 zo dňa 30. apríla 2024, ktorým bol  
      schválený  prevod mestského majetku: pozemkov parc.�. C-KN 418/1, 418/2, 419, 420/1, 

      420/2, 420/4  v k.ú. aabtín a stavieb: rodinný dom �. 569 na pozemku parc.�. 418/2, gará~  
      na pozemku parc.�. 419, hospodárska budova na pozemku parc.�. 420/2 v k.ú. aabtín  
      formou obchodnej verejnej súfa~e a podmienky obchodnej verejnej súfa~e.  
18/ Návrh na vyhlásenie OBCHODNEJ VEREJNEJ SÚeA}E o najvhodnejbí návrh na 

      uzavretie kúpnej zmluvy  na prevod vlastníctva k nehnute>nostiam zapísané na LV 3894  
      v k.ú aabtín, RD so s.�. 569, gará~, hospodárska budova 

19/ Návrh na schválenie za�atia obstarávania Zmien a doplnkov �. 1/2024  Územného plánu 

      mesta aabtín – Strá~e v k.ú. Strá~e nad Myjavou a aabtín– doplnenie  lokality. 

20/ Návrh na vzdanie sa �lenstva  v Komisii pre ekonomiku, správu majetku. 
21/ Návrh na vo>bu �lena Komisie pre ekonomiku, správu majetku 

22/ Návrh na vzdanie sa �lenstva  v Komisii pre výstavbu, územné plánovanie a ~ivotné  
      prostredie. 

23/ Návrh na vo>bu �lena Komisie pre výstavbu, územné plánovanie a ~ivotné prostredie 

24/ Návrh na vo>bu zapisovate>ky Komisie pre sociálne veci a bývanie 

25/ Návrh na vzdanie sa �lenstva v Komisii pre vzdelávanie, mláde~ a bport 
26/ Návrh na vo>bu �lenov Komisie pre vzdelávanie, mláde~ a bport 
27/ Rôzne  
28/ Diskusia 

29/ Záver 
 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, 
p. Marek aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

2/Voľba návrhovej komisie  a overovateľov zápisnice 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Do  Návrhovej komisii navrhujem p. Marka aedivého,  p. Ivanu Prokopiusovú, za predsedu komisie p. 

Reného Vávru. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra,  

Stráže zo dňa 28.02.2024 
10/ Návrh - Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb Mesta Šaštín-Stráže 

za rok 2023 
11/ Návrh na prevod pozemku parc. č. C-KN 1461/2 vo výmere 457 m2 v k.ú. Šaštín. 

12/ Návrh na prevod mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/274 v k.ú. Šaštín vo výmere 

15 m2 v k.ú. Šaštín — RO Gazárka 
13/ Návrh na prevod mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/273 v k.ú. Šaštín vo výmere 8 

m2 v k.ú. Šaštín — RO Gazárka. 
14/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. Šaštín - 

novovytvorený pozemok parc.č. C-KN 1916/305 v k.ú. Šaštín vo výmere 113m2 — RO 

Gazárka. 

15/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. Šaštín - 
novovytvorený pozemok parc.č. C-KN 1916/304 v k.ú. Šaštín vo výmere 113m2 — RO 

Gazárka. 
16/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. Šaštín vo 

výmere 113m2 — RO Gazárka. 

17/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 326/2024 zo dňa 30. apríla 2024, ktorým bol 
schválený prevod mestského majetku: pozemkov parc.č. C-KN 418/1, 418/2, 419, 420/1, 

420/2, 420/4 v k.ú. Šaštín a stavieb: rodinný dom č. 569 na pozemku parc.č. 418/2, garáž 

na pozemku parc.č. 419, hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2 v k.ú. Šaštín 
formou obchodnej verejnej súťaže a podmienky obchodnej verejnej súťaže. 

18/ Návrh na vyhlásenie OBCHODNEJ VEREJNEJ SÚŤAŽE o najvhodnejší návrh na 
uzavretie kúpnej zmluvy na prevod vlastníctva k nehnuteľnostiam zapísané na LV 3894 

v k.ú Šaštín, RD so s.č. 569, garáž, hospodárska budova 

19/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2024 Územného plánu 

mesta Šaštín — Stráže v k.ú. Stráže nad Myjavou a Šaštín— doplnenie lokality. 
20/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre ekonomiku, správu majetku. 

21/ Návrh na voľbu člena Komisie pre ekonomiku, správu majetku 
22/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre výstavbu, územné plánovanie a životné 

prostredie. 

23/ Návrh na voľbu člena Komisie pre výstavbu, územné plánovanie a životné prostredie 

24/ Návrh na voľbu zapisovateľky Komisie pre sociálne veci a bývanie 
25/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport 

26/ Návrh na voľbu členov Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport 
27/ Rôzne 
28/ Diskusia 

29/ Záver 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, 
p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

2/Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Do Návrhovej komisii navrhujem p. Marka Šedivého, p. Ivanu Prokopiusovú, za predsedu komisie p. 

Reného Vávru. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra,
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p. Marek aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

  

Za overovate>ov zápisnice navrhujem pána }áka a pani Dalajkovú.  

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, 
p. Marek aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

  

3/ Interpelácie a podnety  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Prejdeme k bodu  �. 3, interpelácie a podnety. Ak má niekto nie�o vá~neho, nech sa pá�i p. }ák.  

Marcel }ák (poslanec)  
Mám jednu len takú pripomienku od ob�anov, ~e chodník, ktorý je od Jedni�ky smerom k bazilike tam pri 
tých domoch. Tak~e nie je osvetlený, ~e �i by sa tam nedal spravif osvetlenie?  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Osvetlenie. Ebte raz, od Jedni�ky bývalej rebtaurácie?  

Marcel }ák (poslanec)  
Áno od bývalej rebtaurácie smerom tuto dole k bazilike.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Osvetlenie je dôle~ité, lebo �akám ka~dý deň ~iadosf aj od majite>ov záhradných domov, ako to mám 
nazvaf, v záhradkárskej oblasti, tak isto táto cesta u rybníka ved>a, ved>a teba, ako je dozadu, takisto 
po~iadavka o osvetlenie, myslím si, ~e je to adekvátna po~iadavka, lebo naozaj tam je tma, máme tam 
problémy s vývozmi nejakých tých odpadov, tak~e mohli by sme nacenif teda popritom aj osvetlenie tu. 
Ebte raz ea poprosím, pán poslanec, povedz mi to miesto, kde by sme ho mali presne, ten st;p.  

Marcel }ák (poslanec)  
St;p, neviem, ja len.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Na tej trase, na tej trase. Dobre, dobre. Spravíme to jednoducho, ke� bude naozaj tma, pozrieme sa, dám 
chlapom, nech to tam vytý�ia.  

Marcel }ák (poslanec)  
Viem, ~e st;p je na rohu, ako je brána.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Do baziliky.  

Marcel Žák (poslanec)  Do baziliky, tam je, to som si teraz všimol, ale či tam je potom dobre.  
Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  Keď tam je stĺp ešte lepšie, dobre vyriešime. Poznačte mi to, prosím vás.  

p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

Za overovateľov zápisnice navrhujem pána Záka a pani Dalajkovú. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, 
p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

3/ Interpelácie a podnety 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Prejdeme k bodu č. 3, interpelácie a podnety. Ak má niekto niečo vážneho, nech sa páči p. Žák. 

Marcel Žák (poslanec) 

Mám jednu len takú pripomienku od občanov, že chodník, ktorý je od Jedničky smerom k bazilike tam pri 

tých domoch. Takže nie je osvetlený, že či by sa tam nedal spraviť osvetlenie? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Osvetlenie. Ešte raz, od Jedničky bývalej reštaurácie? 

Marcel Žák (poslanec) 

Áno od bývalej reštaurácie smerom tuto dole k bazilike. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Osvetlenie je dôležité, lebo čakám každý deň žiadosť aj od majiteľov záhradných domov, ako to mám 

nazvať, v záhradkárskej oblasti, tak isto táto cesta u rybníka vedľa, vedľa teba, ako je dozadu, takisto 

požiadavka o osvetlenie, myslím si, že je to adekvátna požiadavka, lebo naozaj tam je tma, máme tam 

problémy s vývozmi nejakých tých odpadov, takže mohli by sme naceniť teda popritom aj osvetlenie tu. 

Ešte raz Ťa poprosím, pán poslanec, povedz mi to miesto, kde by sme ho mali presne, ten stíp. 

Marcel Žák (poslanec) 

Stíp, neviem, ja len. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Na tej trase, na tej trase. Dobre, dobre. Spravíme to jednoducho, keď bude naozaj tma, pozrieme sa, dám 

chlapom, nech to tam vytýčia. 

Marcel Žák (poslanec) 

Viem, že stíp je na rohu, ako je brána. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Do baziliky. 

Marcel Žák (poslanec) 

Do baziliky, tam je, to som si teraz všimol, ale či tam je potom dobre. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Keď tam je stíp ešte lepšie, dobre vyriešime. Poznačte mi to, prosím vás.
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
p. Vávra  

René Vávra (poslanec)  
Ja by som mal podnet na interpeláciu oh>adne, na cintoríne, u~ sme tu dva roky, ste tu aj sám spomínali, 
~e ten re�nícky pultík, ke� sú pohreby.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Áno, máb pravdu, lebo myslím, ~e teraz ste riebili ob�ianske pohreby, nie? Rozprávali ste o tom,  máb 
pravdu. Ja si,  zdá sa mi, ~e vtedy som tú zákazku dal pánovi Slobodovi, nech tam vyrobí taký pevný 
pultík. Ur�ite nám to chýba.  

René Vávra (poslanec)  
Chýba a to je prvá vec a druhá vec, potom je tam tá zámková dla~ba strabne moc hrbatá, ke� si vbimnete, 
tam kde �lovek stojí a rozpráva, tak to je na zabití. To by sa malo spravif.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
To doká~eme opravif vlastnými silami, ale máb pravdu, na ten pultík sa nejak pozabudlo, aj ke� sme 
povedali, ~e áno, ale ja si myslím, ~e som vtedy tu zákazku pánovi Slobodovi, nech nám výrobí nie�o 
pekné, pevné, nevadí, zopakujeme to, alebo kúpime hotový.  

René Vávra (poslanec)  
A pri tomto ebte by tam bolo dobré, ako sú tam tie st;py drevené, tak spojovacou ty�ou, urobif na ne 

há�iky a tam by krásne boli vyvesené vlastne vence, toto treba riebif s pohrebnou slu~bou. Riebili sme to 
dneska tam.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Ale oni mi chlapi sami s>úbili, ~e vymerajú to alebo tie vence sú rôznej ve>kosti, riebili sme to presne tam 
pod tým prístrebkom, tak~e v podstate dohoda posledná bola taká, ~e oni mi dajú rozmery. Táto pohrebná 
slu~ba, lebo ja predsa neviem, ko>ko má veniec 60, 20, 40, aby to bolo 20.  

René Vávra (poslanec)  
Okolo 25, 30.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Zále~í, tak ur�ite, ur�ite áno, len teda toto sú veci, kde by sme mali zvládaf sami v rámci technických 
slu~ieb. No ale bohu~ia>, máme tak vysokú maródku, ~e to sme tu sná� ebte nemali. Teraz mali nejaké 
úrazy vá~ne, tak~e to budú naozaj, budeme musief pou~if brigádnikov nejakých, lebo v tomto po�te 
momentálne, ako sme teraz, ako je to fakt katastrofa. Dobre, pán poslanec, viem. Treba to zapísaf. Viem. 
Dobre, viem, aj som ich teda riebil, ale zopakujem to.  

 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Má ebte niekto nie�o? Pristúpime k bodu �íslo 4. Návrh plánu kontrolnej �innosti hlavného kontrolóra 
mesta aabtín Strá~e na druhý polrok 2024.  

4/ Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta aabtín-Strá~e na II. polrok 2024. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Poprosím hlavného pána kontrolóra. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

p. Vávra 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som mal podnet na interpeláciu ohľadne, na cintoríne, už sme tu dva roky, ste tu aj sám spomínali, 

že ten rečnícky pultík, keď sú pohreby. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Áno, máš pravdu, lebo myslím, že teraz ste riešili občianske pohreby, nie? Rozprávali ste o tom, máš 

pravdu. Ja si, zdá sa mi, že vtedy som tú zákazku dal pánovi Slobodovi, nech tam vyrobí taký pevný 

pultík. Určite nám to chýba. 

René Vávra (poslanec) 

Chýba a to je prvá vec a druhá vec, potom je tam tá zámková dlažba strašne moc hrbatá, keď si všimnete, 

tam kde človek stojí a rozpráva, tak to je na zabití. To by sa malo spraviť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To dokážeme opraviť vlastnými silami, ale máš pravdu, na ten pultík sa nejak pozabudlo, aj keď sme 

povedali, že áno, ale ja si myslím, že som vtedy tu zákazku pánovi Slobodovi, nech nám výrobí niečo 

pekné, pevné, nevadí, zopakujeme to, alebo kúpime hotový. 

René Vávra (poslanec) 

A pri tomto ešte by tam bolo dobré, ako sú tam tie stípy drevené, tak spojovacou tyčou, urobiť na ne 

háčiky a tam by krásne boli vyvesené vlastne vence, toto treba riešiť s pohrebnou službou. Riešili sme to 

dneska tam. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale oni mi chlapi sami sľúbili, že vymerajú to alebo tie vence sú rôznej veľkosti, riešili sme to presne tam 

pod tým prístreškom, takže v podstate dohoda posledná bola taká, že oni mi dajú rozmery. Táto pohrebná 

služba, lebo ja predsa neviem, koľko má veniec 60, 20, 40, aby to bolo 20. 

René Vávra (poslanec) 

Okolo 25, 30. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Záleží, tak určite, určite áno, len teda toto sú veci, kde by sme mali zvládať sami v rámci technických 

služieb. No ale bohužiaľ, máme tak vysokú maródku, že to sme tu snáď ešte nemali. Teraz mali nejaké 

úrazy vážne, takže to budú naozaj, budeme musieť použiť brigádnikov nejakých, lebo v tomto počte 

momentálne, ako sme teraz, ako je to fakt katastrofa. Dobre, pán poslanec, viem. Treba to zapísať. Viem. 

Dobre, viem, aj som ich teda riešil, ale zopakujem to. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Má ešte niekto niečo? Pristúpime k bodu číslo 4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

mesta Šaštín Stráže na druhý polrok 2024. 

4/ Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže na II. polrok 2024. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Poprosím hlavného pána kontrolóra.
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Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Predkladám Vám návrh Plánu kontrolnej �innosti na druhý polrok tohto roka, pri�om dve 
veci, jednu pôvodne som navrhoval, aby bola zahrnutá do plánu kontrol. Okrem tých klasických, �o sa týka 
sfa~nosti inventarizácie dlhodobého hmotného majetku, dodr~iavania zákona �.  211 a aktuálnosf interných 
predpisov, ktoré som si dovolil tam navrhnúf. Posledná mala byf kontrola hospodárenia na Základnej bkole. 

Ale  na mestskej rade, v podstate poslanci sa dohodli, ~e by to mohlo byf zamenené za kontrolu výberu a 
vymáhania miestnych poplatkov a daní, miestnych daní a poplatkov. Tak, aby som to správne povedal s 
tým, ~e u~ ale vtedy bola lehota kratbia ako 15 dní na zverejnenie a tento plán musí byf visief 15 dní pred 
schválením, tzn., ~e poprosím, ja sa priznám, poprosil som pani Dalajkovú, aby to formálne aspoň 
predlo~ila túto zmenu, lebo ja to, ja som to musel tak zverejnif bez toho. Tak~e ak mô~te, teda, je to na vás, 
samozrejme, hej. V sú�asnom pláne je návrh kontroly hospodárenia v Základnej bkole. Ja som navrhol teda, 
~e by sa formálne vypustil tento siedmy bod a nahradil sa práve touto kontrolou vymáhania a výberu 

miestnych daní a poplatkov. �akujem pekne. Ale samozrejme, ak máte nejaké iné �albie návrhy uvítam.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem. My sme to prejednávali na tej rozbírenej rade. Tak~e má k tomu niekto nie�o dodaf? Pani 
Dalajková?  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Ja ako~e nemám dodaf ni�, iba vlastne by sa vypustil bod 7, ktorý je teraz kontrola hospodárenia v 
Základnej bkole atúrova 1115 aabtín-Strá~e a ten bod 7 by sa nahradil bodom kontrola výberu a vymáhania 
miestnych daní a poplatkov na Mestskom úrade v aabtíne-Strá~ach.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tak~e, páni poslanci, dáme hlasovaf, kto je za túto zmenu toho bodu?  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom p. Jany Dalajkovej Suchej na zmenu v bode �. 7 
v Pláne kontrolnej �innosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2024 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 369/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

urobif zmenu v bode �. 7 Plánu kontrolnej �innosti hlavného 
kontrolóra mesta aabtín-Strá~e na II. polrok 2024, vypustif pôvodne 

navrhovanú kontrolu hospodárenia v Základnej bkole, atúrova 1115 
aabtín-Strá~e a nahradif kontrolou výberu a vymáhania miestnych 
daní a poplatkov na Mestskom úrade v aabtíne-Strá~ach. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Predkladám Vám návrh Plánu kontrolnej činnosti na druhý polrok tohto roka, pričom dve 

veci, jednu pôvodne som navrhoval, aby bola zahrnutá do plánu kontrol. Okrem tých klasických, čo sa týka 

sťažnosti inventarizácie dlhodobého hmotného majetku, dodržiavania zákona č. 211 a aktuálnosť interných 

predpisov, ktoré som si dovolil tam navrhnúť. Posledná mala byť kontrola hospodárenia na Základnej škole. 

Ale na mestskej rade, v podstate poslanci sa dohodli, že by to mohlo byť zamenené za kontrolu výberu a 

vymáhania miestnych poplatkov a daní, miestnych daní a poplatkov. Tak, aby som to správne povedal s 

tým, že už ale vtedy bola lehota kratšia ako 15 dní na zverejnenie a tento plán musí byť visieť 15 dní pred 

schválením, tzn., že poprosím, ja sa priznám, poprosil som pani Dalajkovú, aby to formálne aspoň 

predložila túto zmenu, lebo ja to, ja som to musel tak zverejniť bez toho. Takže ak môžte, teda, je to na vás, 

samozrejme, hej. V súčasnom pláne je návrh kontroly hospodárenia v Základnej škole. Ja som navrhol teda, 

že by sa formálne vypustil tento siedmy bod a nahradil sa práve touto kontrolou vymáhania a výberu 

miestnych daní a poplatkov. Ďakujem pekne. Ale samozrejme, ak máte nejaké iné ďalšie návrhy uvítam. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ďakujem. My sme to prejednávali na tej rozšírenej rade. Takže má k tomu niekto niečo dodať? Pani 

Dalajková? 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja akože nemám dodať nič, iba vlastne by sa vypustil bod 7, ktorý je teraz kontrola hospodárenia v 

Základnej škole Štúrova 1115 Šaštín-Stráže a ten bod 7 by sa nahradil bodom kontrola výberu a vymáhania 

miestnych daní a poplatkov na Mestskom úrade v Šaštíne-Strážach. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Takže, páni poslanci, dáme hlasovať, kto je za túto zmenu toho bodu? 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom p. Jany Dalajkovej Suchej na zmenu v bode č. 7 

v Pláne kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2024 prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 369/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Schvaľuje 
urobiť zmenu vbode č. 7 Plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra mesta Šaštín-Stráže na II. polrok 2024, vypustiť pôvodne 

navrhovanú kontrolu hospodárenia v Základnej škole, Štúrova 1115 
Šaštín-Stráže a nahradiť kontrolou výberu a vymáhania miestnych 

daní a poplatkov na Mestskom úrade v Šaštíne-Strážach. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Teraz k celkovému tomu plánu. Má niekto nie�o dodaf?  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Je tam rok 23 a má byf 24, v dôvodovej správe.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne za pripomienku, ospravedlňujem sa.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor)  Dobre, takže môžem dať  hlasovať o celkovom návrhu plánu kontrolnej činnosti. Kto je za?  
Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom Plánu kontrolnej �innosti hlavného kontrolóra 
prijalo, 

 

     Uznesenie MsZ č. 370/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

Plán kontrolnej �innosti hlavného kontrolóra mesta aabtín-Strá~e na 
II. polrok 2024. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0   Zdr~ali sa: 0 

 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Prejdeme k bodu �íslo 6. Pardon, ebte som presko�il bod 5, návrh, kontrola plnenia uznesením Mestského 
zastupite>stva.  

5/ Kontrola plnenia  uznesení mestského zastupiteľstva 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Poprosím pána hlavného kontrolóra.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne, páni poslanci, máte pred sebou takisto kontrolu plnenia uznesení tak, ako boli jednotlivé 
uznesenia prijaté v tomto roku aj vyhodnotené, aký je ich aktuálny stav. Musím skonbtatovaf, ~e tam, kde 
nie�o je nesplnené, zvy�ajne nie je to zo strany mestského úradu, resp. mesta ako takého. Ani nie nie�o 
také akútne, ktoré by, ktoré by z tých bodov bolo nesplnené. Tak~e plnenie uznesení prebieha myslím si, 
~e celkom dobre, chcem len upozornif na jedno uznesenie, a to bolo uznesenie 362 z 26. júna, kde bol 

schválený nájom na dobu tri roky p. Halásovi a teda zmluva bola uzatvorená do konca tohto roku. Ale opäf 
myslím, ~e toto bolo aj témou na mestskej rade. Tak~e na toto len upozorňujem, ~e zmluva bola uzatvorená 
na inú dobu, ako je schválené uznesenie.  

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Teraz k celkovému tomu plánu. Má niekto niečo dodať? 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Je tam rok 23 a má byť 24, v dôvodovej správe. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne za pripomienku, ospravedlňujem sa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dobre, takže môžem dať hlasovať o celkovom návrhu plánu kontrolnej činnosti. Kto je za? 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 370/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Schvaľuje 
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže na 

II. polrok 2024. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Prejdeme k bodu číslo 6. Pardon, ešte som preskočil bod 5, návrh, kontrola plnenia uznesením Mestského 

zastupiteľstva. 

5/ Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Poprosím pána hlavného kontrolóra. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne, páni poslanci, máte pred sebou takisto kontrolu plnenia uznesení tak, ako boli jednotlivé 

uznesenia prijaté v tomto roku aj vyhodnotené, aký je ich aktuálny stav. Musím skonštatovať, že tam, kde 

niečo je nesplnené, zvyčajne nie je to zo strany mestského úradu, resp. mesta ako takého. Ani nie niečo 

také akútne, ktoré by, ktoré by z tých bodov bolo nesplnené. Takže plnenie uznesení prebieha myslím si, 

že celkom dobre, chcem len upozorniť na jedno uznesenie, a to bolo uznesenie 362 z 26. júna, kde bol 

schválený nájom na dobu tri roky p. Halásovi a teda zmluva bola uzatvorená do konca tohto roku. Ale opäť 

myslím, že toto bolo aj témou na mestskej rade. Takže na toto len upozorňujem, že zmluva bola uzatvorená 

na inú dobu, ako je schválené uznesenie.
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem má k tomu niekto nejaké pripomienky? Ak nie  pán predseda návrhovej komisie.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, prosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s Kontrolou plnenia uznesení mestského zastupite>stva prijalo, 
 

     Uznesenie MsZ č. 371/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Berie na vedomie 

Kontrolu plnenia uznesení mestského zastupite>stva. 
 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

6/ Návrh Monitorovacia správa Mesta aabtín-Strá~e k 30.  6. 2024. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tak~e poprosím pána hlavného kontrolóra, aby sa nám vyjadril k bodu 6.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Ale nemám pripomienky k tejto monitorovacej zmluve.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, ak nemáte pripomienky poprosím predsedu Návrhovej komisie o pre�ítanie návrhu na 
uznesenie.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s Návrhom na Monitorovaciu správu Mesta aabtín-Strá~e 
prijalo, 

 

     Uznesenie MsZ č. 372/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Berie na vedomie 

     Monitorovaciu správu Mesta aabtín-Strá~e k 30.06- 

     2024. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ďakujem má k tomu niekto nejaké pripomienky? Ak nie pán predseda návrhovej komisie. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, prosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Kontrolou plnenia uznesení mestského zastupiteľstva prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 371/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Berie na vedomie 

Kontrolu plnenia uznesení mestského zastupiteľstva. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Sedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

6/ Návrh Monitorovacia správa Mesta Šaštín-Stráže k 30. 6. 2024. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Takže poprosím pána hlavného kontrolóra, aby sa nám vyjadril k bodu 6. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Ale nemám pripomienky k tejto monitorovacej zmluve. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, ak nemáte pripomienky poprosím predsedu Návrhovej komisie o prečítanie návrhu na 

uznesenie. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Návrhom na Monitorovaciu správu Mesta Šaštín-Stráže 
prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 372/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Berie na vedomie 
Monitorovaciu správu Mesta Šaštín-Stráže k 30.06- 

2024. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek
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aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdr~ali sa: 0 

 

7/ Návrh Rozpočtové opatrenie č. 3 – zmena rozpočtu Mesta aabtín – Strá~e na rok 2024 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 7, návrh, rozpo�tové opatrenie �íslo 3, zmena rozpo�tu mesta aabtín Strá~e na rok 2024.  

Poprosím pána hlavného kontrolóra, aby sa nám vyjadril k bodu �. 7.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Takisto aj pri tomto návrhu platí, ~e prechádzali sme si ho spolu, tak~e nemám u~ ~iadne 
pripomienky k nemu.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, predseda komisie Návrhovej komisie.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa predlo~ený 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Prosím, dávam hlasovaf. 

a/Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpo�tové opatrenie �. 3 -zmena rozpo�tu 
Mesta aabtín-Strá~e prijalo, 
 

 

     Uznesenie MsZ č. 373/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

 a/ Rozpo�tové opatrenie �. 3 – zmena rozpo�tu Mesta  
                                                           aabtín - Strá~e  na rok 2024. 

 

  
 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Bežné príjmy 5 363 470       154 799          5 518 269       

Kapitálové príjmy 62 000            -                  62 000           

Finančné operácie príjmy 313 008          17 306           330 314         

Príjmy spolu 5 738 478       172 105          5 910 583       

Bežné výdavky 5 463 176       113 208          5 576 384       

Kapitálové výdavky 107 812          58 362           166 174         

Finančné operácie výdavky 167 236          -                  167 236         

Výdavky spolu 5 738 224       171 570          5 909 794       

Hospodárenie mesta + RO 254                535                789                

 Návrh zmeny  Rozpočet po 
zmene 

Rozpočet  mesta + RO  Rozpočet rok 
2024 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

7/ Návrh Rozpočtové opatrenie č. 3 — zmena rozpočtu Mesta Šaštín — Stráže na rok 2024 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 7, návrh, rozpočtové opatrenie číslo 3, zmena rozpočtu mesta Šaštín Stráže na rok 2024. 

Poprosím pána hlavného kontrolóra, aby sa nám vyjadril k bodu č. 7. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Takisto aj pri tomto návrhu platí, že prechádzali sme si ho spolu, takže nemám už žiadne 

pripomienky k nemu. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, predseda komisie Návrhovej komisie. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa predložený 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Prosím, dávam hlasovať. 

a/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočtové opatrenie č. 3 -zmena rozpočtu 
Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 373/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
a/ Rozpočtové opatrenie č. 3 — zmena rozpočtu Mesta 
Šaštín - Stráže na rok 2024. 

x Rozpočet rok , Rozpočet po 
Rozpočet mesta + RO 2024 Návrh zmeny zmene 

Bežné príjmy 5 363 470 154 799 5 518 269 

Kapitálové príjmy 62 000 - 62 000 

Finančné operácie príjmy 313 008 17 306 330 314 

Bežné výdavky 5 463 176 113 208 5 576 384 

Kapitálové výdavky 107 812 58 362 166 174 

Finančné operácie výdavky 167 236 - 167 236 

Hospodárenie mesta + RO 254 535 789 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek
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aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdr~ali sa: 0 

 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Mestské zastupite>stvo v aabtíne Strá~ach schva>uje pou~itie rezervného fondu vo výbke 6.900  EUR na 

zabezpe�enie stavebného dozoru pre projekt, zní~enie energetickej náro�nosti budov areálu bkôlky v 
aabtíne Strá~ach a vytvorenie novej triedy v hospodárskom pavilóne.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Prosím pána hlavného kontrolóra by sa nám vyjadril k tomu.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Opäf nemám k tomuto materiálu ~iadne pripomienky.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, nie prosím pána predsedu Návrhovej komisie.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

 

b/Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpo�tové opatrenie �. 3 -zmena rozpo�tu 
Mesta aabtín-Strá~e prijalo, 
 

     Uznesenie MsZ č. 374/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

b/ pou~itie rezervného fondu vo výbke  6.900,- € na zabezpe�enie 
stavebného dozoru pre projekt „Zní~enie energetickej náro�nosti 
budov areálu bkôlky v aabtíne–Strá~ach a vytvorenie novej triedy v 

hospodárskom pavilóne“. 
 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0       Zdr~ali sa: 0 

 

 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 

Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne Strážach schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 6.900 EUR na 

zabezpečenie stavebného dozoru pre projekt, zníženie energetickej náročnosti budov areálu škôlky v 

Šaštíne Strážach a vytvorenie novej triedy v hospodárskom pavilóne. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Prosím pána hlavného kontrolóra by sa nám vyjadril k tomu. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Opäť nemám k tomuto materiálu žiadne pripomienky. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, nie prosím pána predsedu Návrhovej komisie. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

b/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočtové opatrenie č. 3 -zmena rozpočtu 
Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 374/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

b/ použitie rezervného fondu vo výške 6.900,- € na zabezpečenie 
stavebného dozoru pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti 

budov areálu škôlky v Šaštíne-Strážach a vytvorenie novej triedy v 

hospodárskom pavilóne“. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 

Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0
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8/ Návrh - Rozpočtové opatrenie primátora mesta. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 8.  Pán hlavný kontrolór, poprosím vyjadrenie.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne, nemám k tomu materiálu ~iadne pripomienky. Je to vyslovene kompetencia zastupite>stva, 
aby schva>ovalo túto sumu a prebehla o tom ve>ká diskusia na mestskej rade.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem. Má niekto z poslancov k tomu? Ak nie poprosím pána predsedu komisie.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o obznámenie sa. Predlo~ili návrhom 
uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpo�tové opatrenie primátora mesta prijalo, 
 

 

     Uznesenie MsZ č. 375/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

Rozpo�tové opatrenie primátora mesta: v právomoci primátora mesta 
je prekro�if výdavky pri dosiahnutí vybbích príjmov, presunúf 
/presunom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky rozpo�tu/, 
resp. viazaf iný výdavok na úhradu rozpo�tovo nezabezpe�eného 
výdavku v rámci kategórie oddielu funk�nej klasifikácie a hlavnej 

kategórie ekonomickej klasifikácie do výbky 15.000,- € v priebehu 

celého rozpo�tového roka /ustanovenia § 14 ods. 2 písm. a, b, c, d, 
zákona �. 583/2004 Z. z. o rozpo�tových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorbích predpisov/. Uvedená právomoc sa týka be~ného 
i kapitálového rozpo�tu.  

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0   Zdr~ali sa: 0 

 

 

9/ Návrh na  Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta aabtín –  

Strá~e zo dňa 28.02.2024. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pristupujeme k bodu �íslo 9. Prosím pána hlavného kontrolóra vyjadrenie.  

8/ Návrh - Rozpočtové opatrenie primátora mesta. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 8. Pán hlavný kontrolór, poprosím vyjadrenie. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne, nemám k tomu materiálu žiadne pripomienky. Je to vyslovene kompetencia zastupiteľstva, 

aby schvaľovalo túto sumu a prebehla o tom veľká diskusia na mestskej rade. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ďakujem. Má niekto z poslancov k tomu? Ak nie poprosím pána predsedu komisie. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o obznámenie sa. Predložili návrhom 

uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočtové opatrenie primátora mesta prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 375/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
Rozpočtové opatrenie primátora mesta: v právomoci primátora mesta 

Je prekročiť výdavky pri dosiahnutí vyšších príjmov, presunúť 
/presunom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu/, 

resp. viazať iný výdavok na úhradu rozpočtovo nezabezpečeného 
výdavku v rámci kategórie oddielu funkčnej klasifikácie a hlavnej 

kategórie ekonomickej klasifikácie do výšky 15.000,- € v priebehu 
celého rozpočtového roka /ustanovenia $ 14 ods. 2 písm. a, b, c, d, 

zákona č. 583/2004 Z. z. orozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy aozmene adoplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov/. Uvedená právomoc sa týka bežného 
1 kapitálového rozpočtu. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

9/ Návrh na Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Šaštín — 
Stráže zo dňa 28.02.2024. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pristupujeme k bodu číslo 9. Prosím pána hlavného kontrolóra vyjadrenie. 

10
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Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. o sa týka tohto dodatku, takisto bola k tomu ve>ká diskusia na mestskej rade, viem, ~e 
k bodu �íslo 1,2 v podstate  neboli pripomienky, �o sa týka bodu 4, tak viem, ~e tam boli pripomienky k 
tej úhrnnej sume za celú dobu nájmu vo výbke 20.000  EUR, ale to u~  opäf platí, ~e ide o kompetenciu 
poslancov, tzn., ~e závisí od toho, ako výbku si stanovia, do tohto kontrolór nemá dôvod zasahovaf, je to 
na nich.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Predovbetkým, páni poslanci, ak nemáte k tomu, prosím pána predsedu komisie o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na Dodatok �. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta aabtín-Strá~e zo dňa 28. 02. 2024 prijalo, 
 

 

     Uznesenie MsZ č. 376/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

na základe ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona �. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorbích predpisov (�alej len „zákon o 
obecnom zriadení“) a § 9 ods. 1 zákona �. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorbích predpisov (�alej len „zákon o majetku obcí“)  
Dodatok �. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
aabtín – Strá~e zo dňa 28.02.2024. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

10/ Návrh - Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych slu~ieb Mesta aabtín-Strá~e  
 za rok 2023. 

 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor) 

Prosím pána hlavného, kontrolóra k bodu 10.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Nemám  k tomuto materiálu ~iadne pripomienky.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, nie, prosím pána predsedu komisie.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Čo sa týka tohto dodatku, takisto bola k tomu veľká diskusia na mestskej rade, viem, že 

k bodu číslo 1,2 v podstate neboli pripomienky, čo sa týka bodu 4, tak viem, že tam boli pripomienky k 

tej úhrnnej sume za celú dobu nájmu vo výške 20.000 EUR, ale to už opäť platí, že ide o kompetenciu 

poslancov, tzn., že závisí od toho, ako výšku si stanovia, do tohto kontrolór nemá dôvod zasahovať, je to 

na nich. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Predovšetkým, páni poslanci, ak nemáte k tomu, prosím pána predsedu komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta Šaštín-Stráže zo dňa 28. 02. 2024 prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 376/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
na základe ustanovenia 8 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o 

obecnom zriadení“) a $ 9 ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o majetku obcí“) 

Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Šaštín — Stráže zo dňa 28.02.2024. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Sedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

10/ Návrh - Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb Mesta Šaštín-Stráže 
za rok 2023. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 
Prosím pána hlavného, kontrolóra k bodu 10. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Nemám k tomuto materiálu žiadne pripomienky. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, nie, prosím pána predsedu komisie. 

11
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René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa so Správou o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych slu~ieb 
Mesta aabtín-Strá~e za rok 2023 prijalo, 
 

 

     Uznesenie MsZ č. 377/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Berie na vedomie 

Správu o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych slu~ieb Mesta 
aabtín-Strá~e za rok 2023 a vyjadruje spokojnosf / nespokojnosf 
s poskytovaním sociálnych slu~ieb. 
 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

11/ Návrh na  prevod pozemku parc. č. C-KN 1461/2 vo výmere 457 m2 v k.ú. aabtín. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 11, pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem. Nemám k tomuto návrhu pripomienky, len si dovolím upozornif, ~e ide o návrh, ktorého 
sú�asfou sú dôvody hodné osobitného zrete>a, tzn., ~e je potrebné, aby za daný návrh hlasovali 3/5 
vbetkých poslancov, tzn., ~e vbetci siedmi prítomní poslanci, inak sta�í jeden, ke� by sa zdr~al alebo 
nehlasoval alebo teda bol proti a v tom okamihu návrh nebude schválený.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Viete o �o? O �o ide? O ktorý pozemok ~e? Tak~e ak nemáte pripomienky, prosím pána predsedu 

komisie o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj �asti mestského pozemku ni~bie 
menovanému prijalo, 
 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so Správou o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb 
Mesta Šaštín-Stráže za rok 2023 prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 377/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie 
Správu o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb Mesta 

Šaštín-Stráže za rok 2023 a vyjadruje spokojnosť / nespokojnosť 

s poskytovaním sociálnych služieb. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Sedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

11/ Návrh na prevod pozemku parc. č. C-KN 1461/2 vo výmere 457 m2 v k.ú. Šaštín. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 11, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem. Nemám k tomuto návrhu pripomienky, len si dovolím upozorniť, že ide o návrh, ktorého 

súčasťou sú dôvody hodné osobitného zreteľa, tzn., že je potrebné, aby za daný návrh hlasovali 3/5 

všetkých poslancov, tzn., že všetci siedmi prítomní poslanci, inak stačí jeden, keď by sa zdržal alebo 

nehlasoval alebo teda bol proti a vtom okamihu návrh nebude schválený. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Viete o čo? O čo 1de? O ktorý pozemok že? Takže ak nemáte pripomienky, prosím pána predsedu 

komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj časti mestského pozemku nižšie 

menovanému prijalo, 

12
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     Uznesenie MsZ č. 378/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona �. 138/1991 o majetku obcí 
v znení nesk. predpisov  odpredaj z dôvodov hodných osobitného 
zrete>a  �asti mestského pozemku: 
-  parc. �.  C-KN 1461/2 vo výmere 457 m2 v k.ú. aabtín, druh 
pozemku zastavaná plocha a nádvorie, z pôvodného pozemku parc.�. 
1461/2 vo výmere 595m2 v k.ú. aabtín, druh pozemku zastavaná 
plocha a nádvorie, vedenom na LV 2045 pre obec aabtín-Strá~e, okres 
Senica, v zmysle geometrického plánu �. 50/2024 vypracovaného 
Anton ech, geodetické práce, Lakbárska Nová Ves 282 úradne 
overeným OÚ Senica, katastrálny odbor dňa 01.07.2024 pod �. G1-

519/2024 Tomábovi Komornému,  bytom aabtín – Strá~e, 
Záhumenice 1525. 
Cena pozemku sa stanovuje na 21,-€ za m2 (celkom 9158,28€). 
Vbeobecná cena majetku mesta bola stanovená znaleckým posudkom 
vypracovaným Ing. Róbertom Kudlá�om pod �.  99/2024 zo dňa 
28.08.2024 na 9597,-€. 
Kupujúci zaplatí náklady na vklad do katastra nehnute>nosti, návrh na 
vklad do katastra nehnute>ností podáva kupujúci. Náklady na 
vypracovanie  kúpnej zmluvy  znába kupujúci. Sumu za odkúpený 
pozemok  kupujú vyplatí Mestu aabtín-Strá~e do 3 dní po  podpísaní 
kúpnej zmluvy  pobtovou pouká~kou alebo bankovým prevodom. 
Dôvodom hodným osobitného zrete>a je skuto�nosf, ~e mesto  
pozemok nevyu~íva pre vlastné potreby,  pozemok bude v zmysle 

platného územného plánu mesta vyu~ívaný ako verejná zeleň, 
nadobúdate> berie na vedomie, ~e na prevádzanej nehnute>nosti 
viaznu zákonné vecné bremená zriadené pod>a osobitných predpisov, 
~iadate> je výlu�ným vlastníkom susedného pozemku parc.�. E-KN 

2427  a 2429 v k.ú. aabtín. Na pozemok je prístup len z pozemku 

kupujúceho. V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce ide 

o prevod nehnute>ného majetku mesta, kde nemo~no objektívne 
predpokladaf, ~e by majetok mesta mohla ú�elne nadobudnúf iná 
osoba, ne~ tá, na ktorú sa má majetok obce pod>a schva>ovaného 
zámeru previesf. 
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-

straze/ 

      

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0  Zdr~ali sa: 0 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie MsZ č. 378/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Schvaľuje 

v zmysle $ 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku obcí 
v znení nesk. predpisov odpredaj z dôvodov hodných osobitného 
zreteľa časti mestského pozemku: 

- parc. č. C-KN 1461/2 vo výmere 457 m2 vk.ú. Šaštín, druh 
pozemku zastavaná plocha a nádvorie, z pôvodného pozemku parc.č. 

1461/2 vo výmere 595m2 v k.ú. Šaštín, druh pozemku zastavaná 
plocha a nádvorie, vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín-Stráže, okres 
Senica, v zmysle geometrického plánu č. 50/2024 vypracovaného 

Anton Čech, geodetické práce, Lakšárska Nová Ves 282 úradne 

overeným OÚ Senica, katastrálny odbor dňa 01.07.2024 pod č. G1- 
519/2024 Tomášovi Komornému, bytom Šaštín — Stráže, 

Záhumenice 1525. 

Cena pozemku sa stanovuje na 21,-€ za m2 (celkom 9158,28€). 

Všeobecná cena majetku mesta bola stanovená znaleckým posudkom 
vypracovaným Ing. Róbertom Kudláčom pod č. 99/2024 zo dňa 

28.08.2024 na 9597,-€. 
Kupujúci zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, návrh na 

vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúci. Náklady na 
vypracovanie kúpnej zmluvy znáša kupujúci. Sumu za odkúpený 

pozemok kupujú vyplatí Mestu Šaštín-Stráže do 3 dní po podpísaní 
kúpnej zmluvy poštovou poukážkou alebo bankovým prevodom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že mesto 
pozemok nevyužíva pre vlastné potreby, pozemok bude v zmysle 

platného územného plánu mesta využívaný ako verejná zeleň, 
nadobúdateľ berie na vedomie, že na prevádzanej nehnuteľnosti 
viaznu zákonné vecné bremená zriadené podľa osobitných predpisov, 

žiadateľ je výlučným vlastníkom susedného pozemku parc.č. E-KN 

2427 a 2429 vk.ú. Šaštín. Na pozemok je prístup len z pozemku 
kupujúceho. V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce ide 

o prevod nehnuteľného majetku mesta, kde nemožno objektívne 
predpokladať, že by majetok mesta mohla účelne nadobudnúť iná 

osoba, než tá, na ktorú sa má majetok obce podľa schvaľovaného 
zámeru previesť. 

https://Www.mestosastinstraze.sk/mestsky- 
urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin- 

straze/ 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 
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12/ Návrh na prevod  mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/274 v k.ú. aabtín  vo výmere  15 m2 
v k.ú. aabtín – RO Gazárka. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán  hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Nemal som k tomuto materiálu ~iadne pripomienky a nejedná sa o dôvod hodný 
osobitného zrete>a.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci. Ak nemá nikto ni�, prosím pána predsedu komisie o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj  mestského pozemku ni~bie menovanému 
prijalo, 

 

     Uznesenie MsZ č. 379/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. b/ zákona �. 138/1991 o majetku obcí 
v znení nesk. predpisov  odpredaj  mestského pozemku  parc. �. C-KN 

1916/274  vo výmere 15m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. 
aabtín vedenom na LV 2045 pre obec aabtín – Strá~e, okres Senica, 
Vladimírovi Hlatkému  a man~. Irene,  bytom Bratislava, Belinského 
15. 

Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 375,-€).  
Kupujúci zaplatia náklady na vklad do katastra nehnute>nosti, návrh 
na vklad do katastra nehnute>ností podávajú kupujúci. Náklady na 
vypracovanie  kúpnej zmluvy  znábajú kupujúci. Sumu za odkúpený 
pozemok  kupujúci vyplatia Mestu aabtín-Strá~e do 3 dní po  
podpísaní kúpnej zmluvy  pobtovou pouká~kou alebo bankovým 

prevodom. 

Jedná sa o prevod pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve 
kupujúcich, vrátane pri>ahlej plochy, ktorá svojim umiestnením 
a vyu~itím tvorí neoddelite>ný celok so stavbou. Kupujúci sú 
vlastníkmi rekrea�nej chaty �. 112, prevádzaný pozemok tvorí sú�asf 
oploteného dvora rekrea�nej chaty. Jedná sa o zosúladenie u~ívacích 
a majetkoprávnych vzfahov. 
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-

straze/ 

 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 

12/ Návrh na prevod mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/274 v k.ú. Šaštín vo výmere 15 m2 
v k.ú. Šaštín — RO Gazárka. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Nemal som k tomuto materiálu žiadne pripomienky a nejedná sa o dôvod hodný 

osobitného zreteľa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci. Ak nemá nikto nič, prosím pána predsedu komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj mestského pozemku nižšie menovanému 
prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 379/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle $ 9a ods. 15 písm. b/ zákona č. 138/1991 o majetku obcí 

v znení nesk. predpisov odpredaj mestského pozemku parc. č. C-KN 
1916/274 vo výmere 15m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. 

Šaštín vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín — Stráže, okres Senica, 

Vladimírovi Hlatkému a manž. Irene, bytom Bratislava, Belinského 

15. 

Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 375,-€). 

Kupujúci zaplatia náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, návrh 
na vklad do katastra nehnuteľností podávajú kupujúci. Náklady na 

vypracovanie kúpnej zmluvy znášajú kupujúci. Sumu za odkúpený 
pozemok kupujúci vyplatia Mestu Šaštín-Stráže do 3 dní po 

podpísaní kúpnej zmluvy poštovou poukážkou alebo bankovým 
prevodom. 

Jedná sa o prevod pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve 
kupujúcich, vrátane priľahlej plochy, ktorá svojim umiestnením 
a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. Kupujúci sú 

vlastníkmi rekreačnej chaty č. 112, prevádzaný pozemok tvorí súčasť 

oploteného dvora rekreačnej chaty. Jedná sa o zosúladenie užívacích 
a majetkoprávnych vzťahov. 

https://Www.mestosastinstraze.sk/mestsky- 
urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin- 

straze/ 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

14

https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-straze/
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-straze/
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-straze/


15 

 

Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

13/ Návrh na prevod  mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/273 v k.ú. aabtín  vo výmere 8 m2 
v k.ú. aabtín – RO Gazárka. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 13. Pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem. Opäf. Je to materiál, ku ktorému som nemal pripomienky. Opäf nejde o dôvod hodný 
osobitného zrete>a.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, ak nie, prosím predsedu Návrhovej komisie o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj  mestského pozemku ni~bie menovanej 
prijalo, 

 

     Uznesenie MsZ č. 380/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. b/ zákona �. 138/1991 o majetku obcí 
v znení nesk. predpisov  odpredaj  mestského pozemku  parc. �. C-KN 

1916/273  vo výmere 8m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. aabtín 
vedenom na LV 2045 pre obec aabtín – Strá~e, okres Senica, RNDr. 
Kristíne Stahlovej,  bytom Bratislava, Vlastenecké nám. 7. 
Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 175,-€). 
Kupujúca zaplatí náklady na vklad do katastra nehnute>nosti, návrh 
na vklad do katastra nehnute>ností podáva kupujúca. Náklady na 
vypracovanie  kúpnej zmluvy  znába kupujúca. Sumu za odkúpený 
pozemok  kupujúca vyplatí Mestu aabtín-Strá~e do 3 dní po  podpísaní 
kúpnej zmluvy  pobtovou pouká~kou alebo bankovým prevodom. 
Jedná sa o prevod pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve 
kupujúcich, vrátane pri>ahlej plochy, ktorá svojim umiestnením 
a vyu~itím tvorí neoddelite>ný celok so stavbou. Kupujúca je 
vlastní�kou rekrea�nej chaty �. 111, prevádzaný pozemok tvorí 
sú�asf oploteného dvora rekrea�nej chaty. Jedná sa o zosúladenie 
u~ívacích a majetkovoprávnych vzfahov. 
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-

straze/ 

  

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

13/ Návrh na prevod mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/273 v k.ú. Šaštín vo výmere 8 m2 
v k.ú. Šaštín — RO Gazárka. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 13. Pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem. Opäť. Je to materiál, ku ktorému som nemal pripomienky. Opäť nejde o dôvod hodný 

osobitného zreteľa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, ak nie, prosím predsedu Návrhovej komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj mestského pozemku nižšie menovanej 
prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 380/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Schvaľuje 

v zmysle $ 9a ods. 15 písm. b/ zákona č. 138/1991 o majetku obcí 
v Znení nesk. predpisov odpredaj mestského pozemku parc. č. C-KN 

1916/273 vo výmere 8m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. Šaštín 
vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín — Stráže, okres Senica, RNDr. 

Kristíne Stahlovej, bytom Bratislava, Vlastenecké nám. 7. 
Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 175,-€). 

Kupujúca zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, návrh 
na vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúca. Náklady na 

vypracovanie kúpnej zmluvy znáša kupujúca. Sumu za odkúpený 
pozemok kupujúca vyplatí Mestu Šaštín-Stráže do 3 dní po podpísaní 

kúpnej zmluvy poštovou poukážkou alebo bankovým prevodom. 
Jedná sa o prevod pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve 
kupujúcich, vrátane priľahlej plochy, ktorá svojim umiestnením 

a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. Kupujúca je 

vlastníčkou rekreačnej chaty č. 111, prevádzaný pozemok tvorí 

súčasť oploteného dvora rekreačnej chaty. Jedná sa o zosúladenie 
užívacích a majetkovoprávnych vzťahov. 
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky- 

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin- 
straze/ 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 
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Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

14/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. aabtín  - novovytvorený 
pozemok parc.č. C-KN 1916/305 v k.ú. aabtín vo výmere 113m2 – RO Gazárka.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �. 14, Pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Opäf. Nemal som k tomuto materiálu pripomienky a nejedná sa o dôvody osobitného 
zrete>a. To je materiál, �íslo 14, ospravedlňujem sa. U~ pri tomto materiáli sa jedná o dôvody osobitného 
zrete>a, tzn., ~e na to, aby bol schválený, je potrebné, aby hlasovali vbetci siedmi prítomní poslanci.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dámy, páni, poslanci ni�,  prosím predsedu komisie a prednesenie návrhu uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o, oboznámim sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj �asti mestského pozemku ni~bie 
menovaným prijalo, 
 

     Uznesenie MsZ č. 3812024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona �. 138/1991 o majetku obcí 
v znení nesk. predpisov  odpredaja z dôvodov osobitného zrete>a,  
�asti mestského pozemku parc. �. C-KN 1916/262  v celkovej výmere 
339m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. aabtín vedenom na LV 
2045 pre obec aabtín – Strá~e, okres Senica –  novovytvorený 
pozemok parc.�. 1916/305 vo výmere  113 m2 v k.ú. aabtín, v zmysle 

geometrického plánu �. 27/2024, vyhotoveným Jana echová – 

GEOAREA, atefanov 509, úradne overeného OÚ Senica, katastrálny 
odbor dňa 16.09. 2024, pod �. G1-696/2024, Ing. Jozefovi Poncovi 

a man~. Jaroslave, bytom aabtín – Strá~e, M. Nebpora 1177. 
Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 2825,-€).  
Vzh>adom ku skuto�nosti, ~e celková hodnota prevádzaného majetku 
mesta neprevybuje 3.000,- € na základe preukázate>ného porovnania 
s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné vbeobecnú hodnotu 
prevádzaného majetku mesta stanovif znaleckým posudkom. 
Dôvodom hodným osobitného zrete>a je skuto�nosf, ~e kupujúci sú 
vlastníkmi pozemku parc.�. C-KN 1916/168 v k.ú. aabtín a rekrea�nej 
chaty, ktorá je na ňom postavená, nie je predpoklad, ~e by pozemok 
mesto v budúcnosti u~ívalo pre vlastné potreby, vzh>adom na 
charakter a umiestnenie pozemku nie je mo~né predpokladaf, ~e by 
o pozemok prejavil záujem iný záujemca. Na pozemok je prístup len 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

14/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. Šaštín - novovytvorený 

pozemok parc.č. C-KN 1916/305 v k.ú. Šaštín vo výmere 113m2 — RO Gazárka. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod č. 14, Pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Opäť. Nemal som k tomuto materiálu pripomienky a nejedná sa o dôvody osobitného 

zreteľa. To je materiál, číslo 14, ospravedlňujem sa. Už pri tomto materiáli sa jedná o dôvody osobitného 

zreteľa, tzn., že na to, aby bol schválený, je potrebné, aby hlasovali všetci siedmi prítomní poslanci. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dámy, páni, poslanci nič, prosím predsedu komisie a prednesenie návrhu uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o, oboznámim sa s predloženým 

návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj časti mestského pozemku nižšie 
menovaným prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 3812024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle $ 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku obcí 

v znení nesk. predpisov odpredaja z dôvodov osobitného zreteľa, 
časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v celkovej výmere 

339m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. Šaštín vedenom na LV 

2045 pre obec Šaštín — Stráže, okres Senica — novovytvorený 
pozemok parc.č. 1916/305 vo výmere 113 m2 v k.ú. Šaštín, v zmysle 

geometrického plánu č. 27/2024, vyhotoveným Jana Čechová — 
GEOAREA, Štefanov 509, úradne overeného OÚ Senica, katastrálny 

odbor dňa 16.09. 2024, pod č. G1-696/2024, Ing. Jozefovi Poncovi 

a manž. Jaroslave, bytom Šaštín — Stráže, M. Nešpora 1177. 
Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 2825,-€). 

Vzhľadom ku skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku 
mesta neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 

s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú hodnotu 
prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým posudkom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že kupujúci sú 
vlastníkmi pozemku parc.č. C-KN 1916/168 v k.ú. Šaštín a rekreačnej 

chaty, ktorá je na ňom postavená, nie je predpoklad, že by pozemok 
mesto v budúcnosti užívalo pre vlastné potreby, vzhľadom na 

charakter a umiestnenie pozemku nie je možné predpokladať, že by 
o pozemok prejavil záujem iný záujemca. Na pozemok je prístup len 
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z pozemku kupujúcich. V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 

obce ide o prevod nehnute>ného majetku mesta s malou výmerou 
a nízkou hodnotou.  
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-

straze/ 

 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

 

15/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. aabtín  - 
novovytvorený pozemok parc.č. C-KN 1916/304 v k.ú. aabtín vo výmere 113m2 – RO Gazárka.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 15,  pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Opäf. Nemal som k tomuto materiálu pripomienky a sú�asfou je uznesenie a sú tu 
dôvody osobitného zrete>a, tzn., opäf musia byf za vbetci siedmi prítomní poslanci.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci. Ak nie, prosím predsedu návrhovej komisie.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj �asti mestského pozemku ni~bie 
menovaným prijalo, 
 

 

     Uznesenie MsZ č. 382/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona �. 138/1991 o majetku obcí 
v znení nesk. predpisov  odpredaja z dôvodov osobitného zrete>a,  
�asti mestského pozemku parc. �. C-KN 1916/262  v celkovej výmere 
339m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. aabtín vedenom na LV 

2045 pre obec aabtín – Strá~e, okres Senica –  novovytvorený 
pozemok parc.�. 1916/304 vo výmere  113 m2, v zmysle 

geometrického plánu �. 27/2024, vyhotoveným Jana echová – 

GEOAREA, atefanov 509, úradne overeného OÚ Senica, katastrálny 
odbor dňa 16.09. 2024, pod �. G1-696/2024,  Torstenovi Falk 

z pozemku kupujúcich. V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 
obce ide o prevod nehnuteľného majetku mesta s malou výmerou 

a nízkou hodnotou. 

https://Www .mestosastinstraze.sk/mestsky- 

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin- 

straze/ 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

15/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. Šaštín - 
novovytvorený pozemok parc.č. C- KN 1916/304 v k.ú. Šaštín vo výmere 113m2 — RO Gazárka. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 15, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Opäť. Nemal som k tomuto materiálu pripomienky a súčasťou je uznesenie a sú tu 

dôvody osobitného zreteľa, tzn., opäť musia byť za všetci siedmi prítomní poslanci. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci. Ak nie, prosím predsedu návrhovej komisie. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj časti mestského pozemku nižšie 
menovaným prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 382/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Schvaľuje 
v zmysle $ 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku obcí 

v znení nesk. predpisov odpredaja z dôvodov osobitného zreteľa, 
časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v celkovej výmere 

339m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. Šaštín vedenom na LV 

2045 pre obec Šaštín — Stráže, okres Senica — novovytvorený 
pozemok parc.č. 1916/304 vo výmere 113 m2, vzmysle 

geometrického plánu č. 27/2024, vyhotoveným Jana Čechová — 
GEOAREA, Štefanov 509, úradne overeného OÚ Senica, katastrálny 

odbor dňa 16.09. 2024, pod č. G1l-696/2024, Torstenovi Falk 
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Hessemu v podiele ½ a Liane Luciakovej v podiele ½, obaja bytom 
aabtín – Strá~e, RO Gazárka 1793/93. 
Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 2825,-€).  
Vzh>adom ku skuto�nosti, ~e celková hodnota prevádzaného majetku 
mesta neprevybuje 3.000,- € na základe preukázate>ného porovnania 
s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné vbeobecnú hodnotu 
prevádzaného majetku mesta stanovif znaleckým posudkom. 
Dôvodom hodným osobitného zrete>a je skuto�nosf, ~e kupujúci sú 
vlastníkmi pozemku parc.�. C-KN 1916/165 v k.ú. aabtín a rekrea�nej 
chaty �. 93, ktorá je na ňom postavená, nie je predpoklad, ~e by 
pozemok mesto v budúcnosti u~ívalo pre vlastné potreby, vzh>adom 
na charakter a umiestnenie pozemku nie je mo~né predpokladaf, ~e by 
o pozemok prejavil záujem iný záujemca. Na pozemok je prístup len 
z pozemku kupujúcich. V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 

obce ide o prevod nehnute>ného majetku mesta s malou výmerou 

a nízkou hodnotou.  
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-

straze/ 

 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

 

16/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. aabtín vo výmere 
113m2 – RO Gazárka.  
Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 16, pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Opäf. Je to materiál, ku ktorým nemá pripomienky, opäf ide o dôvody osobitného zrete>a. 
Tak~e vbetci siedmi musia byf za. Ale len poprosím. Ja som si neuvedomil tým, ~e som dosf pozeral do 
tých papierov, a~ pri poslednom �ítaní mien, ktorí hlasovali za, som si vbimol, ~e nedávate na konci, ~e �i 
je uznesenie schválené alebo nie, tzn., ~e ke� ich vbetkých vymenujete, tak vlastne treba by sa patrilo 
skonbtatovaf, �i uznesenie, �i bolo schválené alebo neschválené napr. vbetci siedmi by ste ich vymenovali, 
to u~ logicky vbetci za, ale teda aj treba na záver potom skonbtatovaf, uznesenie bolo schválené.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dobre, páni poslanci, ak nie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený do elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Hessemu v podiele / a Liane Luciakovej v podiele /, obaja bytom 
Šaštín — Stráže, RO Gazárka 1793/93. 
Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 2825,-€). 
Vzhľadom ku skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku 

mesta neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 

s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú hodnotu 
prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým posudkom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že kupujúci sú 
vlastníkmi pozemku parc.č. C-KN 1916/165 v k.ú. Šaštín a rekreačnej 

chaty č. 93, ktorá je na ňom postavená, nie je predpoklad, že by 
pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre vlastné potreby, vzhľadom 
na charakter a umiestnenie pozemku nie je možné predpokladať, že by 

o pozemok prejavil záujem iný záujemca. Na pozemok je prístup len 

z pozemku kupujúcich. V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 
obce ide o prevod nehnuteľného majetku mesta s malou výmerou 
a nízkou hodnotou. 

https://Www.mestosastinstraze.sk/mestsky- 

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin- 
straze/ 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

16/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 v k.ú. Šaštín vo výmere 
113m2 — RO Gazárka. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 16, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Opäť. Je to materiál, ku ktorým nemá pripomienky, opäť ide o dôvody osobitného zreteľa. 

Takže všetci siedmi musia byť za. Ale len poprosím. Ja som si neuvedomil tým, že som dosť pozeral do 

tých papierov, až pri poslednom čítaní mien, ktorí hlasovali za, som si všimol, že nedávate na konci, že či 

je uznesenie schválené alebo nie, tzn., že keď ich všetkých vymenujete, tak vlastne treba by sa patrilo 

skonštatovať, či uznesenie, či bolo schválené alebo neschválené napr. všetci siedmi by ste ich vymenovali, 

to už logicky všetci za, ale teda aj treba na záver potom skonštatovať, uznesenie bolo schválené. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dobre, páni poslanci, ak nie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený do elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj �asti mestského pozemku ni~bie 
menovaným prijalo, 
 

     Uznesenie MsZ č. 383/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona �. 138/1991 o majetku obcí 
v znení nesk. predpisov  odpredaj z dôvodov osobitného zrete>a,  �asti 
mestského pozemku parc. �. C-KN 1916/262  v celkovej výmere 
339m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. aabtín vedenom na LV 

2045 pre obec aabtín – Strá~e, okres Senica –  novovytvorený 
pozemok parc.�. 1916/262 vo výmere  113 m2, v zmysle 

geometrického plánu �. 27/2024, vyhotoveným Jana echová – 

GEOAREA, atefanov 509, úradne overeného OÚ Senica, katastrálny 
odbor dňa 16.09. 2024, pod �. G1-696/2024,  Ing. Eduardovi 

Ternénymu a man~. Miroslave, bytom Bratislava, Pri aajbách 24. 
Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 2825,-€).  
Vzh>adom ku skuto�nosti, ~e celková hodnota prevádzaného majetku 
mesta neprevybuje 3.000,- € na základe preukázate>ného porovnania 
s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné vbeobecnú hodnotu 
prevádzaného majetku mesta stanovif znaleckým posudkom. 
Dôvodom hodným osobitného zrete>a je skuto�nosf, ~e kupujúci sú 
vlastníkmi pozemku parc.�. C-KN 1916/163 v k. ú. aabtín 
a rekrea�nej chaty �. 95, ktorá je na ňom postavená, nie je 

predpoklad, ~e by pozemok mesto v budúcnosti u~ívalo pre vlastné 
potreby, vzh>adom na charakter a umiestnenie pozemku nie je 

mo~né predpokladaf, ~e by o pozemok prejavil záujem iný 
záujemca. Na pozemok je prístup len z pozemku kupujúcich. 
V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce ide o prevod 

nehnute>ného majetku mesta s malou výmerou a nízkou hodnotou. 
https://www.mestosastinstraze.sk/mestsky-

urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin-

straze/ 

 

      

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

     Uznesenie bolo schválené. 

 

17/ Návrh na  zrubenie Uznesenia MsZ č. 326/2024 zo dňa 30. apríla 2024, ktorým bol schválený  
prevod mestského majetku: pozemkov parc.č. C-KN 418/1, 418/2, 419, 420/1, 420/2, 420/4  v k.ú. 
aabtín a stavieb: rodinný dom č. 569 na pozemku parc.č. 418/2, gará~ na pozemku parc.č. 419, 
hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2 v k.ú. aabtín  formou obchodnej verejnej súfa~e 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj časti mestského pozemku nižšie 
menovaným prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 383/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

v zmysle $ 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku obcí 
v znení nesk. predpisov odpredaj z dôvodov osobitného zreteľa, časti 

mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/262 vcelkovej výmere 
339m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. Šaštín vedenom na LV 

2045 pre obec Šaštín — Stráže, okres Senica — novovytvorený 
pozemok parc.č. 1916/262 vo výmere 113 m2, vzmysle 

geometrického plánu č. 27/2024, vyhotoveným Jana Čechová — 
GEOAREA, Štefanov 509, úradne overeného OÚ Senica, katastrálny 

odbor dňa 16.09. 2024, pod č. G1-696/2024, Ing. Eduardovi 

Ternénymu a manž. Miroslave, bytom Bratislava, Pri Šajbách 24. 

Cena pozemku sa stanovuje na 25,- € za m2 (celkom 2825,-€). 
Vzhľadom ku skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku 

mesta neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 
s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú hodnotu 

prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým posudkom. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že kupujúci sú 
vlastníkmi pozemku parc.č. C-KN 1916/163 v k. ú. Šaštín 

a rekreačnej chaty č. 95, ktorá je na ňom postavená, nie je 

predpoklad, že by pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre vlastné 
potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie pozemku nie je 
možné predpokladať, že by o pozemok prejavil záujem iný 

záujemca. Na pozemok je prístup len z pozemku kupujúcich. 

V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce ide o prevod 
nehnuteľného majetku mesta s malou výmerou a nízkou hodnotou. 

https://Www.mestosastinstraze.sk/mestsky- 
urad/hospodarenie/zasady-hospodarenia-s-majetkom-mesta-sastin- 

straze/ 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Sedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

17/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 326/2024 zo dňa 30. apríla 2024, ktorým bol schválený 
prevod mestského majetku: pozemkov parc.č. C- KN 418/1, 418/2, 419, 420/1, 420/2, 420/4 v k.ú. 

Šaštín a stavieb: rodinný dom č. 569 na pozemku parc.č. 418/2, garáž na pozemku parc.č. 419, 

hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2 v k.ú. Šaštín formou obchodnej verejnej súťaže 
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a podmienky obchodnej verejnej súfa~e.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 17. Pán hlavný kontrolór prosím. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Tento bod sme si prechádzali na poslednej mestskej rade. Priznám, ~e ja nevidím dôvod 
na to, aby sa síce rubilo to uznesenie, lebo vlastne obchodná verejná súfa~ prebehla, ale je to v podstate len 
drobná formalita, tak~e ke� bude zrubené, aj tak viem, ~e v nasledujúcom bode je zase znova vyhlásené, 
tak~e k>udne to tak mô~e prebehnúf. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem, páni poslanci. Nie? Prosím predsedu návrhovej komisie.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej, potom je poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dal vám hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na zrubenie Uznesenia MsZ �. 326/2024 prijalo, 
 

 

     Uznesenie MsZ č. 384/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Rubí 
Uznesenie MsZ �. 326/2024 zo dňa 30. apríla 2024, ktorým bol 
schválený  prevod mestského majetku: pozemkov parc.�. C-KN 

418/1, 418/2, 419, 420/1, 420/2, 420/4  v k.ú. aabtín a stavieb: rodinný 
dom �. 569 na pozemku parc.�. 418/2, gará~ na pozemku parc. �. 419, 

hospodárska budova na pozemku parc.�. 420/2 v k.ú. aabtín formou 
obchodnej verejnej súfa~e a podmienky obchodnej verejnej súfa~e. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

Uznesenie schválené 

 

18/ Návrh na vyhlásenie OBCHODNEJ VEREJNEJ SÚeA}E o najvhodnejbí návrh na uzavretie 
kúpnej zmluvy  na prevod vlastníctva k nehnuteľnostiam zapísané na LV 3894 v k.ú aabtín, RD so 
s.č. 569, gará~, hospodárska budova. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 18, návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súfa~e. Na tom sme sa dohodli predsa, ~e to 
zmeníme, ~e to vyhlásime znovu s nejakou s inou sumou. Ten predaj, to, �o sme teraz zrubili, tak máme 

a podmienky obchodnej verejnej súťaže. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 17. Pán hlavný kontrolór prosím. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Tento bod sme si prechádzali na poslednej mestskej rade. Priznám, že ja nevidím dôvod 

na to, aby sa síce rušilo to uznesenie, lebo vlastne obchodná verejná súťaž prebehla, ale je to v podstate len 

drobná formalita, takže keď bude zrušené, aj tak viem, že v nasledujúcom bode je zase znova vyhlásené, 

takže kľudne to tak môže prebehnúť. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ďakujem, páni poslanci. Nie? Prosím predsedu návrhovej komisie. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej, potom je poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dal vám hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 326/2024 prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 384/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Ruší 

Uznesenie MsZ č. 326/2024 zo dňa 30. apríla 2024, ktorým bol 

schválený prevod mestského majetku: pozemkov parc.č. C-KN 
418/1, 418/2, 419, 420/1, 420/2, 420/4 v k.ú. Šaštín a stavieb: rodinný 

dom č. 569 na pozemku parc.č. 418/2, garáž na pozemku parc. č. 419, 
hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2 v k.ú. Šaštín formou 

obchodnej verejnej súťaže a podmienky obchodnej verejnej súťaže. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

Uznesenie schválené 

18/ Návrh na vyhlásenie OBCHODNEJ VEREJNEJ SÚŤAŽE o najvhodnejší návrh na uzavretie 
kúpnej zmluvy na prevod vlastníctva k nehnuteľnostiam zapísané na LV 3894 v k.ú Šaštín, RD so 

s.č. 569, garáž, hospodárska budova. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 18, návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže. Na tom sme sa dohodli predsa, že to 

zmeníme, že to vyhlásime znovu s nejakou s inou sumou. Ten predaj, to, čo sme teraz zrušili, tak máme 
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tak ako nové a sme to prejednávali na rade.  

Marek aedivý (poslanec)  
Len chcem povedaf, ~e.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dali sme tam tú sumu 65  000.  

Marek aedivý (poslanec)  
Áno, ale na rade sme dobli na to, ~e tam bola zadaná jedna parcela, ktorá tam nemala byf, mala byf 
navybe, �i je tu, je vyňatá.   

Alena Poláková (zapisovateľka)  
Áno je vyňatá.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Prosím pána hlavného kontrolóra.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Nemám, nemám k tomu námietky. Zároveň teda doplním to, �o bolo aj povedané na 
mestskej rade, ~e je vhodné minimálne dva pokusy na obchodnú verejnú súfa~ uskuto�nif na predaj.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem. Má niekto z poslancov k tomu, ak nie, prosím pána predsedu návrhovej komisie o prednesenie 
uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na spôsob prevodu nehnute>ného majetku obchodnou 
verejnou súfa~ou prijalo, 
 

 

     Uznesenie MsZ č. 385/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

v zmysle § 9 ods. 2 písm. a) zákona �. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorbích predpisov spôsob prevodu nehnute>ného majetku 
mesta - nehnute>ností v katastrálnom území aabtín, obec aabtín - 
Strá~e, okres Senica, zapísaných na liste vlastníctva �. 3894: 
- pozemok registra „C“ – parc. �. 418/1, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, výmera 205 m2,  
- pozemok registra „C“ – parc. �. 418/2, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, výmera 123 m2,  
- pozemok registra „C“ – parc. �. 419, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, výmera 32 m2,  
- pozemok registra „C“ – parc. �. 420/2, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, výmera 40 m2,  
- pozemok registra „C“ – parc. �. 420/4, druh záhrada, výmera 118 

tak ako nové a sme to prejednávali na rade. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Len chcem povedať, že. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dali sme tam tú sumu 65 000. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Áno, ale na rade sme došli na to, že tam bola zadaná jedna parcela, ktorá tam nemala byť, mala byť 

navyše, či je tu, je vyňatá. 

Alena Poláková (zapisovateľka) 

Áno je vyňatá. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Prosím pána hlavného kontrolóra. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Nemám, nemám k tomu námietky. Zároveň teda doplním to, čo bolo aj povedané na 

mestskej rade, že je vhodné minimálne dva pokusy na obchodnú verejnú súťaž uskutočniť na predaj. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dakujem. Má niekto z poslancov k tomu, ak nie, prosím pána predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na spôsob prevodu nehnuteľného majetku obchodnou 

verejnou súťažou prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 385/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Schvaľuje 
v zmysle $ 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
mesta - nehnuteľností v katastrálnom území Šaštín, obec Šaštín - 

Stráže, okres Senica, zapísaných na liste vlastníctva č. 3894: 
- pozemok registra „C“ — parc. č. 418/1, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, výmera 205 m2, 

- pozemok registra „C“ — parc. č. 418/2, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, výmera 123 m2, 

- pozemok registra „C“ — parc. č. 419, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, výmera 32 m2, 

- pozemok registra „C“ — parc. č. 420/2, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, výmera 40 m2, 

- pozemok registra „C“ — parc. č. 420/4, druh záhrada, výmera 118 
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m2,  

- stavba „Rodinný dom“ so súpisným �íslom 569, postavená na 
pozemku parc. �. 418/2, 
- stavba „Gará~“ bez súpisného �ísla, postavená na pozemku parc. �. 
419, 

- stavba „Hospodárska budova“ bez súpisného �ísla, postavená na 
pozemku parc. �. 420/2 formou obchodnej verejnej súfa~e pod>a § 9a 
ods. 1 písm. a) zákona o majetku obcí, 
schvaľuje v zmysle § 9 ods. 2 písm. b) zákona o majetku obcí 
podmienky obchodnej verejnej súfa~e pod>a predlo~eného návrhu, 
najmä schva>uje nasledovné podmienky: 
nehnute>nosti sa predávajú ako celok, nie je mo~né rozdelenie 
predmetu obchodnej verejnej súfa~e na jednotlivé nehnute>nosti, 
predmet obchodnej verejnej súfa~e sa predáva na bytové ú�ely, príp. 
po zmene ú�elového ur�enia na podnikate>ské ú�ely ako prevádzka 
zariadenia obchodu alebo slu~ieb alebo ako administratívne priestory,  
minimálna po~adovaná kúpna cena za ktorú sa predmet obchodnej 
verejnej súfa~e ponúka na predaj, je 65.000,- EUR, 

po~adovaná finan�ná zábezpeka je 6.000,- EUR, pri�om zábezpeka 
musí byf zlo~ená na bankový ú�et mesta a musí byf pripísaná na ú�et 
mesta najneskôr v posledný deň lehoty na podávanie návrhov, 
kritériom pre hodnotenie predlo~ených súfa~ných návrhov je 
najvybbia ponúknutá kúpna cena s prihliadnutím na budúce ú�elové 
vyu~itie predmetu obchodnej verejnej súfa~e v súlade s verejným 
záujmom a rozvojovými prioritami obce, v prípade rovnosti 
najvybbích ponúknutých cien dvoch a viacerých uchádza�ov sa medzi 
takýmito súfa~nými návrhmi rozhodne losovaním, 
kupujúci bude povinný zaplatif dohodnutú kúpnu cenu jednorazovou 
platbou v lehote do 7 dní odo dňa uzavretia kúpnej zmluvy; kúpna 
cena musí byf uhradená pred podaním návrhu na vklad vlastníckeho 
práva do katastra nehnute>ností,  
ak kupujúci neuhradí kúpnu cenu riadne a v�as, má mesto právo po 
predchádzajúcej písomnej výzve na zaplatenie doru�enej kupujúcemu 
od kúpnej zmluvy odstúpif za podmienky, ~e kupujúci nezaplatí 
kúpnu cenu ani do 5 dní po doru�ení písomnej výzvy; v prípade, ~e 
mesto odstúpi od kúpnej zmluvy z dôvodu, ~e kupujúci mu nezaplatí 
kúpnu cenu, zlo~ená zábezpeka prepadne mestu v celom rozsahu ako 

zmluvná pokuta, 
k návrhom predlo~eným do obchodnej verejnej súfa~e, ktoré nesplnia 
podmienky obchodnej verejnej súfa~e alebo ak uchádza� návrh 
predlo~í po lehote ur�enej v podmienkach súfa~e sa neprihliada, 
ka~dý uchádza� súfa~e mô~e podaf iba jeden súfa~ný návrh; 
v prípade, ak uchádza� podá viac návrhov, v súfa~i sa vyhodnocuje 
posledný riadne doru�ený návrh a na predchádzajúce súfa~né návrhy 
sa neprihliada, 

zo súfa~e sa vylú�i návrh uchádza�a, na majetok ktorého prebieha 
exeku�né konanie, bol vyhlásený konkurz, po�as súfa~e bolo proti 
uchádza�ovi za�até konkurzné konanie alebo rebtrukturalizácia, alebo 
bol proti uchádza�ovi pre nedostatok majetku zamietnutý návrh na 
vyhlásenie konkurzu, alebo prebieha iné konanie, ktoré by mohlo 
zmarif uzavretie kúpnej zmluvy, zo súfa~e sa tie~ vylú�i návrh 
uchádza�a, ktorý má akéko>vek splatné a neuhradené záväzky vo�i 
mestu, 

mesto si vyhradzuje právo uverejnené podmienky súfa~e menif, súfa~ 
zrubif alebo pred;~if lehotu na predkladanie ponúk, vyhradzuje si 
právo odmietnuf vbetky predlo~ené návrhy a ukon�if súfa~ bez 

m2, 

- stavba „Rodinný dom“ so súpisným číslom 569, postavená na 

pozemku parc. č. 418/2, 
- stavba „Garáž“ bez súpisného čísla, postavená na pozemku parc. č. 

419, 

- stavba „Hospodárska budova“ bez súpisného čísla, postavená na 
pozemku parc. č. 420/2 formou obchodnej verejnej súťaže podľa $ 9a 

ods. 1 písm. a) zákona o majetku obcí, 
schvaľuje v zmysle $ 9 ods. 2 písm. b) zákona o majetku obcí 

podmienky obchodnej verejnej súťaže podľa predloženého návrhu, 
najmä schvaľuje nasledovné podmienky: 

nehnuteľnosti sa predávajú ako celok, nie je možné rozdelenie 
predmetu obchodnej verejnej súťaže na jednotlivé nehnuteľnosti, 

predmet obchodnej verejnej súťaže sa predáva na bytové účely, príp. 
po zmene účelového určenia na podnikateľské účely ako prevádzka 

zariadenia obchodu alebo služieb alebo ako administratívne priestory, 
minimálna požadovaná kúpna cena za ktorú sa predmet obchodnej 

verejnej súťaže ponúka na predaj, je 65.000,- EUR, 
požadovaná finančná zábezpeka je 6.000,- EUR, pričom zábezpeka 

musí byť zložená na bankový účet mesta a musí byť pripísaná na účet 
mesta najneskôr v posledný deň lehoty na podávanie návrhov, 
kritériom pre hodnotenie predložených súťažných návrhov je 

najvyššia ponúknutá kúpna cena s prihliadnutím na budúce účelové 

využitie predmetu obchodnej verejnej súťaže v súlade s verejným 
záujmom a rozvojovými prioritami obce, v prípade rovnosti 

najvyšších ponúknutých cien dvoch a viacerých uchádzačov sa medzi 
takýmito súťažnými návrhmi rozhodne losovaním, 

kupujúci bude povinný zaplatiť dohodnutú kúpnu cenu jednorazovou 
platbou v lehote do 7 dní odo dňa uzavretia kúpnej zmluvy: kúpna 

cena musí byť uhradená pred podaním návrhu na vklad vlastníckeho 
práva do katastra nehnuteľností, 
ak kupujúci neuhradí kúpnu cenu riadne a včas, má mesto právo po 

predchádzajúcej písomnej výzve na zaplatenie doručenej kupujúcemu 

od kúpnej zmluvy odstúpiť za podmienky, že kupujúci nezaplatí 
kúpnu cenu ani do 5 dní po doručení písomnej výzvy, v prípade, že 

mesto odstúpi od kúpnej zmluvy z dôvodu, že kupujúci mu nezaplatí 
kúpnu cenu, zložená zábezpeka prepadne mestu v celom rozsahu ako 
zmluvná pokuta, 

k návrhom predloženým do obchodnej verejnej súťaže, ktoré nesplnia 

podmienky obchodnej verejnej súťaže alebo ak uchádzač návrh 
predloží po lehote určenej v podmienkach súťaže sa neprihliada, 

každý uchádzač súťaže môže podať iba jeden súťažný návrh, 
v prípade, ak uchádzač podá viac návrhov, v súťaži sa vyhodnocuje 

posledný riadne doručený návrh a na predchádzajúce súťažné návrhy 
sa neprihliada, 

zo súťaže sa vylúči návrh uchádzača, na majetok ktorého prebieha 
exekučné konanie, bol vyhlásený konkurz, počas súťaže bolo proti 

uchádzačovi začaté konkurzné konanie alebo reštrukturalizácia, alebo 

bol proti uchádzačovi pre nedostatok majetku zamietnutý návrh na 

vyhlásenie konkurzu, alebo prebieha 1iné konanie, ktoré by mohlo 
zmariť uzavretie kúpnej zmluvy, zo súťaže sa tiež vylúči návrh 

uchádzača, ktorý má akékoľvek splatné a neuhradené záväzky voči 
mestu, 

mesto si vyhradzuje právo uverejnené podmienky súťaže meniť, súťaž 
zrušiť alebo predížiť lehotu na predkladanie ponúk, vyhradzuje si 

právo odmietnuť všetky predložené návrhy a ukončiť súťaž bez 
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výberu návrhu; mesto mô~e zrubif obchodnú verejnú súfa~ aj vtedy, 
ak sa podstatne zmenili okolnosti, za ktorých sa vyhlásila obchodná 
verejná súfa~ alebo ak sa v priebehu obchodnej verejnej súfa~e 
vyskytli výnimo�né dôvody, pre ktoré nemo~no od vyhlasovate>a 
po~adovaf, aby v obchodnej verejnej súfa~i pokra�oval, 
uchádza� nemô~e svoj predlo~ený návrh odvolaf po uplynutí lehoty 
ur�enej na predkladanie návrhov, 
návrh mo~no menif alebo dop;ňaf len do uplynutia lehoty na 
predkladanie návrhov s výnimkou opravy chýb v písaní a iných 
zrejmých nesprávností, pri�om mesto je oprávnené vyzvaf uchádza�a 
na opravu alebo doplnenie návrhu,  
uchádza�i nemajú nárok na náhradu nákladov spojených s ú�asfou na 
obchodnej verejnej súfa~i. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 6 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek,  p. Jana  Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 1 p. Marcel }ák 

 

Uznesenie  prijaté. 
 

19/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2024  Územného plánu 

 mesta aabtín – Strá~e v k.ú. Strá~e nad Myjavou a aabtín– doplnenie  lokality. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pristúpime k bodu �íslo 19, pán hlavný kontrolór, prosím o vyjadrenie.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne nemal som pripomienky k samotnému návrhu, len som upozorňoval na to, ~e lokalita, ktorá 
bola zakreslená v tom návrhu, je, je vyzna�ená vä�bie, ako sú pozemky toho samotného navrhovate>a, tak~e 
potom to treba �alej zvá~if, ~e aby sa upresnilo zadanie na to obstarávanie.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci. Tak~e dáme do návrhu upresnenie tých ur�ených pozemkov?  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
To tam nemusíte dávaf, to ke� u~, tak potom u~ sa s tým vysporiadajú tí, ktorí sú spracovatelia v tom 
�albom poradí, ktorí u~ sa tým budú zaoberaf.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dobre. Páni poslanci, máte k tomu nie�o? Ak nie, prosím predsedu návrhovej komisie o pre�ítanie 
uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím  o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

výberu návrhu: mesto môže zrušiť obchodnú verejnú súťaž aj vtedy, 
ak sa podstatne zmenili okolnosti, za ktorých sa vyhlásila obchodná 

verejná súťaž alebo ak sa v priebehu obchodnej verejnej súťaže 
vyskytli výnimočné dôvody, pre ktoré nemožno od vyhlasovateľa 

požadovať, aby v obchodnej verejnej súťaži pokračoval, 
uchádzač nemôže svoj predložený návrh odvolať po uplynutí lehoty 

určenej na predkladanie návrhov, 
návrh možno meniť alebo dopíňať len do uplynutia lehoty na 

predkladanie návrhov s výnimkou opravy chýb v písaní a iných 
zrejmých nesprávností, pričom mesto je oprávnené vyzvať uchádzača 

na opravu alebo doplnenie návrhu, 

uchádzači nemajú nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou na 
obchodnej verejnej súťaži. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 6 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 1 p. Marcel Žák 

Uznesenie prijaté. 

19/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2024 Územného plánu 

mesta Šaštín — Stráže v k.ú. Stráže nad Myjavou a Šaštín— doplnenie lokality. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pristúpime k bodu číslo 19, pán hlavný kontrolór, prosím o vyjadrenie. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Dakujem pekne nemal som pripomienky k samotnému návrhu, len som upozorňoval na to, že lokalita, ktorá 

bola zakreslená v tom návrhu, je, je vyznačená väčšie, ako sú pozemky toho samotného navrhovateľa, takže 

potom to treba ďalej zvážiť, že aby sa upresnilo zadanie na to obstarávanie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci. Takže dáme do návrhu upresnenie tých určených pozemkov? 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

To tam nemusíte dávať, to keď už, tak potom už sa s tým vysporiadajú tí, ktorí sú spracovatelia v tom 

ďalšom poradí, ktorí už sa tým budú zaoberať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dobre. Páni poslanci, máte k tomu niečo? Ak nie, prosím predsedu návrhovej komisie o prečítanie 

uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 
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Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na za�atie obstarávania Zmien a doplnkov �. 1/2024 
ÚPN aabtín-Strá~e prijalo, 
  

     Uznesenie MsZ č. 386/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Schvaľuje 

za�atie obstarávania Zmien a doplnkov �. 1/2024 Územného plánu 
mesta aabtín – Strá~e  v k.ú. Strá~e nad Myjavou a aabtín – doplnenie 

lokality. 

Doplnenie zmeny bude riebif umiestnenie blok bývania v rodinných 
domoch na pôvodnej zeleni.  Financovanie  Zmien a doplnkov ÚPN 
bude výhradne ~iadate>mi o zmenu, formou zmluvy o financovaní.  
 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 6 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 1 p. Marek aedivý 

 

 

 

20/ Návrh na vzdanie sa členstva  v Komisii pre ekonomiku, správu majetku. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 20, pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Proti tomuto nemám ni� námietky, to len  zobraf na vedomie.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, �akujem a nikto ni�. Prosím pána predsedu komisie o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa   s predlo~eným 
návrhom uznesenia mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na vzdanie sa �lenstva v Komisii pre ekonomiku, 

správu majetku prijalo, 
  

     Uznesenie MsZ č. 387/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Berie na vedomie 

vzdanie sa Ing. Lucie Flaj~íkovej �lenstva v Komisii pre ekonomiku, 
správu majetku,  na základe písomného oznámenia   k 30.06. 2024. 

 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na začatie obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2024 
UPN Šaštín-Stráže prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 386/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
začatie obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2024 Územného plánu 

mesta Šaštín — Stráže v k.ú. Stráže nad Myjavou a Šaštín — doplnenie 
lokality. 
Doplnenie zmeny bude riešiť umiestnenie blok bývania v rodinných 

domoch na pôvodnej zeleni. Financovanie Zmien a doplnkov ÚPN 
bude výhradne žiadateľmi o zmenu, formou zmluvy o financovaní. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Sedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 6 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Ivana Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 1 p. Marek Šedivý 

20/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre ekonomiku. správu majetku. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 20, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Proti tomuto nemám nič námietky, to len zobrať na vedomie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, ďakujem a nikto nič. Prosím pána predsedu komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na vzdanie sa členstva v Komisii pre ekonomiku, 

správu majetku prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 387/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Berie na vedomie 

vzdanie sa Ing. Lucie Flajžíkovej členstva v Komisii pre ekonomiku, 
správu majetku, na základe písomného oznámenia k 30.06. 2024. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
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aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

Uznesenie  prijaté. 
 

 

21/ Návrh na voľbu člena Komisie pre ekonomiku, správu majetku. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 21, pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Ja k tomu nemám ~iadne pripomienky. Síce predsední�ka komisie pre ekonomiku tu nie 
je, ale hlasovaf o tom bode sa mô~e.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, p. Nosek.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

�akujem. Ja by som chcel len povedaf, ~e ja nie som nový ako~e �len nastupujem, ale som ako náhradník, 
ktorý nastupuje, za odídenú pani poslankyňu aj z poslaneckého postu, aj z komisií, tak~e nie som ako nový 
poslanec. Tak to>ko len, �akujem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Ke� dovolíte, ja len do toho krátko vstúpim, takisto súhlasím s pánom poslancom, nahradzuje poslanca, 
ktorý sa vzdal. Pre mňa je logické, ~e nastúpi do pozícií aj v rámci komisií, kde sa poslankyňa vzdala. Zdá 
sa mi to smiebne, viete dobre, ~e na rade bola okolo toho ve>ká diskusia, aj kvôli jednej komisii, aj kvôli 
druhej. Pozrite sa, vybavovaf si tu takouto formou nejaké osobnej invektívy, sa mi zdá naozaj bu� trápne 
alebo diskrimina�né. My sa tu nebavíme o ob�ianskom �lenovi komisie, my sa tu bavíme o poslancovi, 

tak~e treba, páni poslanci, si to uvedomif. A nie  �i Jo~ko alebo Ferko mi je sympatický alebo nesympatický. 
�akujem.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Ja len chcem pripomenúf, ~e na tej rade sme to schválili do ekonomickej komisie. Do finan�nej, pre 

ekonomiku, správu majetku poslanca p. Noska, tak~e ak...  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Viete dobre, ja to poviem úplne otvorene, aj ke� pán poslanec Hladík je ospravedlnený, mňa nezaujímajú, 
ani nezaujímali, ani nebudú zaujímaf nejaké osobné veci medzi poslancami. Viete dobre, ~e u~ som to 
povedal neraz, u~ sme ve>mi populárni nabou spoluprácou a fungovaním, ako to fungujeme? Povedzme si 
to otvorene. A toto myslím, ~e len znovu prilieva olej do ohňa, ke� my tu ideme takto ve>mi vá~ne 
polemizovaf,  diskutovaf, �i jeden poslanec má byf v tej komisii alebo nemá. Osobné veci mňa mimo tejto 

miestnosti a mimo tohoto úradu nezaujímajú. Môj názor je jednozna�ný. Pán poslanec Nosek je dlhoro�ný 
a skúsený poslanec, nieje to ani nová�ik, ani nejaký zelená�. Tak~e, ja vás nemám právo ovplyvňovaf, ale 
je to na vabom rozhodnutí, ale zdá sa mi to takto logické.  

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 

Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

Uznesenie prijaté. 

21/ Návrh na voľbu člena Komisie pre ekonomiku. správu majetku. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 21, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Ja k tomu nemám žiadne pripomienky. Síce predsedníčka komisie pre ekonomiku tu nie 

Je, ale hlasovať o tom bode sa môže. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, p. Nosek. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ďakujem. Ja by som chcel len povedať, že ja nie som nový akože člen nastupujem, ale som ako náhradník, 

ktorý nastupuje, za odídenú pani poslankyňu aj z poslaneckého postu, aj z komisií, takže nie som ako nový 

poslanec. Tak toľko len, ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Keď dovolíte, ja len do toho krátko vstúpim, takisto súhlasím s pánom poslancom, nahradzuje poslanca, 

ktorý sa vzdal. Pre mňa je logické, že nastúpi do pozícií aj v rámci komisií, kde sa poslankyňa vzdala. Zdá 

sa mi to smiešne, viete dobre, že na rade bola okolo toho veľká diskusia, aj kvôli jednej komisil, aj kvôli 

druhej. Pozrite sa, vybavovať si tu takouto formou nejaké osobnej invektívy, sa mi zdá naozaj buď trápne 

alebo diskriminačné. My sa tu nebavíme o občianskom členovi komisie, my sa tu bavíme o poslancovi, 

takže treba, páni poslanci, si to uvedomiť. A nie či Jožko alebo Ferko mi je sympatický alebo nesympatický. 

Ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ja len chcem pripomenúť, že na tej rade sme to schválili do ekonomickej komisie. Do finančnej, pre 

ekonomiku, správu majetku poslanca p. Noska, takže ak... 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Viete dobre, ja to poviem úplne otvorene, aj keď pán poslanec Hladík je ospravedlnený, mňa nezaujímajú, 

ani nezaujímali, ani nebudú zaujímať nejaké osobné veci medzi poslancami. Viete dobre, že už som to 

povedal neraz, už sme veľmi populárni našou spoluprácou a fungovaním, ako to fungujeme? Povedzme si 

to otvorene. A toto myslím, že len znovu prilieva olej do ohňa, keď my tu ideme takto veľmi vážne 

polemizovať, diskutovať, či jeden poslanec má byť v tej komisii alebo nemá. Osobné veci mňa mimo tejto 

miestnosti a mimo tohoto úradu nezaujímajú. Môj názor je jednoznačný. Pán poslanec Nosek je dlhoročný 

a skúsený poslanec, nieje to ani nováčik, ani nejaký zelenáč. Takže, ja vás nemám právo ovplyvňovať, ale 

Je to na vašom rozhodnutí, ale zdá sa mi to takto logické. 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán }ák.  

Marcel }ák (poslanec)  
Ja len takú malú poznámku, ~e keby sme si mali braf príklad z terajbej vládnej koalície, tak asi by sme 
mohli odvolávaf aj �lenov, aj predsedov komisií. Aj podpredsedov parlamentu.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, ja sa politikou zaoberám skoro celý ~ivot, ja to sledujem ve>mi poctivo, mám na to asi taký 
názor, ako aj ty,  v tom sa iste zhodneme, ale bohu~ia>, ~e nabe fungovanie ve>mi �asto pripomína nabu 
vládu, tak~e, a to ja tak jednozna�ne nechcem, ale hovorím, je to len môj názor, nechcem vás ani 
ovplyvňovaf, ani nútif, ale takisto mám právo ako primátor si na to názor povedaf.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Viete, dobre, pardon, pán viceprimátor. Viete, ~e rada je len doporu�ujúci orgán alebo nedoporu�ujúci, 
tak~e naozaj je to v tomto prípade, bohu~ia>, teda nie je tu  pán predseda komisie.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Po�kaf teraz hovoríme o fina�nej nie o stavebnej.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Dobre ekonomickej, ale to vlastne súvisí, tak~e to je úplne jedno, nebudeme opakovaf po ka~dej komisii 
to isté a takisto si nemyslím, ~e argument pána predsedu, ~e je nás ve>a, no tak nemyslím si, ~e to je 
argument.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Iná� na tej rade pani Menbíková prejavila súhlas, tak~e. Prosím o prednesenie uznesenia.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Ja mô~em ebte, ja ~e vybavovaf si neviem, ako ste to presne nazvali, nepovedali ste ú�ty, ja si nevybavujem 
ni�, ale na za�iatku =udka tie~ povedala, ~e ich je ve>a v komisii, ~e mô~u chodif na ka~dú komisiu, mo~no 
by sa mohlo prehodnotif po�et �lenov, neposlancov alebo po�et tých, ktorí nechodia pravidelne a potom sa 
mô~u...  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pani poslankyňa, ale v tejto veci sa iste zhodneme. Ve� sme sa o tom ve>mi ve>a rozprávali tak, ako pán 
poslanec Sofka si robí poriadky v komisii a potrebuje >udí, ktorí naozaj sú funk�ní a ú�inní. Tak sme to 
predsa hovorili aj o iných komisiách. Tí, �o chodia, majú na to �as, majú na to priestor a sú �inní a výkonní 
v tej komisii, samozrejme. Nech sa pá�i. Ale na�o sa tu budeme skrývaf, ke� vieme, o �o v stavebnej iblo? 
No, tak~e ja s tým súhlasím, �o si povedala, ja súhlasím to, �o povedal aj pán poslanec, ale toto sa mi zdá 
taký trobku zvlábtny postoj. Ale samozrejme to, �o si povedala je rozumné a logické.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tak~e pán predseda komisie návrhovej, poprosím o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Žák. 

Marcel Žák (poslanec) 

Ja len takú malú poznámku, že keby sme si mali brať príklad z terajšej vládnej koalície, tak asi by sme 

mohli odvolávať aj členov, aj predsedov komisií. Aj podpredsedov parlamentu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, ja sa politikou zaoberám skoro celý život, ja to sledujem veľmi poctivo, mám na to asi taký 

názor, ako aj ty, v tom sa iste zhodneme, ale bohužiaľ, že naše fungovanie veľmi často pripomína našu 

vládu, takže, a to ja tak jednoznačne nechcem, ale hovorím, je to len môj názor, nechcem vás ani 

ovplyvňovať, ani nútiť, ale takisto mám právo ako primátor si na to názor povedať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Viete, dobre, pardon, pán viceprimátor. Viete, že rada je len doporučujúci orgán alebo nedoporučujúci, 

takže naozaj je to v tomto prípade, bohužiaľ, teda nie je tu pán predseda komisie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Počkať teraz hovoríme o finačnej nie o stavebnej. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre ekonomickej, ale to vlastne súvisí, takže to je úplne jedno, nebudeme opakovať po každej komisii 

to isté a takisto si nemyslím, že argument pána predsedu, že je nás veľa, no tak nemyslím si, že to je 

argument. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ináč na tej rade pani Menšíková prejavila súhlas, takže. Prosím o prednesenie uznesenia. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja môžem ešte, ja že vybavovať si neviem, ako ste to presne nazvali, nepovedali ste účty, ja si nevybavujem 

nič, ale na začiatku Ľudka tiež povedala, že ich je veľa v komisii, že môžu chodiť na každú komisiu, možno 

by sa mohlo prehodnotiť počet členov, neposlancov alebo počet tých, ktorí nechodia pravidelne a potom sa 

môžu... 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa, ale v tejto veci sa iste zhodneme. Veď sme sa o tom veľmi veľa rozprávali tak, ako pán 

poslanec Sofka si robí poriadky v komisii a potrebuje ľudí, ktorí naozaj sú funkční a účinní. Tak sme to 

predsa hovorili aj o iných komisiách. Tí, čo chodia, majú na to čas, majú na to priestor a sú činní a výkonní 

v tej komisii, samozrejme. Nech sa páči. Ale načo sa tu budeme skrývať, keď vieme, o čo v stavebnej išlo? 

No, takže ja s tým súhlasím, čo si povedala, ja súhlasím to, čo povedal aj pán poslanec, ale toto sa mi zdá 

taký trošku zvláštny postoj. Ale samozrejme to, čo si povedala je rozumné a logické. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Takže pán predseda komisie návrhovej, poprosím o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Jedná sa o bod 21, aby bolo jasné. Tak~e pán hlavný kontrolór, máte k tomu nie�o?   

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Nemám u~ som sa k tomu vyjadril.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem, dám vám hlasovaf, ja som presko�il nie�o, no nevadí, dávam hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na vo>bu �lena  Komisie pre ekonomiku, správu 
majetku prijalo, 

  

     Uznesenie MsZ č. 388/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Volí 
za �lena Komisie pre ekonomiku, správu majetku poslanca mestského 
zastupite>stva p. Miroslava Noska. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 3 Bc. Duban Waldecker,  p. Marcel }ák,  p. Marek aedivý 

 

Proti: 0 

 

Zdr~ali sa: 4 p. Ivana Prokopisová, p. René Vávra,  
p. Jana Dalajková Suchá, p. Miroslav Nosek 

 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Uznesenie nebolo prijaté. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Znesenie nebolo schválené by bolo presnejbie 

 

22/ Návrh na vzdanie sa členstva  v Komisii pre výstavbu, územné plánovanie a ~ivotné  
prostredie. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 22.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Ak mô~em, uznesenie nebolo schválené, tak by bolo presnejbie.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Nebolo schválené.  

Bod �íslo 22, Návrh na vzdanie sa �lenstva v komisií pre výstavbu územného plánovania a ~ivotné 
prostredie,  Ing. Lucie Flaj~íkovej. Máte k tomu nie�o?  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Jedná sa o bod 21, aby bolo jasné. Takže pán hlavný kontrolór, máte k tomu niečo? 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Nemám už som sa k tomu vyjadril. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dakujem, dám vám hlasovať, ja som preskočil niečo, no nevadí, dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na voľbu člena Komisie pre ekonomiku, správu 
majetku prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 388/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Volí 
za člena Komisie pre ekonomiku, správu majetku poslanca mestského 

zastupiteľstva p. Miroslava Noska. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Sedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 3 Be. Dušan Waldecker, p. Marcel Žák, p. Marek Šedivý 

Proti: 0 

Zdržali sa: 4 p. Ivana Prokopisová, p. René Vávra, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. Miroslav Nosek 

Uznesenie nebolo schválené. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Uznesenie nebolo prijaté. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Znesenie nebolo schválené by bolo presnejšie 

22/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre výstavbu, územné plánovanie a životné 
prostredie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 22. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ak môžem, uznesenie nebolo schválené, tak by bolo presnejšie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Nebolo schválené. 

Bod číslo 22, Návrh na vzdanie sa členstva v komisií pre výstavbu územného plánovania a životné 

prostredie, Ing. Lucie Flajžíkovej. Máte k tomu niečo? 
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Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
K tomuto nie je �o dodaf, je to len zastupite>stvo, to len berie na vedomie.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, poslankyne, nikto ni�. Prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na vzdanie sa �lenstva v Komisii pre výstavbu, 
územné plánovanie a ~ivotné prostredie prijalo, 
  

     Uznesenie MsZ č. 389/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Berie na vedomie 

vzdanie sa Ing. Lucie Flaj~íkovej �lenstva v Komisii pre výstavbu, 
územné plánovanie a ~ivotné prostredie,  na základe písomného 
oznámenia   k 30.06. 2024. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

      

     Uznesenie bolo schválené. 

23/ Návrh na voľbu člena Komisie pre výstavbu, územné plánovanie a ~ivotné prostredie. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
íslo 23, pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Mám k tomu dve veci, prvá je teda, to má súvis skôr s predchádzajúcim hlasovaním, teda 
v tom predchádzajúcom schva>ovaní pána Noska ako �lena komisie. Pán Nosek, u~ ste ur�ite boli predtým 
poslancom, tak~e predpokladám, ~e to ste urobili asi úmyselne, ~e ste nehlasovali za seba, ale viete, ~e 
mô~te aj za seba, tak~e kvôli tomu, ~e ste za seba nehlasovali, tak vlastne to uznesenie nepreblo. Je to, 
samozrejme, je to spôsob vyjadrovania svojej vôle a druhá vec je, ~e zhodou okolností práve pri tejto 

komisii pre výstavbu, teda naozaj pán predseda komisie by mohol trochu uprataf �lenstvo v komisii 
vzh>adom na to, ~e bývajú asi naj�astejbie neuznábania schopní, tzn., ~e potom sa mô~u len rozprávaf tí, 
ktorí pribli a je to zbyto�né pre niektorých, potom tam strata �asu, ke� nemô~u rozhodovaf o tých 
uzneseniach, ktoré sa, o tých materiáloch, ktoré sú predkladané, tak~e naozaj toto je komisia, kde je pán 
Hladík, teda by mohol sa zaoberaf tým, ~e k tomu kto chodí a kto nechodí na zasadnutia komisie?  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

K tomuto nie je čo dodať, je to len zastupiteľstvo, to len berie na vedomie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, poslankyne, nikto nič. Prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na vzdanie sa členstva v Komisii pre výstavbu, 
územné plánovanie a životné prostredie prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 389/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Berie na vedomie 

vzdanie sa Ing. Lucie Flajžíkovej členstva v Komisii pre výstavbu, 

územné plánovanie a životné prostredie, na základe písomného 
oznámenia k 30.06. 2024. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Sedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

23/ Návrh na voľbu člena Komisie pre výstavbu. územné plánovanie a životné prostredie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Číslo 23, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Mám k tomu dve veci, prvá je teda, to má súvis skôr s predchádzajúcim hlasovaním, teda 

v tom predchádzajúcom schvaľovaní pána Noska ako člena komisie. Pán Nosek, už ste určite boli predtým 

poslancom, takže predpokladám, že to ste urobili asi úmyselne, že ste nehlasovali za seba, ale viete, že 

môžte aj za seba, takže kvôli tomu, že ste za seba nehlasovali, tak vlastne to uznesenie neprešlo. Je to, 

samozrejme, je to spôsob vyjadrovania svojej vôle a druhá vec je, že zhodou okolností práve pri tejto 

komisii pre výstavbu, teda naozaj pán predseda komisie by mohol trochu upratať členstvo v komisii 

vzhľadom na to, že bývajú asi najčastejšie neuznášania schopní, tzn., že potom sa môžu len rozprávať tí, 

ktorí prišli a je to zbytočné pre niektorých, potom tam strata času, keď nemôžu rozhodovať o tých 

uzneseniach, ktoré sa, o tých materiáloch, ktoré sú predkladané, takže naozaj toto je komisia, kde je pán 

Hladík, teda by mohol sa zaoberať tým, že k tomu kto chodí a kto nechodí na zasadnutia komisie? 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem. Páni poslanci, má niekto k tomu? Nie, prosím predsedu návrhovej komisiu, o  prednesenie 

uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na vo>bu �lena  Komisie pre ekonomiku, správu 
majetku prijalo, 

  

     Uznesenie MsZ č. 390/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Volí 
za �lena Komisie pre výstavbu, územné plánovanie a ~ivotné 
prostredie poslanca mestského zastupite>stva p. Miroslava Noska. 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 2 Bc. Duban Waldecker,    p. Marek aedivý 

 

Proti: 0 

 

Zdr~ali sa: 5 p. Marcel }ák, p. Ivana Prokopisová, p. René Vávra, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. Miroslav Nosek 

 

 

Uznesenie nebolo odsúhlasené. 

 

 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Posledný pán poslanec, predpokladám, nehlasoval.  

Miroslav Nosek (poslanec) 

Prosím.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
No vbak sa zdr~al sa. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Áno, tak pán Nosek sa tie~ zdr~al.  

René Vávra (poslanec)  
Ja len.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Dámy a páni, ja do toho vstúpim rýchlo. Nepamätám si, ~e by sa v histórii takéto nie�o stalo, aby 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dakujem. Páni poslanci, má niekto k tomu? Nie, prosím predsedu návrhovej komisiu, o prednesenie 

uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na voľbu člena Komisie pre ekonomiku, správu 
majetku prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 390/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Volí 

za člena Komisie pre výstavbu, územné plánovanie a životné 
prostredie poslanca mestského zastupiteľstva p. Miroslava Noska. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 2 Be. Dušan Waldecker, p. Marek Šedivý 

Proti: 0 

Zdržali sa: 5 p. Marcel Žák, p. Ivana Prokopisová, p. René Vávra, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. Miroslav Nosek 

Uznesenie nebolo odsúhlasené. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Posledný pán poslanec, predpokladám, nehlasoval. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Prosím. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

No však sa zdržal sa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Áno, tak pán Nosek sa tiež zdržal. 

René Vávra (poslanec) 

Ja len. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dámy a páni, ja do toho vstúpim rýchlo. Nepamätám si, že by sa v histórii takéto niečo stalo, aby 
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poslanec bol takto nezaradený. Nehnevajte sa na mňa, ale.  

24/ Návrh na voľbu zapisovateľky Komisie pre sociálne veci a bývanie. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pristúpime k prejednaniu bodu 24. Pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Nemám pripomienky. Za mňa musím povedaf, ~e pani Kovani�ová je od za�iatku ve>mi nápomocná 
komisii, tak~e mňa to len tebí. �akujem.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci nie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia Mestského zastupite>stva.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem, prosím, dávam hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na vo>bu zapisovate>ky v Komisii pre sociálne veci a 
bývanie prijalo, 
  

     Uznesenie MsZ č. 391/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Volí 
za zapisovate>ku Komisie pre sociálne veci  a bývanie p. Zuzanu 
Kovani�ovú. 
 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 Zdr~ali sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 
 

  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Uznesenie bolo schválené.  

25/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre vzdelávanie, mláde~ a bport. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �. 25, návrh na vzdanie, pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem pekne. Nemám pripomienky.  

poslanec bol takto nezaradený. Nehnevajte sa na mňa, ale. 

24/ Návrh na voľbu zapisovateľky Komisie pre sociálne veci a bývanie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pristúpime k prejednaniu bodu 24. Pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Nemám pripomienky. Za mňa musím povedať, že pani Kovaničová je od začiatku veľmi nápomocná 

komisii, takže mňa to len teší. Ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci nie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia Mestského zastupiteľstva. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dakujem, prosím, dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na voľbu zapisovateľky v Komisii pre sociálne veci a 
bývanie prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 391/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Volí 

za zapisovateľku Komisie pre sociálne veci a bývanie p. Zuzanu 
Kovaničovú. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 Zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Uznesenie bolo schválené. 

25/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre vzdelávanie. mládež a šport. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod č. 25, návrh na vzdanie, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Ďakujem pekne. Nemám pripomienky. 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Páni poslanci, poprosím pána predseda návrhovej komisie.  

René Vávra (poslanec)  
Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf.  

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na vzdanie sa �lenstva v Komisii pre vzdelávanie, 
mláde~ a bport prijalo, 
  

     Uznesenie MsZ č. 392/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Berie na vedomie 

vzdanie sa sl. Patrície Hricovej �lenstva v Komisii pre vzdelávanie, 
mláde~ a bport na základe oznámenia   k 25.09. 2024. 

 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 6 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý 

 

Proti: 0 

 

Zdr~ali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

 

Uznesenie bolo schválené. 
 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Uznesenie bolo schválené.  

26/ Návrh na voľbu členov Komisie pre vzdelávanie, mláde~ a bport. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bod �íslo 26, návrh, pán hlavný kontrolór.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
�akujem. Nemám k tomu pripomienky, ale pokia> si dokonca pamätám, pán predseda komisie sám 
doniesol, ako~e priniesol tie mená, tak~e navrhoval ich on priamo.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dobre, páni poslanci, nie prosím pána predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesenia.  

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predlo~ený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predlo~eným 
návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Páni poslanci, poprosím pána predseda návrhovej komisie. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na vzdanie sa členstva v Komisii pre vzdelávanie, 
mládež a šport prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 392/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 
Berie na vedomie 

vzdanie sa sl. Patrície Hricovej členstva v Komisii pre vzdelávanie, 
mládež a šport na základe oznámenia k 25.09. 2024. 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 

Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 6 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

Uznesenie bolo schválené. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Uznesenie bolo schválené. 

26/ Návrh na voľbu členov Komisie pre vzdelávanie. mládež a šport. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bod číslo 26, návrh, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Dakujem. Nemám k tomu pripomienky, ale pokiaľ si dokonca pamätám, pán predseda komisie sám 

doniesol, akože priniesol tie mená, takže navrhoval ich on priamo. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dobre, páni poslanci, nie prosím pána predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesenia. 

René Vávra (poslanec) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s predloženým 

návrhom uznesenia. 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dávam hlasovaf. 

Mestské zastupite>stvo po oboznámení sa s návrhom na vo>bu �lenov do Komisii pre vzdelávanie, mláde~ 
a bport prijalo, 
  

     Uznesenie MsZ č. 393/2024 

     Mestské zastupiteľstvo v aabtíne-Strá~ach 

     Volí   

     za �lenov  Komisie pre vzdelávanie, mláde~ a bport: 
     p. Bystríka Beňa 

     Ing. Jaroslava Lababa 

 

 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 
Marcel }ák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
aedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 7 Bc. Duban Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel }ák, p. 
Jana  Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek aedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdr~ali sa: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Uznesenie bolo prijaté.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Ako bod �íslo 27. Nebude rôzne, ale máme tu nový. Dostali ste podklady, tak~e. Poprosil by som o bli~bie 
informácie tuto k tomuto. Ten nový bod.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Poprosím, to bolo treba zaradif do bodu ako bod programu na za�iatku zastupite>stva. Teraz u~ sa to nedá 
zaradif do zastupite>stva, to ke� ste o tom, o tom bode vedeli, ja napr. to vidím prvýkrát, ~e nie�o také 
vôbec tu je, tzn., ~e to ste naozaj mali na za�iatku schválif, navrhnúf, schválif ako zmenu.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán prednosta, pán kontrolór má pravdu, ke� sa schva>oval program, tam ten bod sa mal doplnif, �i súhlasia 
alebo nesúhlasia s doplnením programu, lebo ide tu o projekt výuky nem�iny na najbli~bie 3 roky na 
základných a materských bkolách.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
A teda dovolím si pripomenúf, ~e kontrolór ten materiál nedostal.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Ja sa ospravedlňujem vbetkým poslancom, poslankyniam, ~e to bolo tak na poslednú chví>u, ale v podstate 
informáciu o schválení projektu na výuku nemeckého jazyka pre materské bkoly a základné bkoly sme 
dostali a~ dneska ráno v podstate narýchlo prichystaný materiál VZN-ko, ktoré tento projekt, aby ste vedeli, 
~e je to na 4 roky, je tam celková suma 40, takmer 49.000  EUR, je to pre hlavne mzdové náklady pre 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na voľbu členov do Komisii pre vzdelávanie, mládež 
a šport prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 393/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Volí 

za členov Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport: 
p. Bystríka Beňa 
Ing. Jaroslava Labaša 

Hlasovanie: Prítomní: 7 Be. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. 

Marcel Zák, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek 
Sedivý, p. Ivana Prokopiusová 

Za: 7 Bc. Dušan Waldecker, p. Miroslav Nosek, p. Marcel Žák, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, p. Ivana 
Prokopiusová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ako bod číslo 27. Nebude rôzne, ale máme tu nový. Dostali ste podklady, takže. Poprosil by som o bližšie 

informácie tuto k tomuto. Ten nový bod. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Poprosím, to bolo treba zaradiť do bodu ako bod programu na začiatku zastupiteľstva. Teraz už sa to nedá 

zaradiť do zastupiteľstva, to keď ste o tom, o tom bode vedeli, ja napr. to vidím prvýkrát, že niečo také 

vôbec tu je, tzn., Že to ste naozaj mali na začiatku schváliť, navrhnúť, schváliť ako zmenu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán prednosta, pán kontrolór má pravdu, keď sa schvaľoval program, tam ten bod sa mal doplniť, či súhlasia 

alebo nesúhlasia s doplnením programu, lebo ide tu o projekt výuky nemčiny na najbližšie 3 roky na 

základných a materských školách. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

A teda dovolím si pripomenúť, že kontrolór ten materiál nedostal. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Ja sa ospravedlňujem všetkým poslancom, poslankyniam, že to bolo tak na poslednú chvíľu, ale v podstate 

informáciu o schválení projektu na výuku nemeckého jazyka pre materské školy a základné školy sme 

dostali až dneska ráno v podstate narýchlo prichystaný materiál VZN-ko, ktoré tento projekt, aby ste vedeli, 

že je to na 4 roky, je tam celková suma 40, takmer 49.000 EUR, je to pre hlavne mzdové náklady pre 
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u�ite>ov Za a Ma a v podstate tým, ~e to je rozvrhnuté na 4 roky, tak my sme v podstate pre tento rok by 
to bolo len nejakých 4000 a potom �albie roky a~ do sumy takmer 50  000. Je tam spoluú�asf ôsmich 
percent, ktoré by si dofinancovávali vlastne Základná bkola s materskou bkolou. Pre tento rok by vychádzala 
spoluú�asf pri tej investícii, pri tých financiách 4000, cca nejakých 320  EUR z nábho rozpo�tu, lebo najprv 
to musí zaplatif mesto a potom sa to refinancuje stopercentne naspäf. Teda 92 presne. A je tam zaradených 
teda spomínaných 9 obcí a miest.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán prednosta, máme tu pani riadite>ku bkôlky, áno, áno, aj výuka, bkôlku, máme tu pani riadite>ku, nech 
sa pá�i, nech sa k tomu vyjadrí aj ona.  

Mgr. Renáta Zajíčová (riaditeľka Ma)  
Akurát sa teraz tu bavíme, ~e toto je projekt, ktorý je tubím robený cez Európsku úniu alebo podporné 
opatrenia. Neviem presne. To nie sú peniaze pre u�ite>ov Materskej bkoly, ale to je, to sú peniaze pre 
lektorov, ktorí budú v materskej bkole vyu�ovaf nem�inu.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Zle som sa vyjadril tak. Pre lektorov.  

Mgr. Renáta Zajíčová (riaditeľka Ma)  
Tak~e mne dobla tie~ ponuka, neviem �i minulý tý~deň alebo tento tý~deň sme robili RIS a výkazy, tak~e 
nebolo �as riebif tieto veci, museli sme najskôr pre btát pripravif podklady, tak~e aspoň �o viem, ja, �o som 
sa bavila s koordinátorom toho projektu, tak deti sa teraz prihlasujú na tie krú~ky a teda na tú výuku 
nemeckého jazyka a pod>a záujmu bude výu�ba, to, �o sa týka Materskej bkoly teda. Máte nejaké otázky 
ebte na mňa. Nie? Anglický jazyk sa vyu�uje v rámci nabej organizácie máme lektorku a rodi�ia si ich 

platia, toto je robené tak a tento nemecký jazyk, on je robený tým, ~e my sme tu pri okrajovej Rakúsko, ~e 
sme medzihrani�né mesto, tak Európska únia vypustila peniaze aj na toto.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Dobre, ni� sa nedeje.  

René Vávra (poslanec)  
Ja by som sa chcel spýtaf.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán Vávra.  

René Vávra (poslanec)  
akoda, ~e toto takto ste predlo~ili, preto~e keby to bolo trobku posunuté nám poslancom a tak by sme o tom 
vedeli a vedeli by sme to odsúhlasif alebo by sme to na samom za�iatku aspoň  odsúhlasili, lebo je to bkoda, 
v podstate to nepreblo, lebo ste to do toho programu nezadali.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
No ja som to dostal tie~ ako na poslednú chví>u  

René Vávra (poslanec)  
Pozrite sa treba sa na to pripravovaf. To je z mojej strany vbetko.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Ja som mal materiál pripravený o btvrf na päf. U~ som spomínal, ~e sme túto informáciu dostali dnes.  

učiteľov ZŠ a MŠ av podstate tým, že to je rozvrhnuté na 4 roky, tak my sme v podstate pre tento rok by 

to bolo len nejakých 4000 a potom ďalšie roky až do sumy takmer 50 000. Je tam spoluúčasť ôsmich 

percent, ktoré by si dofinancovávali vlastne Základná škola s materskou školou. Pre tento rok by vychádzala 

spoluúčasť pri tej investícii, pri tých financiách 4000, cca nejakých 320 EUR z nášho rozpočtu, lebo najprv 

to musí zaplatiť mesto a potom sa to refinancuje stopercentne naspäť. Teda 92 presne. A je tam zaradených 

teda spomínaných 9 obcí a miest. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán prednosta, máme tu pani riaditeľku škôlky, áno, áno, aj výuka, škôlku, máme tu pani riaditeľku, nech 

sa páči, nech sa k tomu vyjadrí aj ona. 

Mgr. Renáta Zajíčová (riaditeľka MŠ) 

Akurát sa teraz tu bavíme, že toto je projekt, ktorý je tuším robený cez Európsku úniu alebo podporné 

opatrenia. Neviem presne. To nie sú peniaze pre učiteľov Materskej školy, ale to je, to sú peniaze pre 

lektorov, ktorí budú v materskej škole vyučovať nemčinu. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Zle som sa vyjadril tak. Pre lektorov. 

Mgr. Renáta Zajíčová (riaditeľka MŠ) 

Takže mne došla tiež ponuka, neviem či minulý týždeň alebo tento týždeň sme robili RIS a výkazy, takže 

nebolo čas riešiť tieto veci, museli sme najskôr pre štát pripraviť podklady, takže aspoň čo viem, ja, čo som 

sa bavila s koordinátorom toho projektu, tak deti sa teraz prihlasujú na tie krúžky a teda na tú výuku 

nemeckého jazyka a podľa záujmu bude výučba, to, čo sa týka Materskej školy teda. Máte nejaké otázky 

ešte na mňa. Nie? Anglický jazyk sa vyučuje v rámci našej organizácie máme lektorku a rodičia si ich 

platia, toto je robené tak a tento nemecký jazyk, on je robený tým, že my sme tu pri okrajovej Rakúsko, že 

sme medzihraničné mesto, tak Európska únia vypustila peniaze aj na toto. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, nič sa nedeje. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som sa chcel spýtať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Škoda, že toto takto ste predložili, pretože keby to bolo trošku posunuté nám poslancom a tak by sme o tom 

vedeli a vedeli by sme to odsúhlasiť alebo by sme to na samom začiatku aspoň odsúhlasili, lebo je to škoda, 

v podstate to neprešlo, lebo ste to do toho programu nezadali. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

No ja som to dostal tiež ako na poslednú chvíľu 

René Vávra (poslanec) 

Pozrite sa treba sa na to pripravovať. To je z mojej strany všetko. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Ja som mal materiál pripravený o štvrť na päť. Už som spomínal, že sme túto informáciu dostali dnes. 
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Nie v�era. Ja som to nemal skorej v po�íta�i. Dobre, dobre.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Dobre nekomentujte to tu opi�kami nemáme na to �as. Jednoducho materiál bol daný neskoro. Bohu~ia>, 
dostal sa iba dneska, nedalo sa to. Tak ni�, tak sa to neschváli, nezaradilo sa to do programu, je to vybavené.  

René Vávra (poslanec)  
Je to nejako ohrani�ené �asovo?  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Je mo~né? Je mo~né, pani poslankyňa, takisto ja sám �akám na isté záva~né informácie, predbehnem teda 
mo~no do 10 dní ma �aká rokovanie s vedením Banskej Bystrice btátne lesy, tak~e to bude dôle~ité, viete, 
o �o ide? O tú zámenu? Tak~e je mo~né, ~e zvoláme mimoriadne zastupite>stvo ebte.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Ja tieto informácie nemám, ja si to zistím a~ zajtra ráno, od pána Hazuchu, cez ktorého to iblo, v podstate 
oni museli vedief o tom skorej, no ale nám informáciu nedali.  

27/ Rôzne  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tak~e pristúpime k bodu 27. Rôzne. Pani Jana Dalajková, nech sa pá�i.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Ja som mala dve také otázky, jedno bolo, ~e ako je to s výmenou toho pozemku s Lesmi Slovenskej 

republiky, na �o ste u~ teda odpovedali? A druhé ebte mám také, aj ob�anov to zaujíma, ~e ako sme na 
tom s projektami s tým kultúrnym domom a mestským úradom, ~e �i vieme alebo kedy bude 

vyhodnotenie.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Projekty sú podané, �akáme. Projekt kultúrneho domu prebiel v prvom kole ako technicky vypracovaný, 
bez chýb. U mestského úradu ebte nevieme, ten bol podávaný neskôr, ale u kultúrneho domu, problém je 
v podstate, poviem to ve>mi jednoducho, ~iadostí, stovky, peňazí málo.  

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  
A ja by som sa chcela opýtaf. Poslanci, asi ste dostali aj vy mail od nejakého pána Milana Tlstovi�a alebo 
nie�o také. Nemám tu telefón, mám tam mail, ~e on by chcel nejaký domov dôchodcov v Strá~ach alebo 
nie�o také. Mne to priblo. Nejaké iné meno.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
To je iné meno. K>ud, jasne sme povedali a ja som vysvetlil pánovi, lebo viete dobre, ~e sú projekty alebo 
budú aj vychádzaf výzvy na výstavbu domov dôchodcov, to je minimálna kapacita, sú tam 27, 42 at�., 
ale to nebudem tu rozoberaf. V podstate pán mal záujem o pozemky na Vŕbkoch, ale ja som mu vysvetlil, 
~e to nejde len tak rýchlo a jednoducho a táto výzva je do 16. decembra, ale bude opakovaná v budúcom 
roku, áno, výstavba domov, DSS-iek, poviem to jednoducho. Tak som mu vysvetlil, ~e komisie prebehli. 
Keby aj iblo o kúpu pozemku, lebo tam sa jedná o 4000  m², platený ten pozemok je v rámci projektu, tzn. 
a~ je projekt schválený na základe znaleckého posudku, v rámci projektu je vyplatený tento pozemok, 
tak~e je to dosf dlhodobé, dosf komplikované. Tak sem povedal, ~e áno. Ale a~ tento materiál a jeho 
~iadosf pôjde do komisie tak, jak sa patrí.  

Nie včera. Ja som to nemal skorej v počítači. Dobre, dobre. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre nekomentujte to tu opičkami nemáme na to čas. Jednoducho materiál bol daný neskoro. Bohužiaľ, 

dostal sa iba dneska, nedalo sa to. Tak nič, tak sa to neschváli, nezaradilo sa to do programu, je to vybavené. 

René Vávra (poslanec) 

Je to nejako ohraničené časovo? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Je možné? Je možné, pani poslankyňa, takisto ja sám čakám na isté závažné informácie, predbehnem teda 

možno do 10 dní ma čaká rokovanie s vedením Banskej Bystrice štátne lesy, takže to bude dôležité, viete, 

o čo ide? O tú zámenu? Takže je možné, že zvoláme mimoriadne zastupiteľstvo ešte. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Ja tieto informácie nemám, ja si to zistím až zajtra ráno, od pána Hazuchu, cez ktorého to išlo, v podstate 

oni museli vedieť o tom skorej, no ale nám informáciu nedali. 

27/ Rôzne 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Takže pristúpime k bodu 27. Rôzne. Pani Jana Dalajková, nech sa páči. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja som mala dve také otázky, jedno bolo, že ako je to s výmenou toho pozemku s Lesmi Slovenskej 

republiky, na čo ste už teda odpovedali? A druhé ešte mám také, aj občanov to zaujíma, že ako sme na 

tom s projektami s tým kultúrnym domom a mestským úradom, že či vieme alebo kedy bude 

vyhodnotenie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Projekty sú podané, čakáme. Projekt kultúrneho domu prešiel v prvom kole ako technicky vypracovaný, 

bez chýb. U mestského úradu ešte nevieme, ten bol podávaný neskôr, ale u kultúrneho domu, problém je 

v podstate, poviem to veľmi jednoducho, žiadostí, stovky, peňazí málo. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) 

A ja by som sa chcela opýtať. Poslanci, asi ste dostali aj vy mail od nejakého pána Milana Tlstoviča alebo 

niečo také. Nemám tu telefón, mám tam mail, že on by chcel nejaký domov dôchodcov v Strážach alebo 

niečo také. Mne to prišlo. Nejaké iné meno. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To je iné meno. Kľud, jasne sme povedali a ja som vysvetlil pánovi, lebo viete dobre, že sú projekty alebo 

budú aj vychádzať výzvy na výstavbu domov dôchodcov, to je minimálna kapacita, sú tam 27, 42 atď., 

ale to nebudem tu rozoberať. V podstate pán mal záujem o pozemky na Víškoch, ale ja som mu vysvetlil, 

že to nejde len tak rýchlo a jednoducho a táto výzva je do 16. decembra, ale bude opakovaná v budúcom 

roku, áno, výstavba domov, DSS-iek, poviem to jednoducho. Tak som mu vysvetlil, že komisie prebehli. 

Keby aj išlo o kúpu pozemku, lebo tam sa jedná o 4000 m?, platený ten pozemok je v rámci projektu, tzn. 

až je projekt schválený na základe znaleckého posudku, v rámci projektu je vyplatený tento pozemok, 

takže je to dosť dlhodobé, dosť komplikované. Tak sem povedal, že áno. Ale až tento materiál a jeho 

žiadosť pôjde do komisie tak, jak sa patrí. 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem, �albí páni poslanci. Pán Vávra.  

René Vávra (poslanec)  
Ja by som sa chcel opýtaf, ~e v minulosti sa tu rozprávalo o projekte pre rómsku komunitu, �i z toho 
nie�o vyblo, tých 20.000, �o sme sa bavili.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Je to o rekonbtrukcii  strechy u Barkóciových. Ten projekt bol zamietnutý momentálne na základe aj toho,  
som písal list splnomocnencovi vlády pre rómske komunity, volá sa pán Dabko, tak~e viete dobre, jak sa s 
financiami na rómske komunity operuje. Vä�binou vbetky peniaze idú na východné a stredné Slovensko, 

kde je situácia zlá. Ale za�ína byf zlá aj u nás. Tak~e dnes som poslal list pozývací a chcem pána 
splnomocnenca vlády tu priamo v nabom meste. Ale prizvem aj starostov, ktorým som to u~ samozrejme 
oznámil, Kuklov, atefanov, áry a Kúty, kde sú takisto silné rómske komunity. A môj záujem je taký, 
aby sa pomáhalo aj tu. Zakia> je �as. Za�ínajú nám v meste fa~kosti. Presko�ím aj do iného súdku. 
Neustála drobná kriminalita, denne, doslova denne drobné kráde~e. Viete dobre, návrh zákona, ktorý asi 
prejde do výbky 700 Eur bkody, ktorú mô~e �lovek urobif. Tak~e to nám zrovna nepomáha mestám a 
obciam. Máme prípady, o ktorých aj vieme v nabom meste. Ve>a drobných kráde~í zo dvorov, zo 

sklepov, dokonca priamo v domoch. Vidím ja sám osobne tu legislatívu na ochranu �loveka priamo 
katastrofickú. Áno, ~e pomaly sa bojíte vyjsf na vlastný dvor, aby vám nie�o neukradli. Samotná mestská 
hliadka, keby tu bol pán Hrica, tak vám povie, ~e denne riebi problémy a nie sú to len problémy s 
�iernymi skládkami at�., doslova sú to zále~itosti trestné a kriminalistické, tak~e máme toho nad hlavu 
doslova. A �o sa týka obyvate>stva, ja len vás vyzývam vbetkých, aby ste boli naozaj  ve>mi obozretní, 
zabezpe�ili si majetky, lebo vidím to do budúcnosti ve>mi zle s tou kriminalitou, ~e naozaj sa budeme 
musief chránif u~ sami seba. Pokia> pán poslanec chceb a pán splnomocnenec potvrdí teda dátum 
návbtevy, nech sa pá�i mô~eb byt zú�astnený.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem, pán Vávra.  

René Vávra (poslanec)  
Tak je to fa~ká situácia, ur�ite s  rómskou komunitou ur�ite áno, je s tým problém, ale treba dúfaf, 
chodif.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Ja som to povedal aj pred pár dňami. V podstate my, ako obec alebo samospráva nemáme ~iadne páky, 
povedzme, si to otvorene. Pribúdajú nám tu rómske obyvate>stva, nekontrolovate>ne, áno, cudzincov, to 
nie sú Rómovia, ktorí tu majú trvalé pobyty a v podstate my, ako samospráva, nemáme ~iadnu páku na 
nich, ni�, ja sám som také kontroly vykonal a vbetci tam boli na návbteve. Ale myslím si, ~e to je práve 
zvýbená tá kriminalita u nás, ~e to ani nie sú doslova, ~e nabi rómski obyvatelia, ale sú tu tí príbelci, cudzinci, 

tzv. návbtevníci, tak~e budeme musief naozaj ob�iansky a v rámci mestskej hliadky pritvrdif. Lebo denne 
riebime kráde~e a viete sami dobre, ~e nie je mo~né, aby sme my nahradzovali btátnu políciu.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán Vávra.  

René Vávra (poslanec)  
Ebte by som sa chcel spýtaf znova na verejné WC, pre�o je zatvorená, nie je tam ~iadny oznam? Kto mi 
to vysvetlí?  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dakujem, ďalší páni poslanci. Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som sa chcel opýtať, že v minulosti sa tu rozprávalo o projekte pre rómsku komunitu, či z toho 

niečo vyšlo, tých 20.000, čo sme sa bavili. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Je to o rekonštrukcii strechy u Barkóciových. Ten projekt bol zamietnutý momentálne na základe aj toho, 

som písal list splnomocnencovi vlády pre rómske komunity, volá sa pán Daško, takže viete dobre, jak sa s 

financiami na rómske komunity operuje. Väčšinou všetky peniaze idú na východné a stredné Slovensko, 

kde je situácia zlá. Ale začína byť zlá aj u nás. Takže dnes som poslal list pozývací a chcem pána 

splnomocnenca vlády tu priamo v našom meste. Ale prizvem aj starostov, ktorým som to už samozrejme 

oznámil, Kuklov, Štefanov, Čáry a Kúty, kde sú takisto silné rómske komunity. A môj záujem je taký, 

aby sa pomáhalo aj tu. Zakiaľ je čas. Začínajú nám v meste ťažkosti. Preskočím aj do iného súdku. 

Neustála drobná kriminalita, denne, doslova denne drobné krádeže. Viete dobre, návrh zákona, ktorý asi 

prejde do výšky 700 Eur škody, ktorú môže človek urobiť. Takže to nám zrovna nepomáha mestám a 

obciam. Máme prípady, o ktorých aj vieme v našom meste. Veľa drobných krádeží zo dvorov, zo 

sklepov, dokonca priamo v domoch. Vidím ja sám osobne tu legislatívu na ochranu človeka priamo 

katastrofickú. Áno, že pomaly sa bojíte vyjsť na vlastný dvor, aby vám niečo neukradli. Samotná mestská 

hliadka, keby tu bol pán Hrica, tak vám povie, že denne rieši problémy a nie sú to len problémy s 

čiernymi skládkami atď., doslova sú to záležitosti trestné a kriminalistické, takže máme toho nad hlavu 

doslova. A čo sa týka obyvateľstva, ja len vás vyzývam všetkých, aby ste boli naozaj veľmi obozretní, 

zabezpečili si majetky, lebo vidím to do budúcnosti veľmi zle s tou kriminalitou, že naozaj sa budeme 

musieť chrániť už sami seba. Pokiaľ pán poslanec chceš a pán splnomocnenec potvrdí teda dátum 

návštevy, nech sa páči môžeš byt zúčastnený. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ďakujem, pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Tak je to ťažká situácia, určite s rómskou komunitou určite áno, je s tým problém, ale treba dúfať, 

chodiť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja som to povedal aj pred pár dňami. V podstate my, ako obec alebo samospráva nemáme žiadne páky, 

povedzme, si to otvorene. Pribúdajú nám tu rómske obyvateľstva, nekontrolovateľne, áno, cudzincov, to 

nie sú Rómovia, ktorí tu majú trvalé pobyty a v podstate my, ako samospráva, nemáme žiadnu páku na 

nich, nič, ja sám som také kontroly vykonal a všetci tam boli na návšteve. Ale myslím si, že to je práve 

zvýšená tá kriminalita u nás, že to ani nie sú doslova, že naši rómski obyvatelia, ale sú tu tí príšelci, cudzinci, 

tzv. návštevníci, takže budeme musieť naozaj občiansky a v rámci mestskej hliadky pritvrdiť. Lebo denne 

riešime krádeže a viete sami dobre, že nie je možné, aby sme my nahradzovali štátnu políciu. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Ešte by som sa chcel spýtať znova na verejné WC, prečo je zatvorená, nie je tam žiadny oznam? Kto mi 

to vysvetlí? 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Neviem, �i mám presnú informáciu, pani ke� poviem zle pán prednosta mňa opraví. Myslím, ~e je na 
maródke, lebo �erpá dovolenku?  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
PN-ka.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Je na PN-ke, to je jedna vec, druhá vec, u~ som tu v úvode povedal, ~e máme katastrofickú maródku, mohli 
sme ju nahradif niekým iným, povedzme pani, prepá�te mi, vypadávajú mi tie mená, ale to je úplne jedno 
momentálne, dnebný stav bol taký, ~e mali sme troch kosi�ov a iba jednu ~enu, ktorá hrabala. Áno. Tak~e 
pokia> by PN-ka trvala dlhodobo, nahradíme ju inou pani, ale momentálne, pán poslanec ti to rád 
vysvet>ujem a vysvetlím, ako to je teraz.  Aj máme tam úrazové PN-ky vá~ne, aj sú iné vbelijaké, neviem 
to posúdif, tak ani nechcem to posudzovaf, ale momentálne situácia v rámci zamestnancov technických 
slu~ieb je taká, aká je, tak~e jak som to povedal v úvode, budeme musief vybraf za tých dlhodobých PN 
nejakých,  brigádnikov.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán Vávra.  

René Vávra (poslanec)  
Ja vám rozumiem, ~e ur�ite máte PN-ky, to ja vbetko schva>ujem. Sú to nevyspytate>né veci, ale úplne 
jednoducho, keby ste tam dali oznam, odkedy, dokedy, to by sta�ilo absolútne. Z môjho poh>adu to je 
absolútne nezodpovednosf celého mestského úradu. �akujem.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Ja len doplním, ~e z h>adiska GDPR ja nezisfujem zdravotný stav nikoho zo zamestnancov, ani na to 

nemám právo sa vypytovaf �i maróduje, pre�o maróduje a dokedy maróduje.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Ja by som mal dotaz na pána prednostu. Aby nám povedal nie�o o parkovaní, ako to dopadlo tento 
mesiac. Lebo ide to naplno, tak nech vieme.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Parkovanie bolo spustené od 1. augusta oficiálne. A mám také predbe~né, celkové btatistiky sú takéto, za 
mesiac august bolo vydaných 2840 lístkov, �o nasved�uje tomu, ~e tí >udia to vnímajú ako tak, ~e prídu, 
zoberú si ten lístok, z tých 2840 lístkov bolo len 382 spoplatnených a 2458 zdarma. Príjem 263,80  EUR 

za august, za september k dvadsiatemu piatemu, k dnebnému ránu bolo vydaných 1879 lístkov, z toho 
spoplatnených 254. Príjem nejakých 173,65. Prenájom parkovacieho stojanu stojí 216  EUR s DPH 

mesa�ne. Tak~e to je z h>adiska toho, ~e polhodina zdarma. Ak by to bolo od prvej minúty, tak vieme si 
vyrátaf, ~e v prvom mesiaci august 2458 deleno 2, to je nejakých 1200, 1230  EUR +263. Bol by príjem 
1500 mesa�ne. To isté nasved�uje taký istý po�et, zrejme aj september. Tak~e okolo dvoch a viac 1000 
lístkov bude vydaných zdarma mesa�ne. Tak tu akurát vystáva taká otázka, ~e �i chce mesto maf nejaké 
peniaze, nejaký príjem alebo teda, ~e �i nie, to je vbetko.  

Marcel }ák (poslanec)  
Len treba do toho ebte zarátaf, teda ke� u~ to berieme globálne, aj reziden�né karty.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
V podstate áno, rezidentské karty som zabudol, to je cez 8.000  EUR. Stále si ich kupujú, tak~e to je mimo 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Neviem, či mám presnú informáciu, pani keď poviem zle pán prednosta mňa opraví. Myslím, že je na 

maródke, lebo čerpá dovolenku? 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

PN-ka. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Je na PN-ke, to je jedna vec, druhá vec, už som tu v úvode povedal, že máme katastrofickú maródku, mohli 

sme ju nahradiť niekým iným, povedzme pani, prepáčte mi, vypadávajú mi tie mená, ale to je úplne jedno 

momentálne, dnešný stav bol taký, že mali sme troch kosičov a iba jednu ženu, ktorá hrabala. Áno. Takže 

pokiaľ by PN-ka trvala dlhodobo, nahradíme ju inou pani, ale momentálne, pán poslanec ti to rád 

vysvetľujem a vysvetlím, ako to je teraz. Aj máme tam úrazové PN-ky vážne, aj sú iné všelijaké, neviem 

to posúdiť, tak ani nechcem to posudzovať, ale momentálne situácia v rámci zamestnancov technických 

služieb je taká, aká je, takže jak som to povedal v úvode, budeme musieť vybrať za tých dlhodobých PN 

nejakých, brigádnikov. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Ja vám rozumiem, že určite máte PN-ky, to ja všetko schvaľujem. Sú to nevyspytateľné veci, ale úplne 

Jednoducho, keby ste tam dali oznam, odkedy, dokedy, to by stačilo absolútne. Z môjho pohľadu to je 

absolútne nezodpovednosť celého mestského úradu. Ďakujem. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Ja len doplním, že z hľadiska GDPR ja nezisťujem zdravotný stav nikoho zo zamestnancov, ani na to 

nemám právo sa vypytovať či maróduje, prečo maróduje a dokedy maróduje. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ja by som mal dotaz na pána prednostu. Aby nám povedal niečo o parkovaní, ako to dopadlo tento 

mesiac. Lebo 1de to naplno, tak nech vieme. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Parkovanie bolo spustené od 1. augusta oficiálne. A mám také predbežné, celkové štatistiky sú takéto, za 

mesiac august bolo vydaných 2840 lístkov, čo nasvedčuje tomu, že tí ľudia to vnímajú ako tak, že prídu, 

zoberú si ten lístok, z tých 2840 lístkov bolo len 382 spoplatnených a 2458 zdarma. Príjem 263,80 EUR 

za august, za september k dvadsiatemu piatemu, k dnešnému ránu bolo vydaných 1879 lístkov, z toho 

spoplatnených 254. Príjem nejakých 173,65. Prenájom parkovacieho stojanu stojí 216 EUR s DPH 

mesačne. Takže to je z hľadiska toho, že polhodina zdarma. Ak by to bolo od prvej minúty, tak vieme si 

vyrátať, že v prvom mesiaci august 2458 deleno 2, to je nejakých 1200, 1230 EUR +263. Bol by príjem 

1500 mesačne. To isté nasvedčuje taký istý počet, zrejme aj september. Takže okolo dvoch a viac 1000 

lístkov bude vydaných zdarma mesačne. Tak tu akurát vystáva taká otázka, že či chce mesto mať nejaké 

peniaze, nejaký príjem alebo teda, že či nie, to je všetko. 

Marcel Žák (poslanec) 

Len treba do toho ešte zarátať, teda keď už to berieme globálne, aj rezidenčné karty. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

V podstate áno, rezidentské karty som zabudol, to je cez 8.000 EUR. Stále si ich kupujú, takže to je mimo 
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toho, ale tie peniaze, ktoré boli prijaté za rezidentské karty, tak tie sme vlastne vyu~ili alebo pou~ili na tie 
peripetie, ktoré boli s tým spojené, �i u~ nová projektová dokumentácia, nové dopravné zna�enie a vbetko 
okolo toho. Ale bol to teda príjem. Je tam cez 8 tisíc.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán Vávra.  

René Vávra (poslanec)  
Ja by som sa chcel spýtaf, ke� ste spomínali od tých nulových poplatkov tá polhodina zdarma a potom 

ste spomenuli vlastne po�et tých lístkov, tzn., ~e vy by ste to chceli ako spoplatnif od prvej minúty?  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Ja myslím, ~e by to nebolo na bkodu.  

René Vávra (poslanec)  
A vy ste zjedli niekomu nohy? U~ kto nad tým rozmýb>a takto? U~ chcete aabtín námestie, to úplne tam, 
ucapnúf?  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Predstav si, to.  

René Vávra (poslanec)  
Je, to je parkovisko ur�ené pri návbtevníku, aby kupovali, obchodná zóna. Nájdite si parkovisko za 
aabtínom a tam si ho spoplatnite. Toto je môj názor a toho sa dr~ím, lebo naozaj.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
René uvedomujeb si 2800 aut tam bolo a z toho zaplatili len 382.  

René Vávra (poslanec)  
Rozmýb>ajme nad tým. Na za�iatku sme to predsa dávali preto, aby sme odbremenili tie staré chrápoty, 

autá, ktoré tam parkujú dlhodobo, to sa nám podarilo. Tak~e treba nad týmto rozmýb>af, ale nie, ~e 
spoplatnif to tam, vbak tam vbetci obchodníci ukon�ia  ~ivnosf. A dovidenia.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Myslím, ~e tých 40.  

René Vávra (poslanec)  
Viete ko>ko >udí sem u~ prestalo chodif? Na námestí? Nemáte ani bajnu.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tam to chodí furt, ale to je plné, vbak ja tam chodím kupovaf.  

René Vávra (poslanec)  
Vy, ako z pozície iba, ~e si idete nie�o kúpif, to je úplne iná�í rozdiel, ale keby ste tam fungovali, poznáte 
to úplne iná�. A tých >udí tam poznám aj dokonca, ktorým osobne vozím tovar, tak~e nie je ich málo, sami 
mi to rozprávajú, ~e tam proste neprídu, lebo nebudú platif bodka. Ja ich presvied�am o tom, vyu~ite tú 
polhodinku. Ale nechodia. Chodia radbej do Kútov, idú inde.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pochop jednu vec. Tu nejde o to, ~e by sme chceli, ~e by sme chceli niekoho zdieraf, ale aký iný príjem?   
Tu vlastne, ke� to prepo�ítab, dochádzame mesa�ne minimálne o 1.000  EUR a za tých 12.000  EUR za 

toho, ale tie peniaze, ktoré boli prijaté za rezidentské karty, tak tie sme vlastne využili alebo použili na tie 

peripetie, ktoré boli s tým spojené, či už nová projektová dokumentácia, nové dopravné značenie a všetko 

okolo toho. Ale bol to teda príjem. Je tam cez 8 tisíc. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som sa chcel spýtať, keď ste spomínali od tých nulových poplatkov tá polhodina zdarma a potom 

ste spomenuli vlastne počet tých lístkov, tzn., že vy by ste to chceli ako spoplatniť od prvej minúty? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ja myslím, že by to nebolo na škodu. 

René Vávra (poslanec) 

A vy ste zjedli niekomu nohy? Už kto nad tým rozmýšľa takto? Už chcete Šaštín námestie, to úplne tam, 

ucapnúť? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Predstav si, to. 

René Vávra (poslanec) 

Je, to je parkovisko určené pri návštevníku, aby kupovali, obchodná zóna. Nájdite si parkovisko za 

Šaštínom a tam si ho spoplatnite. Toto je môj názor a toho sa držím, lebo naozaj. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

René uvedomuješ si 2800 aut tam bolo a z toho zaplatili len 382. 

René Vávra (poslanec) 

Rozmýšľajme nad tým. Na začiatku sme to predsa dávali preto, aby sme odbremenili tie staré chrápoty, 

autá, ktoré tam parkujú dlhodobo, to sa nám podarilo. Takže treba nad týmto rozmýšľať, ale nie, že 

spoplatniť to tam, však tam všetci obchodníci ukončia živnosť. A dovidenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Myslím, že tých 40. 

René Vávra (poslanec) 

Viete koľko ľudí sem už prestalo chodiť? Na námestí? Nemáte ani šajnu. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Tam to chodí furt, ale to je plné, však ja tam chodím kupovať. 

René Vávra (poslanec) 

Vy, ako z pozície 1ba, že si idete niečo kúpiť, to je úplne ináčí rozdiel, ale keby ste tam fungovali, poznáte 

to úplne ináč. A tých ľudí tam poznám aj dokonca, ktorým osobne vozím tovar, takže nie je ich málo, sami 

mi to rozprávajú, že tam proste neprídu, lebo nebudú platiť bodka. Ja ich presviedčam o tom, využite tú 

polhodinku. Ale nechodia. Chodia radšej do Kútov, idú inde. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pochop jednu vec. Tu nejde o to, že by sme chceli, že by sme chceli niekoho zdierať, ale aký iný príjem? 

Tu vlastne, keď to prepočítaš, dochádzame mesačne minimálne o 1.000 EUR a za tých 12.000 EUR za 
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rok by si bol schopný spravif aspoň kus chodníka alebo nie�o. Pozri sa, ako vyzerá nabe mesto. To ani 
najmenbia dedina nevyzerá tak ako my. Máme vbetko rozbité doslova to je pomoc pre mesto, to nie je, ~e 
by sa to prochlastalo.  

René Vávra (poslanec)   
Systém, toto systém nemá. Vidíte sami ako to je.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pochop, �o chcem povedaf. Mne nejde o to, ja som si tie~ kúpil ten reziden�ný lístok, ka~dý si ho mô~e 
kúpif a má svätý pokoj.  

René Vávra (poslanec)  
Na budúci rok si u~ to>ko tých reziden�ných kariet nekúpia >udia. Tak~e toto sú veci, na ktoré treba 
reagovaf, trobku to  rozvíjaf, proste zaoberaf sa s tým, ale takto nie toto nemá význam.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Spolu s tými reziden�nými ko>ko by to dalo asi za rok? 30?  30.000 za rok.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Mô~em. Ja by som iba reagovala, René povedal, ~e sme vytla�ili autá, ktoré dlhodobo stáli na námestí z 
námestia, ktoré sme si teraz tie autá natla�ili do bo�ných uli�iek, k Jedni�ke a vbade inde, �i~e ten problém 
sme vyriebili na námestí, ale po celom meste nie. To je moja taká prvá, druhá, ak sa to spoplatní od prvej 
minúty, kto to bude kontrolovaf? Lebo ke� niekto pôjde na 10 minút, na 15 minút, tak ja pochybujem, ~e 
si ten lístok kúpia. i~e kontrolovate>nosf alebo mo~no ohrani�enosf toho námestia, toho parkovacieho 

priestoru a �albia vec, ve>a >udí má aj námietky také, ~e za �o vyberajú parkovné, ne~ si vynesú nákup, 
príklad z Jednoty na vozí�ku do auta dvakrát sa im vysype. Toto sú iba podnety od ob�anov. �akujem.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
To uznávam. To námestie vypadá hrozne tak ako aj celé mesto. Tu nenájdeb poriadnu ulicu.  

René Vávra (poslanec)  
Nemô~eme to riebif tým, ~e spoplatňujeme parkovisko a hurá, vyu~ijeme to, vbetky chodníky tam 
spravíme. To je nemyslite>né. To je úplne malé percento.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Nie? Ale vbak po�me teda k návrhom.  

René Vávra (poslanec)  
My sme  o ňom debatili, my sme to chceli rozvinúf, kam sa to bude rozbirovaf, my sme to nezatratili, my 
sme ochotní ísf do toho, ale pozrite sa, kam to smeruje. Teraz to hovorím, pán prednosta predlo~il to, ja 
vám poviem, za pol roka to bude nulové. Kontrola by tam musela byf úplne perfektná, riebi to priestupky, 
ale to sa nebude daf, lebo to nebude riebif.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Ke� sa prihlási 2800, ~e sa prihlási na ten automat.  

René Vávra (poslanec)  
Dobre, tak nech sa prihlási niekto, sa pá�i.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tá kontrola v podstate akoby funguje samokontrola.  

rok by si bol schopný spraviť aspoň kus chodníka alebo niečo. Pozri sa, ako vyzerá naše mesto. To ani 

najmenšia dedina nevyzerá tak ako my. Máme všetko rozbité doslova to je pomoc pre mesto, to nie je, že 

by sa to prochlastalo. 

René Vávra (poslanec) 

Systém, toto systém nemá. Vidíte sami ako to je. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pochop, čo chcem povedať. Mne nejde o to, ja som si tiež kúpil ten rezidenčný lístok, každý si ho môže 

kúpiť a má svätý pokoj. 

René Vávra (poslanec) 

Na budúci rok si už toľko tých rezidenčných kariet nekúpia ľudia. Takže toto sú veci, na ktoré treba 

reagovať, trošku to rozvíjať, proste zaoberať sa s tým, ale takto nie toto nemá význam. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Spolu s tými rezidenčnými koľko by to dalo asi za rok? 30? 30.000 za rok. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Môžem. Ja by som iba reagovala, René povedal, že sme vytlačili autá, ktoré dlhodobo stáli na námestí z 

námestia, ktoré sme si teraz tie autá natlačili do bočných uličiek, k Jedničke a všade inde, čiže ten problém 

sme vyriešili na námestí, ale po celom meste nie. To je moja taká prvá, druhá, ak sa to spoplatní od prvej 

minúty, kto to bude kontrolovať? Lebo keď niekto pôjde na 10 minút, na 15 minút, tak ja pochybujem, že 

si ten lístok kúpia. Čiže kontrolovateľnosť alebo možno ohraničenosť toho námestia, toho parkovacieho 

priestoru a ďalšia vec, veľa ľudí má aj námietky také, že za čo vyberajú parkovné, než si vynesú nákup, 

príklad z Jednoty na vozíčku do auta dvakrát sa im vysype. Toto sú iba podnety od občanov. Ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

To uznávam. To námestie vypadá hrozne tak ako aj celé mesto. Tu nenájdeš poriadnu ulicu. 

René Vávra (poslanec) 

Nemôžeme to riešiť tým, že spoplatňujeme parkovisko a hurá, využijeme to, všetky chodníky tam 

spravíme. To je nemysliteľné. To je úplne malé percento. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Nie? Ale však poďme teda k návrhom. 

René Vávra (poslanec) 

My sme o ňom debatili, my sme to chceli rozvinúť, kam sa to bude rozširovať, my sme to nezatratili, my 

sme ochotní ísť do toho, ale pozrite sa, kam to smeruje. Teraz to hovorím, pán prednosta predložil to, ja 

vám poviem, za pol roka to bude nulové. Kontrola by tam musela byť úplne perfektná, rieši to priestupky, 

ale to sa nebude dať, lebo to nebude riešiť. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Keď sa prihlási 2800, že sa prihlási na ten automat. 

René Vávra (poslanec) 

Dobre, tak nech sa prihlási niekto, sa páči. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Tá kontrola v podstate akoby funguje samokontrola. 
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René Vávra (poslanec)  
No samokontrola.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
To vidíb pod>a toho, keby sa neprihlasovali, je to druhá vec.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Ja u~ to len doplním, vbak ko>ko okolo toho bolo u~ ve>a debaty. Kontrolu prevádzajú mestská hliadka a 
MOPS- ka. Pravidelne. Ka~dý  nieko>kokrát. Máme komplexný preh>ad o tých >u�och, ktorí sú tam, ktorí 
majú zaplatené, ktorí nemajú zaplatené, máme pripravené.  

René Vávra (poslanec)  
Máme nejakú pokutu u~?  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Na jednej strane tu, pán poslanec hovoríb, ~e necho�me na >udí, ~e od prvej minúty, aby neplatili 50 centov, 
na druhej strane by si chcel dávaf hne� pokuty 70 sú 78  EUR. Je to pripravené, vbetko máme pripravené, 
be~í to zatia> 1 mesiac a pol, tak~e pokuta zatia> ~iadnemu, nikomu nepribla, ak by sme k tomu pristúpili, 
mohla by prísf. Vieme to doh>adaf, vieme si to skontrolovaf, tak~e to tak nie je. A o tom rozbirovaní toho 
�albieho parkovného alebo parkovacích miest dobre vieme, ako to je nejaký zákon o doprave hovorí státie 
na zeleni. Porubovanie tohto zákona je znovu spoplatnené pokutou danou zo zákona, ale ani k tomu 
nejdeme, lebo na to majú oprávnenie btátni policajti a potom, ak chceme, ~e rozbirovaf ~iadny problém, 
pou~if zvislé dopravné zna�enie s QR kódom a bupnúf to kde to budeme chcief. A ve� takto to funguje v 
celom btáte, ~e ak chodíb, ur�ite chodíb be~ sa pozrief napr. do nejakého iného mesta, tak aj pri desiatich 
parkovacích miestach je tam dopravné zna�enie a tzn., ~e u~ sa to dá rozbírif na inú oblasf, na inú ulicu. 
Ale �akám na vabe návrhy, teda ak chceme pokra�ovaf �alej, tak dajte návrh, ~e kde budeme postupovaf. 
Nie je problém tam pou~if dopravné zna�enie.  

René Vávra (poslanec)  
Ten návrh si pripravte vy, ste tuná zamestnaný.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Ve� ale vy, vy pán poslanec, ste tu hovorili, ~e ako �alej, tak ja hovorím, vbak dobre, po�me �alej.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
My sme nikto nebtudovali dopravný zákon, ani podobné veci na to, aby sme dávali návrhy, kde má byf 
parkovné, �alej, od za�iatku som vravela, ~e ja aspoň navrhovala, aby bola vypracovaná parkovacia nejaká 
btúdia, kde sa to dá rozbírif, kde sa dá parkovaf napr. teraz ste povedali, ~e mô~eme to bupnúf hocikde, k 
Jedni�ke to bupnúf nemô~eme a tam stojí teraz najviac áut, aj teraz ja sa vsadím, ~e je tam aspoň 20 áut, �o 
tam stojí napr. a tam parkovisko zaviesf nemô~eme, tak~e to nie je len také jednoduché teraz na �arbaf 
�iary a QR kódy a tu budú >udia platif, lebo nebudú, lebo to tak nefunguje, to tak nie je.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Prosím vás, aby som predbehol hádkam, nemá to zmysel sa hádaf, jednajme normálne, nie nejako osobne, 
neberme to osobne. Dobre. V pohode, h>adáme riebenie.  

René Vávra (poslanec)  
Riebenie ti poviem, toto nemá budúcnosf. Ale teraz sa vrátim späf, prejdite si námestí, prejdite si vbetkých 
obchodníkov. A oni vám krásne vysvetlia, ako sa v poslednej dobe, jak proste ten úbytok predaja, je cite>ný, 
je to na základe tohto parkovaného.  

René Vávra (poslanec) 

No samokontrola. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

To vidíš podľa toho, keby sa neprihlasovali, je to druhá vec. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Ja už to len doplním, však koľko okolo toho bolo už veľa debaty. Kontrolu prevádzajú mestská hliadka a 

MOPS: ka. Pravidelne. Každý niekoľkokrát. Máme komplexný prehľad o tých ľuďoch, ktorí sú tam, ktorí 

majú zaplatené, ktorí nemajú zaplatené, máme pripravené. 

René Vávra (poslanec) 

Máme nejakú pokutu už? 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Na jednej strane tu, pán poslanec hovoríš, že nechoďme na ľudí, že od prvej minúty, aby neplatili 50 centov, 

na druhej strane by si chcel dávať hneď pokuty 70 sú 78 EUR. Je to pripravené, všetko máme pripravené, 

beží to zatiaľ 1 mesiac a pol, takže pokuta zatiaľ žiadnemu, nikomu neprišla, ak by sme k tomu pristúpili, 

mohla by prísť. Vieme to dohľadať, vieme si to skontrolovať, takže to tak nie je. A o tom rozširovaní toho 

ďalšieho parkovného alebo parkovacích miest dobre vieme, ako to je nejaký zákon o doprave hovorí státie 

na zeleni. Porušovanie tohto zákona je znovu spoplatnené pokutou danou zo zákona, ale ani k tomu 

nejdeme, lebo na to majú oprávnenie štátni policajti a potom, ak chceme, že rozširovať žiadny problém, 

použiť zvislé dopravné značenie s OR kódom a šupnúť to kde to budeme chcieť. A veď takto to funguje v 

celom štáte, že ak chodíš, určite chodíš bež sa pozrieť napr. do nejakého iného mesta, tak aj pri desiatich 

parkovacích miestach je tam dopravné značenie a tzn., že už sa to dá rozšíriť na inú oblasť, na inú ulicu. 

Ale čakám na vaše návrhy, teda ak chceme pokračovať ďalej, tak dajte návrh, že kde budeme postupovať. 

Nie je problém tam použiť dopravné značenie. 

René Vávra (poslanec) 

Ten návrh si pripravte vy, ste tuná zamestnaný. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Veď ale vy, vy pán poslanec, ste tu hovorili, že ako ďalej, tak ja hovorím, však dobre, poďme ďalej. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

My sme nikto neštudovali dopravný zákon, ani podobné veci na to, aby sme dávali návrhy, kde má byť 

parkovné, ďalej, od začiatku som vravela, že ja aspoň navrhovala, aby bola vypracovaná parkovacia nejaká 

štúdia, kde sa to dá rozšíriť, kde sa dá parkovať napr. teraz ste povedali, že môžeme to šupnúť hocikde, k 

Jedničke to šupnúť nemôžeme a tam stojí teraz najviac áut, aj teraz ja sa vsadím, že je tam aspoň 20 áut, čo 

tam stojí napr. a tam parkovisko zaviesť nemôžeme, takže to nie je len také jednoduché teraz na čarbať 

čiary a OR kódy a tu budú ľudia platiť, lebo nebudú, lebo to tak nefunguje, to tak nie je. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Prosím vás, aby som predbehol hádkam, nemá to zmysel sa hádať, jednajme normálne, nie nejako osobne, 

neberme to osobne. Dobre. V pohode, hľadáme riešenie. 

René Vávra (poslanec) 

Riešenie ti poviem, toto nemá budúcnosť. Ale teraz sa vrátim späť, prejdite si námestí, prejdite si všetkých 

obchodníkov. A oni vám krásne vysvetlia, ako sa v poslednej dobe, jak proste ten úbytok predaja, je citeľný, 

Je to na základe tohto parkovaného. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, prepá� mi to, ja fa prerubím, máte tu problém, máte tu problém s 50 centami za parkovanie. 
No tak vysvetlite, nepo�ul som vás, pani poslankyňa. Vysvetlite mi teda. Máme tu btatistiku. Obrovský 
prepad máme v popolniciach. A dane z nehnute>nosti, tak~e to súvisí tie~ s parkovaním? Ja vám tie �ísla 
dám, myslím ~e mô~e ich aj prednosta priniesf. Tak~e, pán poslanec, nehnevaj sa, tak toto sú tak trápne 
argumenty. Naozaj trápne, trápne. Máme prepad 60.000  EUR na dani z nehnute>ností. A pozrite sa oproti 

minulému roku. Toto je problém, toto mi vysvetlíte, ako toto budeme riebif a nie sa tu hodinu hádaf kvôli 
päfdesiatim centom a �i ubúdajú tr~by obchodníkom. Obchodníci si mar~e >ahko zvýbia. Ako ich zvýbime 
my? Odpovedzte mi.  

René Vávra (poslanec)  
Ale �o my máme s týmto? Vbak to sú dve rozli�né veci.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Hovoríb,  ~e je úpadok tr~ieb kvôli 50 centom. Ale prosím vás. To sú argumenty pre malé deti.  

René Vávra (poslanec)  
Nemô~eme zaviesf parkovné od prvej minúty. Toto tu riebime, toto je tak nazna�ené asi pod>a mňa.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dobre premyslite si to vbetci doma, nechajte si to prejsf v k>ude hlavou.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán Nosek.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

�akujem. Ja by som sa chcel spýtaf, ale René, ~e pre�o nie zaviesf od prvej minúty skús ísf do iných miest 
a tam je, v ka~dej uli�ke sa platí, áno, to nie je, ~e tu na námestí len, ale tu, ke� dostaneme, ke� budeme 
od prvej minúty, tak nejaké financie dostaneme a potom sa mô~eme posunúf �alej, ~e trebárs pri Jedni�ke 
mô~eme urobif, vybudovaf nie�o, ale potrebujeme na to finan�né prostriedky. A takisto ur�ite chodíte do 
Senice. V Senici, nezaparkujete nikde ani pri bytovke.  

René Vávra (poslanec)  
Vbade zaparkujeme, len neplatíte, lebo idem do obchodu.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Dobre.  

René Vávra (poslanec)  
Do refazcov.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ale 50 centov koho zabije? To nikde nie je, ~e 50 centov je niekde, ~e teda prvá, prvá polhodina je 
zadarmo, to som ebte sa s tým nestretol a chodím ve>a.  

René Vávra (poslanec)  
A sú aj 4 hodiny zadarmo.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ko>ko?  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, prepáč mi to, ja ťa preruším, máte tu problém, máte tu problém s 50 centami za parkovanie. 

No tak vysvetlite, nepočul som vás, pani poslankyňa. Vysvetlite mi teda. Máme tu štatistiku. Obrovský 

prepad máme v popolniciach. A dane z nehnuteľnosti, takže to súvisí tiež s parkovaním? Ja vám tie čísla 

dám, myslím že môže ich aj prednosta priniesť. Takže, pán poslanec, nehnevaj sa, tak toto sú tak trápne 

argumenty. Naozaj trápne, trápne. Máme prepad 60.000 EUR na dani z nehnuteľností. A pozrite sa oproti 

minulému roku. Toto je problém, toto mi vysvetlíte, ako toto budeme riešiť a nie sa tu hodinu hádať kvôli 

päťdesiatim centom a či ubúdajú tržby obchodníkom. Obchodníci si marže ľahko zvýšia. Ako ich zvýšime 

my? Odpovedzte mi. 

René Vávra (poslanec) 

Ale čo my máme s týmto? Však to sú dve rozličné veci. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Hovoríš, Že je úpadok tržieb kvôli 50 centom. Ale prosím vás. To sú argumenty pre malé deti. 

René Vávra (poslanec) 

Nemôžeme zaviesť parkovné od prvej minúty. Toto tu riešime, toto je tak naznačené asi podľa mňa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dobre premyslite si to všetci doma, nechajte si to prejsť v kľude hlavou. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Nosek. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ďakujem. Ja by som sa chcel spýtať, ale René, že prečo nie zaviesť od prvej minúty skús ísť do iných miest 

a tam je, v každej uličke sa platí, áno, to nie je, že tu na námestí len, ale tu, keď dostaneme, keď budeme 

od prvej minúty, tak nejaké financie dostaneme a potom sa môžeme posunúť ďalej, že trebárs pri Jedničke 

môžeme urobiť, vybudovať niečo, ale potrebujeme na to finančné prostriedky. A takisto určite chodíte do 

Senice. V Senici, nezaparkujete nikde ani pri bytovke. 

René Vávra (poslanec) 

Všade zaparkujeme, len neplatíte, lebo idem do obchodu. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Dobre. 

René Vávra (poslanec) 

Do reťazcov. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ale 50 centov koho zabije? To nikde nie je, že 50 centov je niekde, že teda prvá, prvá polhodina je 

zadarmo, to som ešte sa s tým nestretol a chodím veľa. 

René Vávra (poslanec) 

A sú aj 4 hodiny zadarmo. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Koľko? 
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René Vávra (poslanec)  
2 hodiny zadarmo?  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Áno, pri nemocniciach? Dobre, dobre, skús vstúpif do jednania s Jednotou, nech si prenajme ur�ité 
miesta od mesta, pred obchodným domom a potom nech tam majú zadarmo, ale nech si to oni zaplatia.  

René Vávra (poslanec)  
To navrhnite vy.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Pre�o by som to ja navrhoval, ja s tým nemám problém, ja som si karty kúpil a ja s tým nemám problém 
preto, lebo to tu je.  

René Vávra (poslanec)  
Osobne nemusíte maf s tým problém, ani ja by som s tým osobne problém nemusel maf, ale tu ide o tých 
návbtevníkov �o sem chodia z druhých dedín.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Dobre a ja.  

René Vávra (poslanec)  
Budú si tu kupovaf karty kvôli tomu, ~e sem pôjdu  na nákup. Pôjdu radbej do Holí�a.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ale vbak on, ke� sem dôjde raz za tý~deň, tak 50 centov zaplatí za hodinu, za pol hodiny, ke� sa bavíme 
o tom, ~e pol hodiny zadarmo, 2400, 500 lístkov, tzn. on je schopný za pol hodiny nakúpif, dá 50 centov 
za tý~deň, alebo euro za tý~deň.  

René Vávra (poslanec)  
A skúste spravif akciu tuná v meste, ke� urobíte drahbiu, tak domáci >udia tam neprídu, pre�?.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Akú akciu?  

René Vávra (poslanec)  
To je jedno hocijakú akciu.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ke� spravíte, ale to nie.  

René Vávra (poslanec)  
Je o tom ak dáte poplatok viacej 5, 6  EUR, u~ tam neprídu domáci >udia.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Tak ale to je, to je mentalita >udí, lebo po�me niekde inde a  s tým neurobí ni�, ani 50 centov.  

René Vávra (poslanec)  
Ale hodne >udia chodia cudzí.  

René Vávra (poslanec) 

2 hodiny zadarmo? 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Áno, pri nemocniciach? Dobre, dobre, skús vstúpiť do jednania s Jednotou, nech si prenajme určité 

miesta od mesta, pred obchodným domom a potom nech tam majú zadarmo, ale nech si to oni zaplatia. 

René Vávra (poslanec) 

To navrhnite vy. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Prečo by som to ja navrhoval, ja s tým nemám problém, ja som si karty kúpil a ja s tým nemám problém 

preto, lebo to tu je. 

René Vávra (poslanec) 

Osobne nemusíte mať s tým problém, ani ja by som s tým osobne problém nemusel mať, ale tu ide o tých 

návštevníkov čo sem chodia z druhých dedín. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Dobre a ja. 

René Vávra (poslanec) 

Budú si tu kupovať karty kvôli tomu, že sem pôjdu na nákup. Pôjdu radšej do Holíča. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ale však on, keď sem dôjde raz za týždeň, tak 50 centov zaplatí za hodinu, za pol hodiny, keď sa bavíme 

o tom, že pol hodiny zadarmo, 2400, 500 lístkov, tzn. on je schopný za pol hodiny nakúpiť, dá 50 centov 

za týždeň, alebo euro za týždeň. 

René Vávra (poslanec) 

A skúste spraviť akciu tuná v meste, keď urobíte drahšiu, tak domáci ľudia tam neprídu, preč?. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Akú akciu? 

René Vávra (poslanec) 

To je jedno hocijakú akciu. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Keď spravíte, ale to nie. 

René Vávra (poslanec) 

Je o tom ak dáte poplatok viacej 5, 6 EUR, už tam neprídu domáci ľudia. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Tak ale to je, to je mentalita ľudí, lebo poďme niekde inde a s tým neurobí nič, ani 50 centov. 

René Vávra (poslanec) 

Ale hodne ľudia chodia cudzí. 
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Miroslav Nosek (poslanec)  

Ur�ite nie.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, prerubím fa, prepá�te, jedného aj druhého. Zdá sa mi to u~ také smiebne. Naozaj sa tu 
dohadujeme o 50 centoch. Ja by som bol rád, keby ste vy dvaja páni poslanci zajtra pribli, zajtra nie v piatok, 

ja vám uká~em, aké pribli podielové dane. Dobre? A ko>ko z tých podielových daní my posúvame �alej. 
Na celý chod. Nám na tento mesiac zostáva 10.000  EUR. A my tu ideme robif vbetko pre to, aby sme tie 
príjmy ~iadne nemali. Tak~e pán poslanec Vávra ty tu nie si len za obchodníkov a ob�anov, ty si 

zodpovedný za celú ekonomiku tohto mesta. Priblo nám 196  000. A z toho 883 posúvame �alej. Tak z 
�oho máme ~if? Z �oho máme fungovaf? Ke� ~iadne be~né príjmy nemáme? Preboha. U~ sa preberte 
trobku. A zaujímajte sa aj o komplexnú ekonomiku tohoto mesta. Ve>mi rád vás tu v piatok ráno uvidím 
obidvoch a uká~em vám fakty, uká~em vám presné �ísla prepadu, ~e >udia absolútne neplatia komunálny 
odpad, neplatia dane. Oproti minulému roku. Tam máme prepad obrovský. A vy sa tu hráte s 50 centami.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Na nedoplatkoch, na daniach. Na odpadkoch a pod. dokopy 160.000 mínus nedoplatky.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Plné mesto je vrakov. Denne s nimi bojujeme a mnoho iných záva~ných problémov. A tu budeme rok 
debatovaf o 50 centoch. Ke� sem tí >udia nechcú prísf, no tak si  pôjdu nakúpif niekde inde, ale iste to nie 

je kvôli päfdesiatim centom a práve naopak, mňa sa tu >udia pýtajú z okolitých obcí a majú záujem o karty 
parkovacie, áno. Nehovorím o lístkoch, ale hovorím o kartách, ve>ký záujem je a mne sa teda nesfa~oval 
nikto. Tak~e, páni poslanci ekonomiku mesta treba vidief komplexne a nie na takýchto drobnostiach, ktoré 
sa tu zaoberajú hodiny a hodiny a u~ mňa to naozaj nebaví. Nech sa pá�i zrubíme parkovanie, ale páni 
poslanci, poviete mi kde zoberieme be~né príjmy? Kde zoberieme kapitálové? Toto vám asi bude musief 
treba znovu vysvetlif aj pani Bízková, ktorá zostavuje rozpo�et. Vy si �o predstavujete? }e to je, ako sa 
hráme tu s fazu>kami, kde tie príjmy zabezpe�íme? Povedzte mi to, pora�te mi, �i chcete naozaj, aby sme 
skrachovali?  

René Vávra (poslanec)  
Náhodou? My sme sa pri�inili do rozpo�tu. Schválili sme veterné elektrárne. Ktoré sú síce do budúcnosti, 
ale zámer bol schválený. Aj ke� síce po�úvam, ~e sú >udia proti, ale tak neviem. Z môjho poh>adu u~ by 
na to mohli daf viacej, ~e to nie je taká, taká bkodlivá zále~itosf.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, ja som sa k tomu vyjadril aj novinárom. Aj sem mal komentár v tý~denníku Záhorák, mo~no 
si �ítal, ne�ítal, lebo za�al ve>mi rozruch okolo veterných elektrární, jasne som to povedal aj novinárom, aj 
som napísal, ~e v prvom rade, pokia> riebime veterné elektrárne, riebif treba legislatívu Ministerstva 
~ivotného prostredia a btátu. To je za prvé, za druhé suma ktorú je v nedoh>adne, áno, ktorá je v nedoh>adne, 
lebo ebte, ani sami nevieme, jak sa tá legislatíva v najbli~bích dvoch rokoch vyvinie, to je za prvé a spoliehaf 
sa takýmto spôsobom, ~e o 2, o 3 roky dostaneme takú sumu, akú nám spolo�nosf s>úbila, no tak tá toto 

mesto ebte, pán poslanec, nezachráni.  

René Vávra (poslanec)  
No ke� u~ teda sa bavíme o týchto financiách, tak ja keby som toto mal riebif, �o ste teraz vyprávali, ~e 
aby sme my poslanci mali na toto maf doh>ad, tak ja by som to riebil trobku iná�, ke� sa vrátim späf. 
Vyriebili sa tu nejaké projekty jeden projekt, druhý projekt. Máme nejakú mo~nosf, vyjde nejaký budova, 
obecný úrad, kultúrny dom.  

Miroslav Nosek (poslanec) 

Určite nie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, preruším ťa, prepáčte, jedného aj druhého. Zdá sa mi to už také smiešne. Naozaj sa tu 

dohadujeme o 50 centoch. Ja by som bol rád, keby ste vy dvaja páni poslanci zajtra prišli, zajtra nie v piatok, 

Ja vám ukážem, aké prišli podielové dane. Dobre? A koľko z tých podielových daní my posúvame ďalej. 

Na celý chod. Nám na tento mesiac zostáva 10.000 EUR. A tmy tu ideme robiť všetko pre to, aby sme tie 

príjmy žiadne nemali. Takže pán poslanec Vávra ty tu nie si len za obchodníkov a občanov, ty si 

zodpovedný za celú ekonomiku tohto mesta. Prišlo nám 196 000. A z toho 883 posúvame ďalej. Tak z 

čoho máme žiť? Z čoho máme fungovať? Keď žiadne bežné príjmy nemáme? Preboha. Už sa preberte 

trošku. A zaujímajte sa aj o komplexnú ekonomiku tohoto mesta. Veľmi rád vás tu v piatok ráno uvidím 

obidvoch a ukážem vám fakty, ukážem vám presné čísla prepadu, že ľudia absolútne neplatia komunálny 

odpad, neplatia dane. Oproti minulému roku. Tam máme prepad obrovský. A vy sa tu hráte s 50 centami. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Na nedoplatkoch, na daniach. Na odpadkoch a pod. dokopy 160.000 mínus nedoplatky. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Plné mesto je vrakov. Denne s nimi bojujeme a mnoho iných závažných problémov. A tu budeme rok 

debatovať o 50 centoch. Keď sem tí ľudia nechcú prísť, no tak si pôjdu nakúpiť niekde inde, ale iste to nie 

je kvôli päťdesiatim centom a práve naopak, mňa sa tu ľudia pýtajú z okolitých obcí a majú záujem o karty 

parkovacie, áno. Nehovorím o lístkoch, ale hovorím o kartách, veľký záujem je a mne sa teda nesťažoval 

nikto. Takže, páni poslanci ekonomiku mesta treba vidieť komplexne a nie na takýchto drobnostiach, ktoré 

sa tu zaoberajú hodiny a hodiny a už mňa to naozaj nebaví. Nech sa páči zrušíme parkovanie, ale páni 

poslanci, poviete mi kde zoberieme bežné príjmy? Kde zoberieme kapitálové? Toto vám asi bude musieť 

treba znovu vysvetliť aj pani Bízková, ktorá zostavuje rozpočet. Vy si čo predstavujete? Že to je, ako sa 

hráme tu s fazuľkami, kde tie príjmy zabezpečíme? Povedzte mi to, poraďte mi, či chcete naozaj, aby sme 

skrachovali? 

René Vávra (poslanec) 

Náhodou? My sme sa pričinili do rozpočtu. Schválili sme veterné elektrárne. Ktoré sú síce do budúcnosti, 

ale zámer bol schválený. Aj keď síce počúvam, že sú ľudia proti, ale tak neviem. Z môjho pohľadu už by 

na to mohli dať viacej, že to nie je taká, taká škodlivá záležitosť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, ja som sa k tomu vyjadril aj novinárom. Aj sem mal komentár v týždenníku Záhorák, možno 

si čítal, nečítal, lebo začal veľmi rozruch okolo veterných elektrární, jasne som to povedal aj novinárom, aj 

som napísal, že v prvom rade, pokiaľ riešime veterné elektrárne, riešiť treba legislatívu Ministerstva 

životného prostredia a štátu. To je za prvé, za druhé suma ktorú je v nedohľadne, áno, ktorá je v nedohľadne, 

lebo ešte, ani sami nevieme, jak sa tá legislatíva v najbližších dvoch rokoch vyvinie, to je za prvé a spoliehať 

sa takýmto spôsobom, že o 2, o 3 roky dostaneme takú sumu, akú nám spoločnosť sľúbila, no tak tá toto 

mesto ešte, pán poslanec, nezachráni. 

René Vávra (poslanec) 

No keď už teda sa bavíme o týchto financiách, tak ja keby som toto mal riešiť, čo ste teraz vyprávali, že 

aby sme my poslanci mali na toto mať dohľad, tak ja by som to riešil trošku ináč, keď sa vrátim späť. 

Vyriešili sa tu nejaké projekty jeden projekt, druhý projekt. Máme nejakú možnosť, vyjde nejaký budova, 

obecný úrad, kultúrny dom. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec ja som ti nie�o vysvet>oval súkromne, áno? Vy máte vbetci predstavu, ~e vypíbem tla�ivko, 
niekam ho poblem a dostanem 1.000.000. No tak jednoduché to asi z�aleka neni. Jasne sem tu odpovedal 
na otázku pani poslankyne Dalajkovej. Obidva projekty sú podané.  

René Vávra (poslanec)  
akáme.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Alebo zavolaj tam, zavolaj na Ministerstvo hospodárstva, ~e jak ste na tom chlapci?  

René Vávra (poslanec)  
Vbak máme nejaký �as dokedy?  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Tak samozrejme, ~e sú tam �asové horizonty. Je pravda, ~e niektoré projekty nevyhodnotili, posunuli ich, 
tvrdia úradníci, ~e je toho ve>mi ve>a, povedia 15. október, potom nám povedia 15.  november, na mnoho 

projektov �akáme, ja u~ som na túto otázku jasne zodpovedal. S tým, ~e projekt kultúrneho domu v aabtíne 
je technicky dobrý, bezchybný. Viac vám k tomu povedaf nemô~em. Pokia> viete niekto inak zabezpe�if 
financie, nech sa pá�i, ja vám ten priestor dám.  

René Vávra (poslanec)  
No to som chcel ebte dopovedaf. Tak~e máme tam 2 projekty, ktoré mo~no nevyjdú, tak potom sa 
budeme nad tým rozmýb>af alebo zamýb>af sa.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, evidentne tomu nerozumieb, ani nevieb, o �om rozprávab. Ani tomu nerozumieb. Pracoval si 
niekedy s takýmito vecami, ja 15 rokov, ja tomu rozumiem. Neviem akú ty máb predstavu o �erpaní 
takýchto zdrojov? Ako absolútne to nechápem, tvoje pripomienky. Ako~e naozaj. Ako~e ke� pobleme 
projekt, tak nám aabtínu poblú 1.000.000, �i ako si to predstavujeb? To je obrovská práca, predtým 
obrovská, obrovská po. Zopakoval som jasne. Tak málo peňazí, mno~stvo projektov. Dôle~ité bude, 
projekty technicky prvom kole prebli, to je dôle~ité, trvá to ve>mi dlho, vyhodnocujú to nie priamo 

ministerstvá, ale mnohé projekty vyhodnocujú externé firmy. Je to dlhé, je to zd;havý proces. A~ odpove� 
dostaneme. Tak bu�te si istí, ~e vám ju odprezentujem.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)   
Pán Vávra.  

René Vávra (poslanec)  
Ja vám nespochybňujem tieto projekty. Dobre, ke� to bude v poriadku, vbak sme za to vbetci hlasovali, ale 
zoberme si teraz napr. tú bkôlku, máme bkôlku 350.000 projekt a bum u~ máme prvý, prvú �asf máme 
doplácaf 30.000  EUR,  �o v podstate ani nevieme.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, dobrá otázka, hne� na ňu odpoviem.  

René Vávra (poslanec)  
Je tam bpatný projekt. Tam projektant spravil chybu.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Po�kaj, po�kaj. Nikoho ebte nebudeme odsudzovaf. V tomto momente. Ja som dal po~iadavku firmy, jak 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec ja som ti niečo vysvetľoval súkromne, áno? Vy máte všetci predstavu, že vypíšem tlačivko, 

niekam ho pošlem a dostanem 1.000.000. No tak jednoduché to asi zďaleka neni. Jasne sem tu odpovedal 

na otázku pani poslankyne Dalajkovej. Obidva projekty sú podané. 

René Vávra (poslanec) 

Čakáme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Alebo zavolaj tam, zavolaj na Ministerstvo hospodárstva, Že jak ste na tom chlapci? 

René Vávra (poslanec) 

Však máme nejaký čas dokedy? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tak samozrejme, že sú tam časové horizonty. Je pravda, že niektoré projekty nevyhodnotili, posunuli ich, 

tvrdia úradníci, že je toho veľmi veľa, povedia 15. október, potom nám povedia 15. november, na mnoho 

projektov čakáme, ja už som na túto otázku jasne zodpovedal. S tým, že projekt kultúrneho domu v Šaštíne 

Je technicky dobrý, bezchybný. Viac vám k tomu povedať nemôžem. Pokiaľ viete niekto inak zabezpečiť 

financie, nech sa páči, ja vám ten priestor dám. 

René Vávra (poslanec) 

No to som chcel ešte dopovedať. Takže máme tam 2 projekty, ktoré možno nevyjdú, tak potom sa 

budeme nad tým rozmýšľať alebo zamýšľať sa. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, evidentne tomu nerozumieš, ani nevieš, o čom rozprávaš. Ani tomu nerozumieš. Pracoval si 

niekedy s takýmito vecami, ja 15 rokov, ja tomu rozumiem. Neviem akú ty máš predstavu o čerpaní 

takýchto zdrojov? Ako absolútne to nechápem, tvoje pripomienky. Akože naozaj. Akože keď pošleme 

projekt, tak nám Šaštínu pošlú 1.000.000, či ako si to predstavuješ? To je obrovská práca, predtým 

obrovská, obrovská po. Zopakoval som jasne. Tak málo peňazí, množstvo projektov. Dôležité bude, 

projekty technicky prvom kole prešli, to je dôležité, trvá to veľmi dlho, vyhodnocujú to nie priamo 

ministerstvá, ale mnohé projekty vyhodnocujú externé firmy. Je to dlhé, je to zdíhavý proces. Až odpoveď 

dostaneme. Tak buďte si istí, že vám ju odprezentujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Ja vám nespochybňujem tieto projekty. Dobre, keď to bude v poriadku, však sme za to všetci hlasovali, ale 

zoberme si teraz napr. tú škôlku, máme škôlku 350.000 projekt a bum už máme prvý, prvú časť máme 

doplácať 30.000 EUR, čo v podstate ani nevieme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, dobrá otázka, hneď na ňu odpoviem. 

René Vávra (poslanec) 

Je tam špatný projekt. Tam projektant spravil chybu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Počkaj, počkaj. Nikoho ešte nebudeme odsudzovať. V tomto momente. Ja som dal požiadavku firmy, jak 
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sa volá Palkovi�, nezávislému �lovekovi, ka~dý bod preskúmaf. Po~iadavky presné dali len dnes. Dobre 
hovorím.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Máme ich tu.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Máme ich tu presto vbetko, ~e ich dali, ja som dal nezávislému �lovekovi ich po~iadavky preskúmaf. A 
pokia> mi nezávislý �lovek povie, ~e to nie je v poriadku, tak sa s tým zaoberaf nebudeme, pokia> povie, 
~e je, tak sa budeme zaoberaf tým v novembri. Zatia> bkôlka ide pod>a zmluvy a pod>a harmonogramu. To 
je v tomto momente vbetko, �o k tomu mô~em povedaf.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Mô~em potvrdif, mali sme sedenie kvôli tomu.  

René Vávra (poslanec)  
No a to som  nevedel, ak by som sa neopýtal tak ani neviem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
A to ti mám ka~dý deň ako hlásif, lebo �o mám robif?  

René Vávra (poslanec)  
Tak sta�í povedaf.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
A ty si nebol na mestskej rade, pán poslanec? 

René Vávra (poslanec)  
Bol som.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta)  
Spal si tam alebo �o si robil?  

René Vávra (poslanec)  
Ja? Mal som tam poste>.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Prosím vás, bez.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, nehnevaj sa na mňa, ale tvoje otázky sú také, by som povedal, asi ú�elové a ja naozaj nemám 
ani chuf, ani �as tu na takéto veci odpovedaf, pokia> máb relevantné otázky, tak ich daj písomne, nech sa 
pá�i. Tu dnes nám to priblo, �o od bkôlky sme chceli zo strany firmy, ktorá súfa~ vyhrala. Opakujem 
slovensky. Dal som to posúdif aj nezávislému �lovekovi. Ke� ten posudok bude maf, tak ho dostanete. 
Musím uznaf naozaj, ~e ty si jediný, ktorý otvára rýchlo maily, ale máme aj takých, ktorí nemajú na to �as 
a ja to naprosto chápem, ~e máte zamestnanie také, ~e zdravotná sestra nemô~e odsko�if od pacienta a 
pozeraf sa na mail. Ale ja si myslím, ~e ka~dú relevantnú informáciu vám zasielame. Má pravdu pani 
Poláková alebo nemám, tak teda.  

Alena Poláková (zapisovateľka)  

Áno  

sa volá Palkovič, nezávislému človekovi, každý bod preskúmať. Požiadavky presné dali len dnes. Dobre 

hovorím. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Máme ich tu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Mámae ich tu presto všetko, že ich dali, ja som dal nezávislému človekovi ich požiadavky preskúmať. A 

pokiaľ mi nezávislý človek povie, že to nie je v poriadku, tak sa s tým zaoberať nebudeme, pokiaľ povie, 

že je, tak sa budeme zaoberať tým v novembri. Zatiaľ škôlka ide podľa zmluvy a podľa harmonogramu. To 

Je vtomto momente všetko, čo k tomu môžem povedať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Môžem potvrdiť, mali sme sedenie kvôli tomu. 

René Vávra (poslanec) 

Noato som nevedel, ak by som sa neopýtal tak ani neviem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

A to ti mám každý deň ako hlásiť, lebo čo mám robiť? 

René Vávra (poslanec) 

Tak stačí povedať. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

A ty si nebol na mestskej rade, pán poslanec? 

René Vávra (poslanec) 

Bol som. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta) 

Spal si tam alebo čo si robil? 

René Vávra (poslanec) 

Ja? Mal som tam posteľ. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Prosím vás, bez. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, nehnevaj sa na mňa, ale tvoje otázky sú také, by som povedal, asi účelové a ja naozaj nemám 

ani chuť, ani čas tu na takéto veci odpovedať, pokiaľ máš relevantné otázky, tak ich daj písomne, nech sa 

páči. Tu dnes nám to prišlo, čo od škôlky sme chceli zo strany firmy, ktorá súťaž vyhrala. Opakujem 

slovensky. Dal som to posúdiť aj nezávislému človekovi. Keď ten posudok bude mať, tak ho dostanete. 

Musím uznať naozaj, že ty si jediný, ktorý otvára rýchlo maily, ale máme aj takých, ktorí nemajú na to čas 

a ja to naprosto chápem, že máte zamestnanie také, že zdravotná sestra nemôže odskočiť od pacienta a 

pozerať sa na mail. Ale ja si myslím, že každú relevantnú informáciu vám zasielame. Má pravdu pani 

Poláková alebo nemám, tak teda. 

Alena Poláková (zapisovateľka) 

Áno 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Ja by som ebte poprosil poslancov aby si premysleli, akým spôsobom pristúpif k tým neplati�om. Na koho 
napísaf vlastníctvo trebárs u toho odpadu, aby sa dalo vybraf tie peniaze, preto~e robia s tým bpekulácie. 
Napíbu to na �loveka, ktorý treba ani nie je zamestnaný, tak ani nemáme bancu to od neho dostaf, tak~e 
nejak to zmenif v tom záväznom nariadení tak, aby to bolo bu� na majite>ov priamo k domu alebo ja 
neviem, ako premyslief si to. Dôjsf s návrhom na budúce.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Pán Waldecker a v druhých miestach nemajú neplati�ov, tam to robia ako? Tam poslanci sedia a 

rozmýb>ajú, ako budú vymáhaf peniaze od neplati�ov?  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Nie ako budú poslanci vymáhaf, ale navrhnúf riebenie do záväzného nariadenia. Tak.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pani poslankyňa, prepá� mi, ale u~ za�ínam byf nervózny trochu. Na jednej strane, ja nezabúdam, zabúdam 
ve>a vecí, ale nezabúdam. Tu mi jeden poslanec, ktorý tu nie je, povedali ste, ~e my budeme vládnuf, ja u~ 
budem hovorif otvorene, lebo sem nahnevaný, tak ale vládnuf nie je len vládnuf, vládnutie, aj rozhodovaf, 
ale v tejto fáze dobre viceprimátor povedal, ~e chceme poradif. Ja �oko>vek vymyslím, �oko>vek vám 
navrhnem, doteraz ste vä�binu vecí zamietli. Dobre, súhlasím, na to tu ste, ale jednoducho my sme u~ 
populárni pomaly na celom Slovensku o nabej nespolupráci, tak~e ke� chcete vládnuf, tak dávajte aj 
návrhy. Preto sem tu povedal pánovi poslancovi, nech v piatok ráno príde. A máme tu �albí problém, ktorý 
nás �aká a to je daň z výherných automatov, ktorú sme v roku 2001 zaplatili a firmy to od nás vymáhajú 
naspäf, to je �albí problém. Skon�íme u súdu a je ich ve>a a to sú dnes záva~né problémy. Ale ke� chcete 
v takejto miere rozhodovaf. Mne uberaf právomoci, no tak ale rozhodujte. Toto je velice vá~ny problém, 
ke� máme prepad, ko>ko to 60.000? Ko>ko ste to povedali? To je problém, tak mi pora�te, ke� to ja 
nezvládnem. Ale takto, ako si to povedala, tak pozor.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
My sme to boli zvolení.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Vy ste zodpovední, za celkovú ekonomiku tohoto mesta. Ste? Ste.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
My sme tu boli zvolení na to, aby sme pracovali pre obec, nie pre nejakú politickú stranu alebo pre nejaký 
vlastný prospech alebo nejaké osobné animozity tu jeden vo�i druhému. Ja myslím, ~e nám zále~í na tom, 
aby mesto prekvitalo, aby to trobku vyzeralo. Vbetkým. Tak robme preto.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Ako~e fakt sa sna~ím robif, �o mô~em, materiál, ktorý mi príde, btudujem, sna~ím sa ho pochopif a potom 
hlasovaf, ale ke� som sa bpatne vyjadrila, pán Waldecker povedal, rozmýb>ajte a navrhnite, a~ budeme 
maf návrh, mô~eme o ňom diskutovaf na poradách, diskutujeme, ja som otvorená ka~dej diskusii.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pani poslankyňa nepochopila, si ma? Ja prijmeme ka~dý rozumný návrh. Nikto z nás u�ený z neba, ako sa 
hovorí, nespadol. Ja chcem nápad, návrh, ke� ho máte, dajte mi ho. Pre�o by som ja mal stále navrhovaf 
Waldecker, Pavlík. Vy ste tu na to, aby ste h>adali riebenia problému a máme ich záva~né a budú sa 
naba>ovaf ebte. Tak~e ja som nechcel od teba aby si celý deň v ordinácii rozmýb>ala nad týmto, ale mo~no 
fa doma napadne nápad, ktorý mňa nenapadne , nenapadne Waldeckera, nenapadne Pavlíka, nenápadne 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ja by som ešte poprosil poslancov aby si premysleli, akým spôsobom pristúpiť k tým neplatičom. Na koho 

napísať vlastníctvo trebárs u toho odpadu, aby sa dalo vybrať tie peniaze, pretože robia s tým špekulácie. 

Napíšu to na človeka, ktorý treba ani nie je zamestnaný, tak ani nemáme šancu to od neho dostať, takže 

nejak to zmeniť v tom záväznom nariadení tak, aby to bolo buď na majiteľov priamo k domu alebo ja 

neviem, ako premyslieť si to. Dôjsť s návrhom na budúce. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Pán Waldecker a v druhých miestach nemajú neplatičov, tam to robia ako? Tam poslanci sedia a 

rozmýšľajú, ako budú vymáhať peniaze od neplatičov? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Nie ako budú poslanci vymáhať, ale navrhnúť riešenie do záväzného nariadenia. Tak. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa, prepáč mi, ale už začínam byť nervózny trochu. Na jednej strane, ja nezabúdam, zabúdam 

veľa vecí, ale nezabúdam. Tu mi jeden poslanec, ktorý tu nie je, povedali ste, že my budeme vládnuť, ja už 

budem hovoriť otvorene, lebo sem nahnevaný, tak ale vládnuť nie je len vládnuť, vládnutie, aj rozhodovať, 

ale v tejto fáze dobre viceprimátor povedal, že chceme poradiť. Ja čokoľvek vymyslím, čokoľvek vám 

navrhnem, doteraz ste väčšinu vecí zamietli. Dobre, súhlasím, na to tu ste, ale jednoducho my sme už 

populárni pomaly na celom Slovensku o našej nespolupráci, takže keď chcete vládnuť, tak dávajte aj 

návrhy. Preto sem tu povedal pánovi poslancovi, nech v piatok ráno príde. A máme tu ďalší problém, ktorý 

nás čaká a to je daň z výherných automatov, ktorú sme v roku 2001 zaplatili a firmy to od nás vymáhajú 

naspäť, to je ďalší problém. Skončíme u súdu a je ich veľa a to sú dnes závažné problémy. Ale keď chcete 

v takejto miere rozhodovať. Mne uberať právomoci, no tak ale rozhodujte. Toto je velice vážny problém, 

keď máme prepad, koľko to 60.000? Koľko ste to povedali? To je problém, tak mi poraďte, keď to ja 

nezvládnem. Ale takto, ako si to povedala, tak pozor. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

My sme to boli zvolení. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Vy ste zodpovední, za celkovú ekonomiku tohoto mesta. Ste? Ste. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

My sme tu boli zvolení na to, aby sme pracovali pre obec, nie pre nejakú politickú stranu alebo pre nejaký 

vlastný prospech alebo nejaké osobné animozity tu jeden voči druhému. Ja myslím, že nám záleží na tom, 

aby mesto prekvitalo, aby to trošku vyzeralo. Všetkým. Tak robme preto. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Akože fakt sa snažím robiť, čo môžem, materiál, ktorý mi príde, študujem, snažím sa ho pochopiť a potom 

hlasovať, ale keď som sa špatne vyjadrila, pán Waldecker povedal, rozmýšľajte a navrhnite, až budeme 

mať návrh, môžeme o ňom diskutovať na poradách, diskutujeme, ja som otvorená každej diskusii. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa nepochopila, si ma? Ja prijmeme každý rozumný návrh. Nikto z nás učený z neba, ako sa 

hovorí, nespadol. Ja chcem nápad, návrh, keď ho máte, dajte mi ho. Prečo by som ja mal stále navrhovať 

Waldecker, Pavlík. Vy ste tu na to, aby ste hľadali riešenia problému a máme ich závažné a budú sa 

nabaľovať ešte. Takže ja som nechcel od teba aby si celý deň v ordinácii rozmýšľala nad týmto, ale možno 

ťa doma napadne nápad, ktorý mňa nenapadne , nenapadne Waldeckera, nenapadne Pavlíka, nenápadne 
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kontrolóra, to som chcel od teba ni� viac a ni� menej. Ale u~ ke� to mám celé dokon�if, aby som to 
nerozprával len po uliciach, lebo ma to teda ve>mi fa~í. Tak som si dal spravif taký malý prieskum v rámci 
okresu. Mal by som po správnosti nazvaf tých >udí, ~e oznamovatelia, ale nazývam ich udava�i, preto~e sú 
to vbetko anonymné udania. Tak som si spravil vlastný prieskum od  inbtitúcií, od daňových po ministerstvá. 
Vá~ení obyvatelia dr~íme obrovský rekord v udava�stve nabe mesto, obrovský rekord. Tak ~e jak sa tu dá 
pracovaf? Nehovorím, ~e to je na mňa, no aj ke� na mňa je nieko>ko trestných oznámení. Ale tu  v nabom 
meste ka~dý ka~dého udáva, tak~e jak tu máme pracovaf? Jak tu máme ~if? Jak tu máme podnikaf? Ke�~e 
48 udaní na daňovému úrade, je 46 tejto, z tohto mesta. Tak sa, vá~ení ob�ania, zamyslíte nad tým ako sa 
tu dá pracovaf a ako sa tu dá podnikaf? Chceb? Otvor si ordináciu? Päf anonymov bude na teba.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
To u~ je mentalita >udí.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Mentalita. Tak nech sa zmenia, preto~e toto mesto nikdy krok dopredu neurobí. Pri takejto mentalite >udí.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Bohu~ia>, je to tak, ebte pokia> si pamätám, tak aj na ekonomickej komisii padol návrh s tými neplati�mi, 
~e by sa im trebárs odoberal vodi�ak.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Samozrejme, tento návrh. Toto verejne vyhlasujem tým neplati�om, ~e v ~iadnom prípade nebudú doplácaf 
na to slubní >udia, ktorí platia a srandu si z nás robif, poviem to jednoducho a zrozumite>ne, srandu si z nás 

nikto robif nebude. Vbetci majú na alkohol, cigarety, automaty, neviem, �o chcete. No ale neplatia. Tak~e 
ur�ite v piatok ráno, aj ke� som povedal pánom poslancov, nech prídu, mám tu právnikov, aby v tom 
dodr~ali zákonnú cestu, akou formou vymáhaf tieto dlhy. Minulý rok sme prechádzali tak, ~e to bolo, 

poviem to presné �íslo, aj ke� ho mám na stole v norme s tými dlhmi. Ktoré sú dlhoro�né, ale tento rok je 
jedna katastrofa. =udia kablú na to �i to je odraz tejto spolo�nosti �o sa deje dnes v nabej politike na úrovni 
btátu, ~e naozaj si vbetci len u~ívajú a platif ni� nebudú. Vidíte návrh Trestného zákona do 700  EUR. 

Mô~eb robif, �o chceb. Kam,  sa to bude vyvíjaf, ale my sa nemô~eme u~ dneska naozaj spoliehaf na btát. 
Nech sa na mňa niekto hnevá alebo nehnevá, tak, ako som mu povedal, aké dobli podielové dane, to je, to 
je �istá smrf pre samosprávy, to je �istá sebevra~da. Na druhej strane je benevolencia obrovská >udí, ~e 
neplatia a smejú sa nám. Tak~e pani poslankyňa, súhlasím. Vbetky zákonné prostriedky vyu~ijem vo�i 
neplati�om. Preto~e doplácajú na to slubní >udia.  

Marcel }ák (poslanec)  
Ja by som sa k tomuto poslednému výstupu pána primátora teda pozastavil, ~e kone�ne padlo nejaké také 
rozumné slovo a to, ~e budete maf stretnutie s právnikmi a budete h>adaf cestu, zákonnú cestu, ako teda 
vymáhaf tieto poh>adávky a myslím, ~e to je celé, nemáme sa vlastne o �om bavif, to treba riebif s 
právnikmi a nájsf nejakú zákonnú cestu. Darmo, my si tuto budeme lámaf hlavu a ja poviem, ~e spravím 
toto alebo spravíme toto, ke� to nebude podlo~ené zákonom a ja nemám prístup na právnikov. Nehnevajte 

sa.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, som rád, ~e si povedal, ~e som po dvoch rokoch nie�o rozumné povedal. To ma tebí po dvoch 
rokoch. Ale samozrejme, ja som to nemyslel tak, jak som po Janke, ja som nechcel kri�af, ja sa 
ospravedlňujem. Nápad nejaký. Nie, ty si to povedal na mňa. Ty si povedal, ~e kone�ne som po dvoch 
rokoch nie�o rozumné povedal, dobre, nebudeme sa tu hraf so sloví�kami. To bol vtip. Jednoducho ja som 
chcel len, vieb, nápad. Nápad. Ja nemô~em vedief vbetko. Ale my si rozumieme, my si rozumieme, Marcel, 
my rozprávame o tom istom, áno, samozrejme, ~e nemô~eme robif nie�o, �o nie je zákonné, vbak to je 

kontrolóra, to som chcel od teba nič viac a nič menej. Ale už keď to mám celé dokončiť, aby som to 

nerozprával len po uliciach, lebo ma to teda veľmi ťaží. Tak som si dal spraviť taký malý prieskum v rámci 

okresu. Mal by som po správnosti nazvať tých ľudí, že oznamovatelia, ale nazývam ich udavači, pretože sú 

to všetko anonymné udania. Tak som si spravil vlastný prieskum od inštitúcií, od daňových po ministerstvá. 

Vážení obyvatelia držíme obrovský rekord v udavačstve naše mesto, obrovský rekord. Tak že jak sa tu dá 

pracovať? Nehovorím, že to je na mňa, no aj keď na mňa je niekoľko trestných oznámení. Ale tu v našom 

meste každý každého udáva, takže jak tu máme pracovať? Jak tu máme žiť? Jak tu máme podnikať? Keďže 

48 udaní na daňovému úrade, je 46 tejto, z tohto mesta. Tak sa, vážení občania, zamyslíte nad tým ako sa 

tu dá pracovať a ako sa tu dá podnikať? Chceš? Otvor si ordináciu? Päť anonymov bude na teba. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

To už je mentalita ľudí. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Mentalita. Tak nech sa zmenia, pretože toto mesto nikdy krok dopredu neurobí. Pri takejto mentalite ľudí. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Bohužiaľ, je to tak, ešte pokiaľ si pamätám, tak aj na ekonomickej komisii padol návrh s tými neplatičmi, 

že by sa im trebárs odoberal vodičak. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Samozrejme, tento návrh. Toto verejne vyhlasujem tým neplatičom, že v žiadnom prípade nebudú doplácať 

na to slušní ľudia, ktorí platia a srandu si z nás robiť, poviem to jednoducho a zrozumiteľne, srandu si z nás 

nikto robiť nebude. Všetci majú na alkohol, cigarety, automaty, neviem, čo chcete. No ale neplatia. Takže 

určite v piatok ráno, aj keď som povedal pánom poslancov, nech prídu, mám tu právnikov, aby v tom 

dodržali zákonnú cestu, akou formou vymáhať tieto dlhy. Minulý rok sme prechádzali tak, že to bolo, 

poviem to presné číslo, aj keď ho mám na stole v norme s tými dlhmi. Ktoré sú dlhoročné, ale tento rok je 

Jedna katastrofa. Ľudia kašlú na to či to je odraz tejto spoločnosti čo sa deje dnes v našej politike na úrovni 

štátu, Že naozaj si všetci len užívajú a platiť nič nebudú. Vidíte návrh Trestného zákona do 700 EUR. 

Môžeš robiť, čo chceš. Kam, sa to bude vyvíjať, ale my sa nemôžeme už dneska naozaj spoliehať na štát. 

Nech sa na mňa niekto hnevá alebo nehnevá, tak, ako som mu povedal, aké došli podielové dane, to je, to 

Je čistá smrť pre samosprávy, to je čistá sebevražda. Na druhej strane je benevolencia obrovská ľudí, že 

neplatia a smejú sa nám. Takže pani poslankyňa, súhlasím. Všetky zákonné prostriedky využijem voči 

neplatičom. Pretože doplácajú na to slušní ľudia. 

Marcel Žák (poslanec) 

Ja by som sa k tomuto poslednému výstupu pána primátora teda pozastavil, že konečne padlo nejaké také 

rozumné slovo a to, že budete mať stretnutie s právnikmi a budete hľadať cestu, zákonnú cestu, ako teda 

vymáhať tieto pohľadávky a myslím, že to je celé, nemáme sa vlastne o čom baviť, to treba riešiť s 

právnikmi a nájsť nejakú zákonnú cestu. Darmo, my si tuto budeme lámať hlavu a ja poviem, že spravím 

toto alebo spravíme toto, keď to nebude podložené zákonom a ja nemám prístup na právnikov. Nehnevajte 

sa. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, som rád, že si povedal, že som po dvoch rokoch niečo rozumné povedal. To ma teší po dvoch 

rokoch. Ale samozrejme, ja som to nemyslel tak, jak som po Janke, ja som nechcel kričať, ja sa 

ospravedlňujem. Nápad nejaký. Nie, ty si to povedal na mňa. Ty si povedal, že konečne som po dvoch 

rokoch niečo rozumné povedal, dobre, nebudeme sa tu hrať so slovíčkami. To bol vtip. Jednoducho ja som 

chcel len, vieš, nápad. Nápad. Ja nemôžem vedieť všetko. Ale my si rozumieme, my si rozumieme, Marcel, 

my rozprávame o tom istom, áno, samozrejme, že nemôžeme robiť niečo, čo nie je zákonné, však to je 
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logické, ale ja som furt chcel len nazna�if, ~e aj nie�o poradif, áno, napadne fa nie�o. Napíbete, zavoláte.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán Vávra.  

René Vávra (poslanec)  
A ja by som chcel takto ebte z mojej pozície, prosím vás, nepou~ívajte na poslancov tieto, tento váb názor, 
~e vyzeráme vo�i druhým obciam alebo tieto dristy, somarinky povedané, to je pre mňa absolútne, nemám 
si to s �ím porovnaf, lebo také informácie absolútne nedostávam do úst, a dívam si vbelijaké zastupite>stvá, 
to je prvá vec, druhá vec, sna~íme sa my vyjsf v ústrety s vami a my vám predsa nerobíme nejaké ve>ké 
zádrhely, ke� sme, niektoré veci sme si rozdebatovali so vbetkými tu na úrade a vbetko sme v~dycky 
doriebili a sme za to, aby sme nejakú tú cestu dobrú strednú urobili. Tak~e zas to neberte. Rozpo�tové 
opatrenia, vbetky veci, �o sa tam týka, �i to bolo toho bportoviská alebo teda týchto, predovbetkým ideme 
dopredu, aby sme nejakú bancu mali, ale nie, ~e tu niekto povie verejne, ~e vyzeráme vo�i druhým obciam 
alebo kde sa u~ na nás smejú? Preboha, to kto sa smeje, doneste mi ich sem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Myslím, ~e to tak urobím asi, ale vrátim sa k tomu pôvodnému. Ke� tu bol vtedy krik, ~e som zrubil tie 
porady, pamätáb si na to? My dvaja sme sa chytili. Dobre. Ja som mal na to argument, ~e 6 hodín tam 
sedíme, potom ste aj tak hlasovali opa�ne, mám pravdu, mám, ale mala aj Janka pravdu. Ja som sa vrátil k 
tej myblienke, ~e teda naozaj tie porady sú dôle~ité, aby ste informovaní boli. A znovu tu nesedeli 5, 6 
hodín a omie>ali tú prázdnu slamu. Aj to som uznal, áno, ~e treba tie informácie maf, ale pán poslanec, 

rozprávaj, �o chceb. My to vbetci dobre vieme, ~e naba spolupráca nie je, ani nefunguje. Povedzme ebte to, 
ako to je. Ja vám nevy�ítam, ~e by ste nehlasovali za dobré veci, to som také nie�o nepovedal, ale okrem 
projektu kulturáku, bportovísk, bkôlky, tie vá~ne veci. Nehnevaj sa. Ja to poviem úprimne, ~e naozaj sme s 
tým populárni, ~e u~ len toto sa tu predvádzame dnes, teda myslím, ~e dobrý obraz nábho mesta nedáva. 
Toto si máme vyriebif, �i toaleta je zatvorená alebo nezatvorená. Toto, nehnevaj sa, pán poslanec, alebo 
iné veci? Týchto máme riebif na poradách, radách. Máb dôjsf na úrad, za prednostu. Ale zdá sa mi to naozaj 
smiebne, aby sme tam mestského zastupite>stve riebili takéto vec. Ke� máme naozaj ve>mi záva~né veci.  

René Vávra (poslanec)  
Ale ob�ania to chcú, lebo sa pýtajú na WC. To nemám spomenúf. Ja som �akal do posledu, ~e tam ten 
oznam aspoň sa dá to je celé, ja som sa iba na to takto spýtal. Dobre, �akujem.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán Nosek.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ja by som chcel po�akovaf kolegyniam a kolegom za prejavenú dôveru a chcel by som sa spýtaf trebárs 
pani Prokopiusovej, dôvod hlasovania proti alebo zdr~ania sa, zdr~ania.  

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  
No zdr~ala som sa preto, lebo myslím si, ~e sa spomínalo, ~e v týchto vbetkých komisiách je nadpriemerný 
po�et >udí, preto som sa zdr~ala. i v stavebnej, �i vo finan�nej a hovorili to tak ako predsední�ka =udmila 
Menbíková, pani, teda aj Vlado Hladík to hovoril, ~e ich tam je strabne ve>a a dokonca aj pán primátor tak 
povedal, ~e vbade je ve>a.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

To je pravda, to je pravda, ja si pamätám, ~e nás bolo 8, teraz ich je 11. V poriadku, ja sa, preto sa pýtam a 
pre�o pán Hladík nerobí opatrenie? Ja som sa ho na to pýtal. Ako~e on nemô~e nikoho vyhodif, ale ako~e 

logické, ale ja som furt chcel len naznačiť, že aj niečo poradiť, áno, napadne ťa niečo. Napíšete, zavoláte. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

A ja by som chcel takto ešte z mojej pozície, prosím vás, nepoužívajte na poslancov tieto, tento váš názor, 

že vyzeráme voči druhým obciam alebo tieto dristy, somarinky povedané, to je pre mňa absolútne, nemám 

si to s čím porovnať, lebo také informácie absolútne nedostávam do úst, a dívam si všelijaké zastupiteľstvá, 

to je prvá vec, druhá vec, snažíme sa my vyjsť v ústrety s vami a my vám predsa nerobíme nejaké veľké 

zádrhely, keď sme, niektoré veci sme si rozdebatovali so všetkými tu na úrade a všetko sme vždycky 

doriešili a sme za to, aby sme nejakú tú cestu dobrú strednú urobili. Takže zas to neberte. Rozpočtové 

opatrenia, všetky veci, čo sa tam týka, či to bolo toho športoviská alebo teda týchto, predovšetkým 1deme 

dopredu, aby sme nejakú šancu mali, ale nie, že tu niekto povie verejne, že vyzeráme voči druhým obciam 

alebo kde sa už na nás smejú? Preboha, to kto sa smeje, doneste mi ich sem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Myslím, že to tak urobím asi, ale vrátim sa k tomu pôvodnému. Keď tu bol vtedy krik, že som zrušil tie 

porady, pamätáš si na to? My dvaja sme sa chytili. Dobre. Ja som mal na to argument, že 6 hodín tam 

sedíme, potom ste aj tak hlasovali opačne, mám pravdu, mám, ale mala aj Janka pravdu. Ja som sa vrátil k 

tej myšlienke, že teda naozaj tie porady sú dôležité, aby ste informovaní boli. A znovu tu nesedeli 5, 6 

hodín a omieľali tú prázdnu slamu. Aj to som uznal, áno, že treba tie informácie mať, ale pán poslanec, 

rozprávaj, čo chceš. My to všetci dobre vieme, že naša spolupráca nie je, ani nefunguje. Povedzme ešte to, 

ako to je. Ja vám nevyčítam, že by ste nehlasovali za dobré veci, to som také niečo nepovedal, ale okrem 

projektu kulturáku, športovísk, škôlky, tie vážne veci. Nehnevaj sa. Ja to poviem úprimne, že naozaj sme s 

tým populárni, že už len toto sa tu predvádzame dnes, teda myslím, že dobrý obraz nášho mesta nedáva. 

Toto si máme vyriešiť, či toaleta je zatvorená alebo nezatvorená. Toto, nehnevaj sa, pán poslanec, alebo 

1iné veci? Týchto máme riešiť na poradách, radách. Máš dôjsť na úrad, za prednostu. Ale zdá sa mi to naozaj 

smiešne, aby sme tam mestského zastupiteľstve riešili takéto vec. Keď máme naozaj veľmi závažné veci. 

René Vávra (poslanec) 

Ale občania to chcú, lebo sa pýtajú na WC. To nemám spomenúť. Ja som čakal do posledu, že tam ten 

oznam aspoň sa dá to je celé, ja som sa iba na to takto spýtal. Dobre, ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Nosek. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ja by som chcel poďakovať kolegyniam a kolegom za prejavenú dôveru a chcel by som sa spýtať trebárs 

pani Prokopiusovej, dôvod hlasovania proti alebo zdržania sa, zdržania. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) 

No zdržala som sa preto, lebo myslím si, že sa spomínalo, že v týchto všetkých komisiách je nadpriemerný 

počet ľudí, preto som sa zdržala. Či v stavebnej, či vo finančnej a hovorili to tak ako predsedníčka Ľudmila 

Menšíková, pani, teda aj Vlado Hladík to hovoril, že ich tam je strašne veľa a dokonca aj pán primátor tak 

povedal, že všade je veľa. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

To je pravda, to je pravda, ja si pamätám, že nás bolo 8, teraz ich je 11. V poriadku, ja sa, preto sa pýtam a 

prečo pán Hladík nerobí opatrenie? Ja som sa ho na to pýtal. Akože on nemôže nikoho vyhodiť, ale akože 
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nie tak, ako pán Sofka si poriebil, lebo kedysi, neviem, �i si to ty pamätáb, ale mo~no~e ani nie. Bolo tak, 
~e bolo viac poslancov ako ob�anov obce, áno, lebo poslanec si myslím, ~e je zodpovednejbí ako ob�an a 
vie si to u~ naplánovaf, kde~to ob�an má nejaké povinnosti, skrátka mu to nevyjde. Nepamätám si za môjho 
pôsobenia ako poslanca, ~e by sme neboli alebo aj iné komisie, ~e by boli neuznábania schopní, to si 
nepamätám. A u~ v stavebnej komisii vôbec. �akujem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pán poslanec, prepá�, prerubím fa, musím na to reagovaf, na pani poslankyňu, asi si nepo�úvala pána 
kontrolóra. Ten chodí na ka~dú komisiu. Je pravda, lebo trobku zamieňate môj náh>ad na komisie. Aj ty si 
to povedal, ~e pán primátor povedal, ja sem povedal, nech si urobia poriadky tak, ako tu urobil Sofka. To 

je jedna vec, druhá vec je to, ~e tu kontrolór, ktorý chodí na ka~dú komisiu potvrdil, ~e problém, kde je 
najvybbí po�et >udí a to je pre výstavbu. No tak oni majú najvybbí neúspebnosf uznábaniaschopna, tak~e, to 
je akýsi za�arovaný divný kruh. A ja opakujem poslednú vetu k tomuto my sa nebavíme o �lenovi, z radov 
ob�anov, my sa bavíme o poslancovi.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

�akujem a poprosím pána poslanca Vávru.  

René Vávra (poslanec)  
Ja som sa spýtal predsedu �i chce doplnif pána Noska, povedal, nie je ich tam ve>a. To je moja odpove�.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

�akujem pána }áka, poprosím. }e pre�o si hlasoval, teda nehlasoval, ~e si sa zdr~al.  

Marcel }ák (poslanec)  

Lebo predseda komisie pre výstavbu sa vyjadril v tom zmysle, ~e ke� tam sa spraví poriadok, ~e v tom 
prípade nemá s tým problém, �i~e je to teraz na ňom, aby on si teda naozaj spravil a vyhodnotil, kto tam 
chodí, kto mu tam nechodí a aby sa zbyto�ne nezvybovalo kvórum a bude to ebte horbie, ako to je. Dobre 
hovorím? A za ekonomickú. Mô~em sa aj za to vyjadrif, ~e som hlasoval za, lebo pani predsední�ka sa 
vyjadrila v tom zmysle, ~e v podstate keby u~, tak je aj, aj v podstate s tým stoto~nená.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

�akujem, pani Dalajková, poprosím.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Ja mám taký istý názor ako ostatní, ale teda ja nemám problém, ak sa usporiada po�et �lenov v komisiách, 
zahlasovaf, aby ste boli v komisii, ako~e ja nemám ni� proti tomu.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ja sa len pýtam na dôvody, tak~e dostali ste pokyny od predsedu. V poriadku, �akujem, �akujem za 
odpove�.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
To bolo z porady. To nie je tak, ~e by nám dnes napísal zdr~te sa. Bolo to na porade.  

René Vávra (poslanec)  
Ja by som asi ebte doplnil, pán Nosek, vy keby ste zdvihli ruku sám za seba, tak v tej finan�nej ste.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ale ja nepotrebujem, ja nie som ~havý na komisiu, ja to beriem.  

nie tak, ako pán Sofka si poriešil, lebo kedysi, neviem, či si to ty pamätáš, ale možnože ani nie. Bolo tak, 

že bolo viac poslancov ako občanov obce, áno, lebo poslanec si myslím, že je zodpovednejší ako občan a 

vie si to už naplánovať, kdežto občan má nejaké povinnosti, skrátka mu to nevyjde. Nepamätám si za môjho 

pôsobenia ako poslanca, že by sme neboli alebo aj iné komisie, že by boli neuznášania schopní, to si 

nepamätám. A už v stavebnej komisii vôbec. Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, prepáč, preruším ťa, musím na to reagovať, na pani poslankyňu, asi si nepočúvala pána 

kontrolóra. Ten chodí na každú komisiu. Je pravda, lebo trošku zamieňate môj náhľad na komisie. AJ ty si 

to povedal, že pán primátor povedal, ja sem povedal, nech si urobia poriadky tak, ako tu urobil Sofka. To 

Je jedna vec, druhá vec je to, že tu kontrolór, ktorý chodí na každú komisiu potvrdil, že problém, kde je 

najvyšší počet ľudí a to je pre výstavbu. No tak oni majú najvyšší neúspešnosť uznášaniaschopna, takže, to 

Je akýsi začarovaný divný kruh. A ja opakujem poslednú vetu k tomuto my sa nebavíme o členovi, z radov 

občanov, my sa bavíme o poslancovi. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ďakujem a poprosím pána poslanca Vávru. 

René Vávra (poslanec) 

Ja som sa spýtal predsedu či chce doplniť pána Noska, povedal, nie je ich tam veľa. To je moja odpoveď. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ďakujem pána Žáka, poprosím. Že prečo si hlasoval, teda nehlasoval, že si sa zdržal. 

Marcel Žák (poslanec) 

Lebo predseda komisie pre výstavbu sa vyjadril v tom zmysle, že keď tam sa spraví poriadok, že v tom 

prípade nemá s tým problém, čiže je to teraz na ňom, aby on si teda naozaj spravil a vyhodnotil, kto tam 

chodí, kto mu tam nechodí a aby sa zbytočne nezvyšovalo kvórum a bude to ešte horšie, ako to je. Dobre 

hovorím? A za ekonomickú. Môžem sa aj za to vyjadriť, že som hlasoval za, lebo pani predsedníčka sa 

vyjadrila v tom zmysle, že v podstate keby už, tak je aj, aj v podstate s tým stotožnená. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ďakujem, pani Dalajková, poprosím. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja mám taký istý názor ako ostatní, ale teda ja nemám problém, ak sa usporiada počet členov v komisiách, 

zahlasovať, aby ste boli v komisii, akože ja nemám nič proti tomu. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ja sa len pýtam na dôvody, takže dostali ste pokyny od predsedu. V poriadku, ďakujem, ďakujem za 

odpoveď. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

To bolo z porady. To nie je tak, že by nám dnes napísal zdržte sa. Bolo to na porade. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som asi ešte doplnil, pán Nosek, vy keby ste zdvihli ruku sám za seba, tak v tej finančnej ste. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ale ja nepotrebujem, ja nie som žhavý na komisiu, ja to beriem. 
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René Vávra (poslanec)  
Boli ste ako nominovaný, ale...  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Pre�o?  

René Vávra (poslanec)  
Na jednej strane ste tam chceli, na druhej strane ste sa ani sám nebol...  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
No tak pán poslanec, ja verím, ~e je etické, ke� nehlasujeb sám za seba.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

To nie je etické vôbec. Pán kontrol to sám povedal, ~e ja sa tam nehrniem, ke� ma tam niekto nechce, ja 
tam nepôjdem. Pre�o? Ale chcem vedief dôvod, aby som si ja zabezpe�il vlastným hlasom. No ale tá etika 
je trobka iná a ja takú etiku mám. No moje svedomie mi to nedovolí. �akujem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Dobre, mohli by sme nechaf tohto u~. Lebo jak som v úvode povedal, �i pani poslankyňa, lebo ja za 15 
minút odchádzame, vy mô~ete samozrejme pokra�ovaf za nabej neú�asti, ale pokia> je nie�o vá~ne, treba, 
teraz súhlasíb pani poslankyňa? Lebo sme sa vopred ospravedlnili, tak~e pokia> nie�o vá~ne máte, vá~ne 
hovorím, nech sa pá�i.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ja by som ebte ke� mô~em.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán Nosek.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ebte by som sa vyjadril k tomu poriadku v meste alebo ako by som to. Ja som pred rokmi navrhoval 

zriadenie Mestskej polície, �o si myslím, ~e dneska by sme boli úplne niekde inde, lebo aj vstupy boli 
predtým nie tak drahé, boli tam s>úbené aj nejaké,  benefity, �o sa týka ministerstiev, ~e by nie�o vedeli 
poskytnúf. Bolo to zhrnuté zo stola. Ale myslím si, ~e dnebná situácia, ako tu bolo aj spomenuté, ~e tu 
máme príval cudzích ob�anov, ktorí tu robia potom bordel, tak~e ke� nie, zamyslief sa nad tým, zriadif 
mestskú políciu aspoň posilnif mestskú hliadku. Lebo teraz ma napadá. Bol som sa pozrief za cintorínom 
v aabtíne. A bol som ve>mi, ve>mi prekvapený, sklamaný, lebo ke� nastúpila mestská hliadka, tak po 
ur�itom �ase sa, by som povedal, a~, a~ zamedzilo a proste mo~no~e stopercentne sa prestalo vyvá~af bordel 
za cintorín v aabtíne. A vozila sa tam len tráva, zemina. Ale teraz som sa ibiel pozrief. Tam je, tam je hrôza 
des vbetko. A pýtam sa, pre�o to je takto, ke� u~ niekto vynalo~í, ke� u~ niekto vynalo~il úsilie a zále~í 
mu na tomto meste, aby tu bol poriadok, aby sa nevyvá~ali odpady, lebo sú �albie sankcie. ierna skládka. 
Tak ako je toto mo~né? Kde je ten problém, ~e to takto zase vzniklo?  

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  
Mô~em ebte, mô~em ebte k tomuto sa vyjadrif? Myslím si, ~e to je aj preto, ~e tam mestská hliadka má 
pracovnú dobu. Myslím si, ~e do tretej. Do pol btvrtej, do pol tretej, neviem. To je jedno, ona nerobí napr. 
ve�er alebo to absolútne nebude robif cez víkendy. A takto vbak  ním neboli pridelené ani peniaze, ani ni�. 
Pre�o by robili?  

René Vávra (poslanec) 

Boli ste ako nominovaný, ale... 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Prečo? 

René Vávra (poslanec) 

Na jednej strane ste tam chceli, na druhej strane ste sa ani sám nebol... 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

No tak pán poslanec, ja verím, Že je etické, keď nehlasuješ sám za seba. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

To nie je etické vôbec. Pán kontrol to sám povedal, že ja sa tam nehrniem, keď ma tam niekto nechce, ja 

tam nepôjdem. Prečo? Ale chcem vedieť dôvod, aby som si ja zabezpečil vlastným hlasom. No ale tá etika 

je troška iná a ja takú etiku mám. No moje svedomie mi to nedovolí. Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, mohli by sme nechať tohto už. Lebo jak som v úvode povedal, či pani poslankyňa, lebo ja za 15 

minút odchádzame, vy môžete samozrejme pokračovať za našej neúčasti, ale pokiaľ je niečo vážne, treba, 

teraz súhlasíš pani poslankyňa? Lebo sme sa vopred ospravedlnili, takže pokiaľ niečo vážne máte, vážne 

hovorím, nech sa páči. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ja by som ešte keď môžem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán Nosek. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ešte by som sa vyjadril k tomu poriadku v meste alebo ako by som to. Ja som pred rokmi navrhoval 

zriadenie Mestskej polície, čo si myslím, že dneska by sme boli úplne niekde inde, lebo aj vstupy boli 

predtým nie tak drahé, boli tam sľúbené aj nejaké, benefity, čo sa týka ministerstiev, že by niečo vedeli 

poskytnúť. Bolo to zhrnuté zo stola. Ale myslím si, že dnešná situácia, ako tu bolo aj spomenuté, že tu 

máme príval cudzích občanov, ktorí tu robia potom bordel, takže keď nie, zamyslieť sa nad tým, zriadiť 

mestskú políciu aspoň posilniť mestskú hliadku. Lebo teraz ma napadá. Bol som sa pozrieť za cintorínom 

v Šaštíne. A bol som veľmi, veľmi prekvapený, sklamaný, lebo keď nastúpila mestská hliadka, tak po 

určitom čase sa, by som povedal, až, až zamedzilo a proste možnože stopercentne sa prestalo vyvážať bordel 

za cintorín v Šaštíne. A vozila sa tam len tráva, zemina. Ale teraz som sa išiel pozrieť. Tam je, tam je hrôza 

des všetko. A pýtam sa, prečo to je takto, keď už niekto vynaloží, keď už niekto vynaložil úsilie a záleží 

mu na tomto meste, aby tu bol poriadok, aby sa nevyvážali odpady, lebo sú ďalšie sankcie. Čierna skládka. 

Tak ako je toto možné? Kde je ten problém, že to takto zase vzniklo? 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) 

Môžem ešte, môžem ešte k tomuto sa vyjadriť? Myslím si, že to je aj preto, že tam mestská hliadka má 

pracovnú dobu. Myslím si, že do tretej. Do pol štvrtej, do pol tretej, neviem. To je jedno, ona nerobí napr. 

večer alebo to absolútne nebude robiť cez víkendy. A takto však ním neboli pridelené ani peniaze, ani nič. 

Prečo by robili? 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Pani poslankyňa, prepá�te. Prerubím vás, prerubí vás, lebo, pamätáb si kde bol problém. Ale nebudeme sa 
vracaf do ~iadnej minulosti, ako som vám povedal. Denne ka~dé ráno je velite> mestskej hliadky u mňa. 
Aj s jeho zamestnancami. Denne riebime problémy. Tak, jak si na to upozornil pán poslanec. Okam~ite 
mestská hliadka tam ibla, myslel som, ~e tie fotografie mám pri sebe, mám ich v kancelárii. Oproti tomu, 

�o tam bývalo, tak to jak sa hovorí, ~e nebe a dudy. Ale presto vbetko zakro�íme. Dnes, zajtra bude odpad 

odstránený. Verím tomu, ~e u~ za�ali technické slu~by dnes. A ke�~e je to online vysielanie, aby som 
neupozorňoval, za�ne zmennosf. Tak, aby to nebolo tak ~e vbetci tí slubní v úvodzovkách >udia vedia, 
dokedy mestská hliadka robí, tak~e to tak nebude. Mo~no to bude zajtra ráno, mo~no to bude v piatok ráno. 
Myslím si, ~e to bude zajtra ráno. Zavedieme zmennosf tak, ako sme to v podstate aj vtedy robili, ~e mestská 
hliadka nebla do práce. Cez deň, ale ibla v noci. Tak to je jedna vec. Viac k tomu komentovaf nebudem. 
Takisto, �o je iný problém záva~ný, je parkovisko na Gazárke. Neustále preteky, závody, show motorkové. 
}iadal som o spoluprácu, btátnu políciu. o ja sám po�ujem. Tak sa to nijako, ve>mi nijako nevylepbilo, 
tak~e mám plán velice jednoduchý. Zabezpe�íme dostato�ne hrubé panely, necháme tam naozaj len malý 
priestor na parkovanie. Zatia> áno, cez tú zimu, aby sa tam tieto motorkové a automobilové preteky 
neprovozovali v takomto btýle, ako to ide teraz po ve�eroch a nociach, lebo samozrejme tí >udia na tých 
uliciach tí sa asi naozaj nevyspia. Tak~e to len upozorňujem aj tých výtr~níkov a neviem ako ich mám 
nazvaf pretekárov, ~e pôjdu tam cestné panely, aby sa aj ob�ania ne�udovali, samozrejme necháme 
priechod pre bicykel. Ale to, �o sa tam po ve�eroch deje tak to v ~iadnom prípade.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ja teda ebte nadvia~em na pani Prokopiusovú, ~e teda ja som s nimi tie~ hovoril, pre�o teda prestali aj tie 
poobedné zmeny alebo teda, ~e nie sú peniaze, kto tie peniaze nedal alebo vbak teda, tak musíme sa my s 
tým, my s tým nejak zaoberaf a a~ je potrebné, tak tam treba schválif peniaze, lebo toto sú veci preventívne, 
ktoré nie sú a~ tak drahé, ale následky, tie budú �aleko, �aleko horbie. �akujem.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Myslím, ~e by to vyriebili fotopasce.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Vá~ení, zabudnite na to, fotopasca  odhalí, kamera odhalí a �o? A ni�. Predsa som to za~il, ke� sme 
jedného podnikate>a mali, kedy tam dodávku ibiel zaviesf kartóny, pekne sme ho mali na fotopasci. A 
myslíte, ~e sa stalo �o? Ni� sa nestalo.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Problém je, ~e nielen tu, ale myslím, ~e aj na celom Slovensku sa  nerebpektuje zákon a úcta jeden k 
druhému.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Stále nie je legislatíva taká, ktorá by dala vä�bie právomoci tým mestám a tým obciam, my nie sme 
samozrejme sami, ktorí bojujú s �iernymi skládkami, to je problém pomaly, skoro ka~dej obce, aj ke� nie 
v takej miere, jak to je u nás alebo vo vä�bích. Pardon, vä�bích mestách, ale jednoducho nebudeme len 
konbtatovaf, musíme �osi aj urobif tak. Jak som to povedal s tými kráde~ami ktoré sú pomaly na dennom 
poriadku. Ke� to nie je kosa�ka, je to nafta z nákladných áut alebo �oko>vek len chcete. Tak~e preto som 
aj vyzval ob�anov naozaj vysokej obozretnosti, vysokej obozretnosti a jak som povedal, zajtra, najneskôr  
v piatok. Velite> mestskej hliadky mi donesie návrh, aby sme chránili to mesto aspoň do tých no�ných 
hodín.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ja si myslím ale, ~e teda my sme mali a~ sa jedná len o finan�né prostriedky, lebo tie výsledky mestská 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa, prepáčte. Preruším vás, preruší vás, lebo, pamätáš si kde bol problém. Ale nebudeme sa 

vracať do žiadnej minulosti, ako som vám povedal. Denne každé ráno je veliteľ mestskej hliadky u mňa. 

Aj s jeho zamestnancami. Denne riešime problémy. Tak, jak si na to upozornil pán poslanec. Okamžite 

mestská hliadka tam išla, myslel som, že tie fotografie mám pri sebe, mám ich v kancelárii. Oproti tomu, 

čo tam bývalo, tak to jak sa hovorí, že nebe a dudy. Ale presto všetko zakročíme. Dnes, zajtra bude odpad 

odstránený. Verím tomu, že už začali technické služby dnes. A keďže je to online vysielanie, aby som 

neupozorňoval, začne zmennosť. Tak, aby to nebolo tak že všetci tí slušní v úvodzovkách ľudia vedia, 

dokedy mestská hliadka robí, takže to tak nebude. Možno to bude zajtra ráno, možno to bude v piatok ráno. 

Myslím si, že to bude zajtra ráno. Zavedieme zmennosť tak, ako sme to v podstate aj vtedy robili, že mestská 

hliadka nešla do práce. Cez deň, ale išla v noci. Tak to je jedna vec. Viac k tomu komentovať nebudem. 

Takisto, čo je iný problém závažný, je parkovisko na Gazárke. Neustále preteky, závody, show motorkové. 

Žiadal som o spoluprácu, štátnu políciu. Čo ja sám počujem. Tak sa to nijako, veľmi nijako nevylepšilo, 

takže mám plán velice jednoduchý. Zabezpečíme dostatočne hrubé panely, necháme tam naozaj len malý 

priestor na parkovanie. Zatiaľ áno, cez tú zimu, aby sa tam tieto motorkové a automobilové preteky 

neprovozovali v takomto štýle, ako to ide teraz po večeroch a nociach, lebo samozrejme tí ľudia na tých 

uliciach tí sa asi naozaj nevyspia. Takže to len upozorňujem aj tých výtržníkov a neviem ako ich mám 

nazvať pretekárov, že pôjdu tam cestné panely, aby sa aj občania nečudovali, samozrejme necháme 

priechod pre bicykel. Ale to, čo sa tam po večeroch deje tak to v žiadnom prípade. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ja teda ešte nadviažem na pani Prokopiusovú, že teda ja som s nimi tiež hovoril, prečo teda prestali aj tie 

poobedné zmeny alebo teda, že nie sú peniaze, kto tie peniaze nedal alebo však teda, tak musíme sa my s 

tým, my s tým nejak zaoberať a až je potrebné, tak tam treba schváliť peniaze, lebo toto sú veci preventívne, 

ktoré nie sú až tak drahé, ale následky, tie budú ďaleko, ďaleko horšie. Ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Myslím, že by to vyriešili fotopasce. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Vážení, zabudnite na to, fotopasca odhalí, kamera odhalí a čo? A nič. Predsa som to zažil, keď sme 

Jedného podnikateľa mali, kedy tam dodávku išiel zaviesť kartóny, pekne sme ho mali na fotopasci. A 

myslíte, že sa stalo čo? Nič sa nestalo. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Problém je, že nielen tu, ale myslím, že aj na celom Slovensku sa nerešpektuje zákon a úcta jeden k 

druhému. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Stále nie je legislatíva taká, ktorá by dala väčšie právomoci tým mestám a tým obciam, my nie sme 

samozrejme sami, ktorí bojujú s čiernymi skládkami, to je problém pomaly, skoro každej obce, aj keď nie 

v takej miere, jak to je u nás alebo vo väčších. Pardon, väčších mestách, ale jednoducho nebudeme len 

konštatovať, musíme čosi aj urobiť tak. Jak som to povedal s tými krádežami ktoré sú pomaly na dennom 

poriadku. Keď to nie je kosačka, je to nafta z nákladných áut alebo čokoľvek len chcete. Takže preto som 

aj vyzval občanov naozaj vysokej obozretnosti, vysokej obozretnosti a jak som povedal, zajtra, najneskôr 

v piatok. Veliteľ mestskej hliadky mi donesie návrh, aby sme chránili to mesto aspoň do tých nočných 

hodín. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ja si myslím ale, že teda my sme mali až sa jedná len o finančné prostriedky, lebo tie výsledky mestská 
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hliadka má výborné, �o aspoň ja mám  vedomosf.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Ale ebte sa vrátim, ebte sa vrátim k tej mestskej polícii. Neni to jednoduchá vec. Ale mô~eme sa dohodnúf 
naozaj, lebo aj tak to budeme riebif budúci rok, tento rok, to v ~iadnom prípade nevyriebime, to hovorím 
otvorene, mestskú políciu, áno, bavíme sa o mestskej polícii. Ale ur�ite ja zabezpe�ím z miest alebo, nie 

mesta, nie mestá, poviem vám to presne, viem o obci, ktorá má 4400 obyvate>ov. Je to v okrese Nové 
Zámky a je tam mestská alebo obecná polícia. Riadite>a tej polície poznám osobne. My potrebujeme 

porovnate>né po�tom obyvate>ov, my sa nemô~eme porovnávaf so Senicou alebo Skalicou, táto obec má 
pribli~ný po�et obyvate>ov ako my a majú obecnú políciu, tak~e dám si vbetku, �i to je ekonomika alebo 
ten poriadkový systém, iste mi ho obec zapo~i�ia a od toho sa my odrazíme aj z dôvodu toho financovania 
tej mestskej, v nabom prípade Mestskej polície.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ebte poslednú vec, a~ mô~em, chcem fa, pán primátor, poprosif, aby si vynalo~il �o najvä�bie úsilie mô~eb 
a nie�o urobif, nie~e nie�o, ale aby si svojím pri�inením a sa postaral o to, alebo si vybavil alebo neviem, 
ako by som to nazval, aby sa dokon�il alebo vybudoval chodník zo Strá~i do aabtína, lebo to je jedna 
katastrofa teraz ide zima.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Presne vbak financie sme na to schválili, i ke� iba teda 15.000, ale pod>a rozpo�tu na výmenu dla~by. i 
o �om rozprávab?  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Pardon, ale ja rozprávam o chodníku, ktorý ide od Kopánky sem po trikotu bývalú.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Z druhej strany?  

Miroslav Nosek (poslanec)  

o je ten obrubník, tak ten chodník.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Ja ten, aha, lebo my ideme robif tento >avý. Samozrejme, urobili by sme to v rámci financií len za materiál 
s tým, ~e to teda urobíme vlastnými silami, sám by som chcel u~ za�af na budúci tý~deň, ke� sa znovu 
nie�o nestane. Áno, zas nejaké pády, úrazy, maródky a neviem �o. Tak~e dnes práve sme tu technológiu a 
postup, jak to zabezpe�if, aj bezpe�nosf dopravy, nakládka, odvoz materiálu, odvoz starej dla~by. Dneska 
ráno sme to riebili s pánom Osuským, ke� sa zasa nie�o mimoriadne nestane, na druhý tý~deň by sme chceli 

za�af s tou odtia>to >avou stranou, ale samozrejme následne musí aj tá pravá strana, tak. Ako hovoríb ty, 
dobre, ale teraz len hovorím, ~e v rámci finan�ných mo~ností za�íname s >avou stranou. Mô~eme znovu 
narozpo�tovaf chodník na budúci rok na pravej strane, lebo to iste nestihneme u~ tento rok. A viete dobre, 
máme tam problém na ulici Lú�na, viete, ktorá to je Lú�na? Áno, to je tam vzadu si postavené tie nové 
domy, tá firma, neviem, ako sa tá firma nazýva, tie nové byty a domy, v podstate. Pri Kadúbku je ved>a. A 
toto je Lú�na. Problém je tam, ~e mám tam teda sfa~nosti a myslím, ~e u~ na komisii aj to bolo, ~e teda 
majú prach do okien a pod. No tak máme aj v horbom stave cesty a v horbom stave chodníky, ako je Lú�na, 
ale chápem tých >udí, ~e teda im vadí prach, prach do okien, lebo samozrejme tá frekvencia dopravy sa tam 
zvýbila, to je samozrejme. Tak~e takisto som vysvetlil tým, �o tam bývajú a dnes aj teda pánovi Ing. 
Galubovi, ktorý tam býva, ~e jednoducho to není tak, ~e napíbu si ~iadosf a ten deň my dáme 200  000 za 

cestu. Tak~e nájdeme najlacnejbí formu. i to bude liaty betón, �i to bude asfalt, �i to bude �oko>vek, ale 
znovu chceme nejaký rozpo�et na tú cestu tak, aby ste sa vy od toho mohli jak poslanci odrazif a to u~ sem 

hliadka má výborné, čo aspoň ja mám vedomosť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale ešte sa vrátim, ešte sa vrátim k tej mestskej polícii. Neni to jednoduchá vec. Ale môžeme sa dohodnúť 

naozaj, lebo aj tak to budeme riešiť budúci rok, tento rok, to v žiadnom prípade nevyriešime, to hovorím 

otvorene, mestskú políciu, áno, bavíme sa o mestskej polícii. Ale určite ja zabezpečím z miest alebo, nie 

mesta, nie mestá, poviem vám to presne, viem o obci, ktorá má 4400 obyvateľov. Je to v okrese Nové 

Zámky a je tam mestská alebo obecná polícia. Riaditeľa tej polície poznám osobne. My potrebujeme 

porovnateľné počtom obyvateľov, my sa nemôžeme porovnávať so Senicou alebo Skalicou, táto obec má 

približný počet obyvateľov ako my a majú obecnú políciu, takže dám si všetku, či to je ekonomika alebo 

ten poriadkový systém, iste mi ho obec zapožičia a od toho sa my odrazíme aj z dôvodu toho financovania 

tej mestskej, v našom prípade Mestskej polície. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ešte poslednú vec, až môžem, chcem ťa, pán primátor, poprosiť, aby si vynaložil čo najväčšie úsilie môžeš 

a niečo urobiť, nieže niečo, ale aby si svojím pričinením a sa postaral o to, alebo si vybavil alebo neviem, 

ako by som to nazval, aby sa dokončil alebo vybudoval chodník zo Stráži do Šaštína, lebo to je jedna 

katastrofa teraz 1de zima. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Presne však financie sme na to schválili, i keď iba teda 15.000, ale podľa rozpočtu na výmenu dlažby. Či 

0 čom rozprávaš? 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Pardon, ale ja rozprávam o chodníku, ktorý ide od Kopánky sem po trikotu bývalú. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Z druhej strany? 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Čo je ten obrubník, tak ten chodník. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja ten, aha, lebo my ideme robiť tento ľavý. Samozrejme, urobili by sme to v rámci financií len za materiál 

s tým, že to teda urobíme vlastnými silami, sám by som chcel už začať na budúci týždeň, keď sa znovu 

niečo nestane. Áno, zas nejaké pády, úrazy, maródky a neviem čo. Takže dnes práve sme tu technológiu a 

postup, Jak to zabezpečiť, aj bezpečnosť dopravy, nakládka, odvoz materiálu, odvoz starej dlažby. Dneska 

ráno sme to riešili s pánom Osuským, keď sa zasa niečo mimoriadne nestane, na druhý týždeň by sme chceli 

Začať s tou odtiaľto ľavou stranou, ale samozrejme následne musí aj tá pravá strana, tak. Ako hovoríš ty, 

dobre, ale teraz len hovorím, že v rámci finančných možností začíname s ľavou stranou. Môžeme znovu 

narozpočtovať chodník na budúci rok na pravej strane, lebo to iste nestihneme už tento rok. A viete dobre, 

máme tam problém na ulici Lúčna, viete, ktorá to je Lúčna? Áno, to je tam vzadu si postavené tie nové 

domy, tá firma, neviem, ako sa tá firma nazýva, tie nové byty a domy, v podstate. Pri Kadúbku je vedľa. A 

toto je Lúčna. Problém je tam, že mám tam teda sťažnosti a myslím, že už na komisii aj to bolo, že teda 

majú prach do okien a pod. No tak máme aj v horšom stave cesty a v horšom stave chodníky, ako je Lúčna, 

ale chápem tých ľudí, že teda im vadí prach, prach do okien, lebo samozrejme tá frekvencia dopravy sa tam 

zvýšila, to je samozrejme. Takže takisto som vysvetlil tým, čo tam bývajú a dnes aj teda pánovi Ing. 

Galušovi, ktorý tam býva, že jednoducho to není tak, že napíšu si Žiadosť a ten deň my dáme 200 000 za 

cestu. Takže nájdeme najlacnejší formu. Či to bude liaty betón, či to bude asfalt, či to bude čokoľvek, ale 

znovu chceme nejaký rozpočet na tú cestu tak, aby ste sa vy od toho mohli jak poslanci odraziť a to už sem 
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odbo�il.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem pani Prokopiusova.  

Ivana Prokopiusová (poslankyňa)  
Pán primátor este sa chcem opýtaf, ~e �i neviete, kedy bude sa realizovaf tá oprava toho mostu? Sa ma 
pýtali cez Myjavu.  

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
}e viete dobre, u~ som tie otázky samozrejme dostal. Mnoho >udí sa pýtalo, pre�o tam sú tie zábrany at�. 
v podstate to bola prevencia, lebo pamätám si, záplavy 2007, ke� 50 >udí bolo prevesených cez to zábradlie 
a vbetci si fotili, ako Myjava stúpa, to je jedna vec, ale vtedy to zábradlie, nebolo v tak zlom stave, ako je 

teraz, naozaj je v zlom stave, tak~e je to cesta druhej triedy, áno. Nie je to zále~itosf mesta, aby ste 
pochopili, ~e pre�o primátor nedá opravif zábradlie. Tak~e pán Fiala má za úlohu u~ nieko>ko dní ve>mi 
intenzívne na tom pracovaf. Budeme riebif to cez vybbí územný celok, ktorý dá príkaz správe ciest, aby to 
zábradlie bolo obnovené. Samozrejme je to riskantné, je to nebezpe�né, aj zábradlie, ale nielen to zábradlie, 
ale aj teda prechod tých >udí po ceste. ktorá je ve>mi frekventovaná. Tak~e. Práve dnes sme to ráno riebili. 
Tak sem povedal. Nech >udia prechádzajú, ale dáme výstra~né tabule  „Neopierajte sa“, lebo je tu ve>ké 
riziko, ~e ide rodi� s ko�íkom, s defmi, vyjde na hlavnú cestu. Viete jak to je, ~e lietajú? No samozrejme 
ten chodník je v katastrofickom stave, ale hovorím, v tomto prípade musíme postupovaf takto, lebo nie je 

to mesta, je to cesta druhej triedy.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
�akujem, pán aedivý.  

Marek aedivý (poslanec)  
Ebte sa chcem opýtaf. V Strá~ach sa pýtali, ~e �i sa bude robif nejaký prechod pri pani Fríbortovej? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Prechod cez cestu? 

Marek aedivý (poslanec)  
Cez cestu, lebo tam chodník kon�í, na druhej strane za�ína a majú tam problém niekedy >udia.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Smolinská kri~ovatka a.  

Marek aedivý (poslanec)  
Nie na Senicu, na Senicu.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  
Na Senicu, ja som myslel, ~e na druhú stranu toho, aha, ja tak aha, zle som to pochopil, lebo ke� povedal 
Fríbortová, ja som ju pochopil, ~e ide o rebtauráciu �i hostinec z U Habánú. Dobre, dobre. To je stále ten 
istý problém. Ja to hovorím, ~e tá cesta je extrémne frekventovaná. Tak~e keby sme aj dole navýbili jeden 
prechod aj hore. Ja chcem,  nevidím problém, viete dobre. Viete dobre iste postup netreba to vysvet>ovaf, 

podaf ~iadosf  na dopravný inbpektorát a odbor dopravy. Pokia> schvália, ur�ite áno. Dobre páni, sta�í, ke� 
máte �albí na mňa po~iadavky, poprosím písomne, rýchlo odpoviem. Ospravedlňujem sa hosfom. Pokia> 
majú hostia na mňa nejaké otázky, poprosím vás písomne, rýchlo odpoviem. Dámy a páni ja vám �akujem.  

odbočil. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ďakujem pani Prokopiusova. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) 

Pán primátor este sa chcem opýtať, že či neviete, kedy bude sa realizovať tá oprava toho mostu? Sa ma 

pýtali cez Myjavu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Že viete dobre, už som tie otázky samozrejme dostal. Mnoho ľudí sa pýtalo, prečo tam sú tie zábrany atď. 

v podstate to bola prevencia, lebo pamätám si, záplavy 2007, keď 50 ľudí bolo prevesených cez to zábradlie 

a všetci si fotili, ako Myjava stúpa, to je jedna vec, ale vtedy to zábradlie, nebolo v tak zlom stave, ako je 

teraz, naozaj je v zlom stave, takže je to cesta druhej triedy, áno. Nie je to záležitosť mesta, aby ste 

pochopili, že prečo primátor nedá opraviť zábradlie. Takže pán Fiala má za úlohu už niekoľko dní veľmi 

intenzívne na tom pracovať. Budeme riešiť to cez vyšší územný celok, ktorý dá príkaz správe ciest, aby to 

zábradlie bolo obnovené. Samozrejme je to riskantné, je to nebezpečné, aj zábradlie, ale nielen to zábradlie, 

ale aj teda prechod tých ľudí po ceste. ktorá je veľmi frekventovaná. Takže. Práve dnes sme to ráno riešili. 

Tak sem povedal. Nech ľudia prechádzajú, ale dáme výstražné tabule „Neopierajte sa“, lebo je tu veľké 

riziko, že ide rodič s kočíkom, s deťmi, vyjde na hlavnú cestu. Viete jak to je, že lietajú? No samozrejme 

ten chodník je v katastrofickom stave, ale hovorím, v tomto prípade musíme postupovať takto, lebo nie je 

to mesta, je to cesta druhej triedy. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ďakujem, pán Šedivý. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Ešte sa chcem opýtať. V Strážach sa pýtali, že či sa bude robiť nejaký prechod pri pani Fríbortovej? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Prechod cez cestu? 

Marek Šedivý (poslanec) 

Cez cestu, lebo tam chodník končí, na druhej strane začína a majú tam problém niekedy ľudia. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Smolinská križovatka a. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Nie na Senicu, na Senicu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Na Senicu, ja som myslel, že na druhú stranu toho, aha, ja tak aha, zle som to pochopil, lebo keď povedal 

Fríbortová, ja som ju pochopil, že ide o reštauráciu či hostinec z U Habánú. Dobre, dobre. To je stále ten 

istý problém. Ja to hovorím, že tá cesta je extrémne frekventovaná. Takže keby sme aj dole navýšili jeden 

prechod aj hore. Ja chcem, nevidím problém, viete dobre. Viete dobre iste postup netreba to vysvetľovať, 

podať žiadosť na dopravný inšpektorát a odbor dopravy. Pokiaľ schvália, určite áno. Dobre páni, stačí, keď 

máte ďalší na mňa požiadavky, poprosím písomne, rýchlo odpoviem. Ospravedlňujem sa hosťom. Pokiaľ 

majú hostia na mňa nejaké otázky, poprosím vás písomne, rýchlo odpoviem. Dámy a páni ja vám ďakujem. 
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Ing. Radovan Prstek - primátor mesta opustil rokovaciu miestnosf o 18,40 hod., taktie~ i p. poslankyňa 
Ivana Prokopiusová.  

28/ Diskusia  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Diskusia  

 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tak~e pán Tomáb Havlí�ek.  

p. Tomáb Havlíček (občan)  
Dobrý, ja sa chcem spýtaf, ja som dal, mám trobku taký problém s pánom Komorným, on chce kúpif ten 
plac ako aj my. My,  sme o to ~iadali u~ mo~no 6 rokov, je to, �o sme kúpili ten dom, máme ve>ký záujem 
kúpif ten plac ved>a nás od obce a roky to bolo nepredajné, neviem teraz z akého dôvodu a stále sme to 
~iadali a teraz som sa dozvedel od pani zapisovate>ky, ~e bol schválený odpredaj pánovi Komornému a 
nám ni�, nás sa nikto neopýtal, ani �i teda, �i vypovieme nájom alebo �i to bude predané s nájmom, ~e vraj 
to bolo stopercentne schválené tu. My sme ponúkli o 100  % viac obci, �o by bolo 12, zhruba 12.000 navybe 
pre obec. A teda neviem, pre�o ste to schválili, �o vlastne ja som chcel, bolo by viacej peňazí pre obec, 
keby sme to kúpili my, keby sa to teda rozdelilo aspoň fifty, fifty, ke� sa teda, viem, ~e boli to také návrhy 
pred rokmi, ke� sa predávali záhrady alebo teda v lese pozemky, ~e ke� sa dvaja nedohodli, tak sa to 
rozdelilo v strede. Nás sa nikto nikdy nepýtal, �i ke� som bol na stavebnej komisii, ja neviem, pán 
Komorný, tam má pár kamobov asi v~dycky to, akosi pridelili nemu, tak  my sme sa sna~ili teda daf o 
100  % sme dali ako pán Komorný, vôbec to nikoho asi nezaujíma, ~e obec by dostala 12.000  EUR navybe. 
Neviem teda, ~e myslím, ~e to páni poslanci dostali mailom ebte minulý tý~deň, ja som to ebte preposielal 

v�era a �i u~ teda nebol �as o tom ako~e rozprávaf, ja som dobiel  dneska na zastupite>stvo trobku s 
mebkaním, ke� u~ to bolo schválené, je to moja chyba, sa ospravedlňujem, ale teda neviem, ~e pre�o to 
takto bolo schválené. Pre�o sme diskriminovaní, ke� sa to teda nejako nezmení podám asi na súd, nie, ale 
na prokuratúru, na prebetrenie, ako~e �i teda. Trobku to nechápem, pre�o sa nás nikto ani neopýtal, vôbec 
neviem, kto tam zariadil, kto rozdelil ten plac na nejaké podiely, ako~e viem, ~e on tam má nie�o na ceste, 
~e by sa mu to vymenilo, ale dostal, myslím, ~e o 100  % viac, ako má on tie pozemky, tak~e fakt som to 
nepochopil, kto to rozdelil. Kto dal taký návrh, �i pán Komorný dal taký návrh a vbetci mu to schválili, aby 
bol pokoj na ceste alebo teda mô~e to pán Komorný vysvetlif? Je tu teraz, alebo teda ak niekto z poslancov 

vie, pre�o to tak bolo rozdelené, k>udne to mô~ete rozdelif, vysvetlif.  

René Vávra (poslanec)  
Ja by som, �o sa týka poslancov. Ja by som sa chcel vyjadrif k tomu, ako za poslancov. V podstate v tejto 
chvíli tu nie je ani kompetentná osoba na to, lebo máme predsedu pána Hladíka, tak~e on by vám k tomu 
lepbie vysvetlil, lebo to spo�íva vlastne pod jeho komisiu, ale �o sa nám v podstate poslancom �albie veci 
dostávali. Tak fungovalo to tak, ~e je tam v podstate tá cesta, riebilo sa to s pánom Komorným, tam výmena 
alebo samozrejme výmena nemohla byf, musela byf zámena, muselo byf teda odkúpenie tej cesty. Tak~e 
toto sú veci, ktoré sa u~ riebia �aleko dlhbie a vy v podstate teraz vstupujete do toho na konci s tým, �o ste 
teraz povedali, ~e 40  EUR ste tam v podstate dali tú sumu, no ale to u~ je, viete, ke� je u~ tá, ten beh 
rozbehnutý, fa~ko niektoré veci, lebo tam bol aj zámer schválený, tam sú kopec vecí. Vy ste mali skorej 
apelovaf na tieto veci a chodif sem a tu sa domáhaf a riebif to, ale toto bolo u~ odsúhlasené na týchto 
vbetkých poradách a v podstate tam sa, tam bola tá výhoda, ~e sme vám vlastne v podstate odstupovali tie 
4  m, vy to nemáte a~ po tú...  

Ing. Radovan Prstek - primátor mesta opustil rokovaciu miestnosť o 18,40 hod., taktiež 1 p. poslankyňa 

Ivana Prokopiusová. 

28/ Diskusia 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Diskusia 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Takže pán Tomáš Havlíček. 

Pp. Tomáš Havlíček (občan) 

Dobrý, ja sa chcem spýtať, ja som dal, mám trošku taký problém s pánom Komorným, on chce kúpiť ten 

plac ako aj my. My, sme o to žiadali už možno 6 rokov, je to, čo sme kúpili ten dom, máme veľký záujem 

kúpiť ten plac vedľa nás od obce a roky to bolo nepredajné, neviem teraz z akého dôvodu a stále sme to 

Žiadali a teraz som sa dozvedel od pani zapisovateľky, že bol schválený odpredaj pánovi Komornému a 

nám nič, nás sa nikto neopýtal, ani či teda, či vypovieme nájom alebo či to bude predané s nájmom, že vraj 

to bolo stopercentne schválené tu. My sme ponúkli o 100 % viac obci, čo by bolo 12, zhruba 12.000 navyše 

pre obec. A teda neviem, prečo ste to schválili, čo vlastne ja som chcel, bolo by viacej peňazí pre obec, 

keby sme to kúpili my, keby sa to teda rozdelilo aspoň fifty, fifty, keď sa teda, viem, že boli to také návrhy 

pred rokmi, keď sa predávali záhrady alebo teda v lese pozemky, že keď sa dvaja nedohodli, tak sa to 

rozdelilo v strede. Nás sa nikto nikdy nepýtal, či keď som bol na stavebnej komisii, Ja neviem, pán 

Komorný, tam má pár kamošov asi vždycky to, akosi pridelili nemu, tak my sme sa snažili teda dať o 

100 % sme dali ako pán Komorný, vôbec to nikoho asi nezaujíma, že obec by dostala 12.000 EUR navyše. 

Neviem teda, že myslím, že to páni poslanci dostali mailom ešte minulý týždeň, ja som to ešte preposielal 

včera a či už teda nebol čas o tom akože rozprávať, ja som došiel dneska na zastupiteľstvo trošku s 

meškaním, keď už to bolo schválené, je to moja chyba, sa ospravedlňujem, ale teda neviem, že prečo to 

takto bolo schválené. Prečo sme diskriminovaní, keď sa to teda nejako nezmení podám asi na súd, nie, ale 

na prokuratúru, na prešetrenie, akože či teda. Trošku to nechápem, prečo sa nás nikto ani neopýtal, vôbec 

neviem, kto tam zariadil, kto rozdelil ten plac na nejaké podiely, akože viem, že on tam má niečo na ceste, 

že by sa mu to vymenilo, ale dostal, myslím, že o 100 % viac, ako má on tie pozemky, takže fakt som to 

nepochopil, kto to rozdelil. Kto dal taký návrh, či pán Komorný dal taký návrh a všetci mu to schválili, aby 

bol pokoj na ceste alebo teda môže to pán Komorný vysvetliť? Je tu teraz, alebo teda ak niekto z poslancov 

vie, prečo to tak bolo rozdelené, kľudne to môžete rozdeliť, vysvetliť. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som, čo sa týka poslancov. Ja by som sa chcel vyjadriť k tomu, ako za poslancov. V podstate v tejto 

chvíli tu nie je ani kompetentná osoba na to, lebo máme predsedu pána Hladíka, takže on by vám k tomu 

lepšie vysvetlil, lebo to spočíva vlastne pod jeho komisiu, ale čo sa nám v podstate poslancom ďalšie veci 

dostávali. Tak fungovalo to tak, že je tam v podstate tá cesta, riešilo sa to s pánom Komorným, tam výmena 

alebo samozrejme výmena nemohla byť, musela byť zámena, muselo byť teda odkúpenie tej cesty. Takže 

toto sú veci, ktoré sa už riešia ďaleko dlhšie a vy v podstate teraz vstupujete do toho na konci s tým, čo ste 

teraz povedali, že 40 EUR ste tam v podstate dali tú sumu, no ale to už je, viete, keď je už tá, ten beh 

rozbehnutý, ťažko niektoré veci, lebo tam bol aj zámer schválený, tam sú kopec vecí. Vy ste mali skorej 

apelovať na tieto veci a chodiť sem a tu sa domáhať a riešiť to, ale toto bolo už odsúhlasené na týchto 

všetkých poradách a v podstate tam sa, tam bola tá výhoda, že sme vám vlastne v podstate odstupovali tie 

4 m, vy to nemáte až po tú... 
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Tomáb Havlíček (občan)  
Ale, ale mne nikto, ani mi, nikto nepovedal, ~e máme 4  m, ani sa nepýtal, �i je to dosf, ako~e absolútne 
ni�, ~iadna komunikácia s nami nebola. Ja neviem, pre�o to tak je. Ja som bol 2krát pozvaný na stavebnú 
komisiu. Raz mi pán Hladík povedal, ~e, ~e to je vbetko dohodnuté, ~e pre�o rozprávam iné? So mnou sa 

nikto nedohadoval, nikto mi ~iadny návrh nepovedal. V~dycky to doblo, ja neviem, �i od pána starostu 
alebo od koho to priblo pripravené, ~e takto to bude a ~e �i �o k tomu poviem? Ja som povedal asi tri návrhy, 
aby teda bu� tak alebo tak alebo takto, nikdy ako~e ani jeden návrh nebol braný do úvahy, lebo pán 
Komorný na ~iadny návrh nepristúpil. Tak ako~e neviem, pre�o sme takto diskriminovaní. René, ja som 
rád za vbetky tie... Ale my sme tla�ili na to, netla�ili, my sme normálne len napísali ~iadosf, ja mám kópie 
tých ~iadostí, asi 5 na 2 nám bolo odpovedané, na tie prvé, ebte za bývalého sa nám, myslím, ~e raz sa nám, 
my sme ako to chceli na odkúpenie, na odkúpenie sa to nedá, lebo tam je tá ~eleznica, my sme napísali aj, 
~e nám to nevadí, ~e to my sme ochotní, to daf aj do farchy, nech to tam je napísané. Aj tú farchu zaplatím, 
viem, ~e to stojí asi 200  EUR, zapísaf farchu, my sme boli ochotní aj zaplatif vbetky papiere okolo toho a 
aj to rozdelif. Ja som mal asi 3 návrhy, ako by sa to dalo rozdelif nejako, aj pán Komorný spokojný, aj my. 

Pán Komorný tie návrhy nechcel ani pozrief, on ich nechcel ani vidief. Niekto tam spomenul, myslím, ~e 
ten elektrikár zo Strá~í, �o má na starosti, ja neviem, �i ja u~ som nebol na tej stavebnej komisii asi pol roka 
alebo rok, nikto ma tam neprizval, ke� sa o tom jednalo, tak~e ja sa tam nemô~em nanominovaf, ~e chcem 
ísf do stavebnej komisie a chcem o tom rozprávaf. Ja som ~iadal u~ ke� pán Komorný, mal o to záujem, 
my sme tie~ dávali 2 razy za pána Komorného ~iadosf, ni� sa nám ako~e nedostalo pomaly ani späf, raz 
bolo teda, ~e to bol, no viem, ~e na niektorom zastupite>stve sa to nepohlo a ako~e ja mám tu ~iadosf dávaf 
ka~dý mesiac, aby sme to dostali. Aj ty si povedal, ~e sme na to neapelovali, ale ja som nemal na �o 
apelovaf, ja neviem, �o sa tu deje v tom, mne to, viem, ~e mi to len jedna známa povedala, ~e �o sa tam 

stalo, ~e idú ti tu, ~e idú teda vbetko pánovi Komornovi a ~e jediné, ~e pán starosta fa mal informovaf, sa 
fa spýtaf, ~e �i to chceb do nájmu alebo to nechceb do nájmu? On mi nezavolal, nikto mi nezavolá, nikto 
sa ma nepýtal, ako~e ja, skúste mi ka~dý povedaf alebo skús mo~no ty Marcel, povedaf, ~e kde sa stala 
chyba? Ja teda neviem, kde sme urobili chybu.  

René Vávra (poslanec)  
Vbetko je vyvesené na tabuli verejne, tam sa vbetko do�íta.  

p. Tomáb Havlíček (občan)  
Ja nechodím na tú tabu>u stále, ja neviem, �o tam.  

René Vávra (poslanec)  
V internetovej podobe, vbak to sú veci.  

p. Tomáb  Havlíček (občan)  
Dobre, ale ja som, ja som teda dal o 100  % viacej.  

René Vávra (poslanec)  
}e sa to predávalo, viete o tom, ~e.  

p. Tomáb Havlíček (občan)  
Ja som sa to dozvedel v nede>u, minulú nede>u som sa to dozvedel v kostole, ~e sa to má predávaf.  

René Vávra (poslanec)  
Ale toto sa u~ riebi skoro rok.  

p. Tomáb Havlíček (občan)  
Ja viem, ~e sa to riebi, ale so mnou to neriebi nikto, toto riebi niekto za mojím chrbtom, ako~e bohu~ia>, ja 

Tomáš Havlíček (občan) 

Ale, ale mne nikto, ani mi, nikto nepovedal, že máme 4 m, ani sa nepýtal, či je to dosť, akože absolútne 

nič, žiadna komunikácia s nami nebola. Ja neviem, prečo to tak je. Ja som bol 2krát pozvaný na stavebnú 

komisiu. Raz mi pán Hladík povedal, že, že to je všetko dohodnuté, že prečo rozprávam iné? So mnou sa 

nikto nedohadoval, nikto mi žiadny návrh nepovedal. Vždycky to došlo, ja neviem, či od pána starostu 

alebo od koho to prišlo pripravené, že takto to bude a že či čo k tomu poviem? Ja som povedal asi tri návrhy, 

aby teda buď tak alebo tak alebo takto, nikdy akože ani jeden návrh nebol braný do úvahy, lebo pán 

Komorný na žiadny návrh nepristúpil. Tak akože neviem, prečo sme takto diskriminovaní. René, ja som 

rád za všetky tie... Ale my sme tlačili na to, netlačili, my sme normálne len napísali žiadosť, ja mám kópie 

tých žiadostí, asi 5 na 2 nám bolo odpovedané, na tie prvé, ešte za bývalého sa nám, myslím, že raz sa nám, 

my sme ako to chceli na odkúpenie, na odkúpenie sa to nedá, lebo tam je tá železnica, my sme napísali aj, 

že nám to nevadí, že to my sme ochotní, to dať aj do ťarchy, nech to tam je napísané. Aj tú ťarchu zaplatím, 

viem, že to stojí asi 200 EUR, zapísať ťarchu, my sme boli ochotní aj zaplatiť všetky papiere okolo toho a 

aj to rozdeliť. Ja som mal asi 3 návrhy, ako by sa to dalo rozdeliť nejako, aj pán Komorný spokojný, aj my. 

Pán Komorný tie návrhy nechcel ani pozrieť, on ich nechcel ani vidieť. Niekto tam spomenul, myslím, že 

ten elektrikár zo Stráží, čo má na starosti, Ja neviem, či ja už som nebol na tej stavebnej komisii asi pol roka 

alebo rok, nikto ma tam neprizval, keď sa o tom jednalo, takže ja sa taám nemôžem nanominovať, že chcem 

ísť do stavebnej komisie a chcem o tom rozprávať. Ja som žiadal už keď pán Komorný, mal o to záujem, 

my sme tiež dávali 2 razy za pána Komorného žiadosť, nič sa nám akože nedostalo pomaly ani späť, raz 

bolo teda, že to bol, no viem, že na niektorom zastupiteľstve sa to nepohlo a akože ja mám tu žiadosť dávať 

každý mesiac, aby sme to dostali. Aj ty si povedal, že sme na to neapelovali, ale ja som nemal na čo 

apelovať, ja neviem, čo sa tu deje v tom, mne to, viem, že mi to len jedna známa povedala, že čo sa tam 

stalo, že idú ti tu, Že idú teda všetko pánovi Komornovi a že jediné, že pán starosta ťa mal informovať, sa 

ťa spýtať, že či to chceš do nájmu alebo to nechceš do nájmu? On mi nezavolal, nikto mi nezavolá, nikto 

sa ma nepýtal, akože ja, skúste mi každý povedať alebo skús možno ty Marcel, povedať, že kde sa stala 

chyba? Ja teda neviem, kde sme urobili chybu. 

René Vávra (poslanec) 

Všetko je vyvesené na tabuli verejne, tam sa všetko dočíta. 

p. Tomáš Havlíček (občan) 

Ja nechodím na tú tabuľu stále, ja neviem, čo tam. 

René Vávra (poslanec) 

V internetovej podobe, však to sú veci. 

Pp. Tomáš Havlíček (občan) 

Dobre, ale ja som, ja som teda dal o 100 % viacej. 

René Vávra (poslanec) 

Že sa to predávalo, viete o tom, že. 

p. Tomáš Havlíček (občan) 

Ja som sa to dozvedel v nedeľu, minulú nedeľu som sa to dozvedel v kostole, že sa to má predávať. 

René Vávra (poslanec) 

Ale toto sa už rieši skoro rok. 

Pp. Tomáš Havlíček (občan) 

Ja viem, Že sa to rieši, ale so mnou to nerieši nikto, toto rieši niekto za mojím chrbtom, akože bohužiaľ, ja 
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ako ja neviem, pre�o sa to riebi za mojím chrbtom, �i to niekto proste nechce, aby sme to dostali? Ani 

dokonca pán Komorný má kúpif 500  m a ani tých 100  m nám nebolo ponúknuté, ~e si to mô~e teda 
odkúpif ten zbytok. Ani to nám nebolo ponúknuté, ani, ~e teda nájom je tam, musíb to zrubif, ale budeb 
nájme teda u neho ebte ten rok, lebo ebte tam je rok nájmu. Ako~e fakt nikto s nami ni� nekomunikoval, ja 
ako~e, ja neviem, �i.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Máme na diskusiu 5 minút.  

p. Tomáb Havlíček (občan)  
Dobre, ale tak skúste.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
5 minút a u~ sa opakujeb to isté stále dokola. Tak~e konbtruktívne, konbtruktívne.  

p. Tomáb Havlíček (občan)  
Skús, Marcel ty povedaf, vbak kde sme urobili chybu, �i.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
o ja viem, i ke� som nebol na ka~dej tej stavebnej komisii, bol si tam pozvaný, bol tam Komorný, 
pozvaný, dohadovali ste sa medzi sebou? Nevedeli ste sa dohodnúf.  

p. Tomáb Havlíček (občan)  
On sa nechcel ani pozrief na tie návrh, nie~eby sme sa, ja som, ja som dal návrhy, �o by mohol byf, aj 
preňho sa ani nepozrel na tie návrhy, Marcel tam bol na obidvoch tých, mô~e to dosved�if.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Marcel, ty.  

Tomáb Havlíček (občan)  
Nemal záujem ani raz sa pozrief ani na ten   môj návrh.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tak prosím p. }áka aby nám trobku osvetlil, ako to bolo na stavebnej komisii.  

Marcel }ák (poslanec)  
No je to, je to pravda, tak ako hovorí Tomáb o tej stavebnej, pán Komorný teda sa staval k tomu dosf tak, 
~e si presadí svoje, nebral teda nejaké návrhy pána Havlí�ka do úvahy. Len ten proces aj v tej stavebnej v 
podstate prebiel s tým, ~e aj na stavebnej bol viac podporený ten návrh pána Komorného, doblo to do btádia 
takého, ~e sa mu tam schválil vlastne to odkúpenie pozemku pod cestou. No o tej ceste to, to teraz spomenul, 

~e to tam vlastne bolo vlastne tou cestou dosf aj vydieral mesto, ke� ju uzatváral, tak~e tým pádom tla�il 
na celú aj komisiu, aj celé zastupite>stvo. o sa stalo, stalo dnes, tak v podstate tým, ~e sa podpísala. Tam 
bola podmienka, teda aj teraz ten zámer na ten odpredaj u~ bol schválený, teraz u~ bol schválený teda predaj 
toho pozemku s tým, ~e ten pozemok a ten predaj sa schváli a~ vtedy, ke� bude podpísaná teda kúpno -
predajná zmluva alebo teda nejaký, tá predbe~ná zmluva o odpredaji pozemku pod cestou, �o sa teda stalo? 
Tú zmluvu sme teda dostali, aspoň ja som sa k nej dostal dnes a v tých podmienkach nejakých v podstate 
o odstúpení od tej zmluvy alebo neschválení toho predaja dnebného, tak tam boli dosf také, ~e mesto by na 
to teda muselo ebte doplácaf, keby sa to neschválilo. Nejaké náhrady, náhrady bkody a ebte tam bola nejaká 
pokuta.  

ako ja neviem, prečo sa to rieši za mojím chrbtom, či to niekto proste nechce, aby sme to dostali? Ani 

dokonca pán Komorný má kúpiť 500 m a ani tých 100 m nám nebolo ponúknuté, že si to môže teda 

odkúpiť ten zbytok. Ani to nám nebolo ponúknuté, ani, že teda nájom je tam, musíš to zrušiť, ale budeš 

nájme teda u neho ešte ten rok, lebo ešte tam je rok nájmu. Akože fakt nikto s nami nič nekomunikoval, ja 

akože, ja neviem, či. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Máme na diskusiu 5 minút. 

Pp. Tomáš Havlíček (občan) 

Dobre, ale tak skúste. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

5 minút a už sa opakuješ to isté stále dokola. Takže konštruktívne, konštruktívne. 

p. Tomáš Havlíček (občan) 

Skús, Marcel ty povedať, však kde sme urobili chybu, či. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Čo ja viem, i keď som nebol na každej tej stavebnej komisii, bol si tam pozvaný, bol tam Komorný, 

pozvaný, dohadovali ste sa medzi sebou? Nevedeli ste sa dohodnúť. 

p. Tomáš Havlíček (občan) 

On sa nechcel ani pozrieť na tie návrh, niežeby sme sa, ja som, ja som dal návrhy, čo by mohol byť, aj 

preňho sa ani nepozrel na tie návrhy, Marcel tam bol na obidvoch tých, môže to dosvedčiť. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Marcel, ty. 

Tomáš Havlíček (občan) 

Nemal záujem ani raz sa pozrieť ani na ten môj návrh. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Tak prosím p. Žáka aby nám trošku osvetlil, ako to bolo na stavebnej komisii. 

Marcel Žák (poslanec) 

No je to, je to pravda, tak ako hovorí Tomáš o tej stavebnej, pán Komorný teda sa staval k tomu dosť tak, 

Že si presadí svoje, nebral teda nejaké návrhy pána Havlíčka do úvahy. Len ten proces aj v tej stavebnej v 

podstate prešiel s tým, že aj na stavebnej bol viac podporený ten návrh pána Komorného, došlo to do štádia 

takého, že sa mu tam schválil vlastne to odkúpenie pozemku pod cestou. No o tej ceste to, to teraz spomenul, 

že to tam vlastne bolo vlastne tou cestou dosť aj vydieral mesto, keď ju uzatváral, takže tým pádom tlačil 

na celú aj komisiu, aj celé zastupiteľstvo. Čo sa stalo, stalo dnes, tak v podstate tým, že sa podpísala. Tam 

bola podmienka, teda aj teraz ten zámer na ten odpredaj už bol schválený, teraz už bol schválený teda predaj 

toho pozemku s tým, že ten pozemok a ten predaj sa schváli až vtedy, keď bude podpísaná teda kúpno - 

predajná zmluva alebo teda nejaký, tá predbežná zmluva o odpredaji pozemku pod cestou, čo sa teda stalo? 

Tú zmluvu sme teda dostali, aspoň ja som sa k nej dostal dnes a v tých podmienkach nejakých v podstate 

o odstúpení od tej zmluvy alebo neschválení toho predaja dnešného, tak tam boli dosť také, že mesto by na 

to teda muselo ešte doplácať, keby sa to neschválilo. Nejaké náhrady, náhrady škody a ešte tam bola nejaká 

pokuta. 
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Ján Chovaňák (občan)  
Ale pre mesto, keby sa neschválilo, teraz?  

Marcel }ák (poslanec)  
V podstate tam aj keby,  ja ti poviem asi tak, jak by to bolo. Nikdy by sme cestu alebo ten pozemok nekúpili 
za takú, takú cenu pod tou cestou, aká je dohoda teda na tej cene, to stopercentne som si istý, ~e by to tak 
nebolo, keby sa tá cena za ten pozemok vybplhala teda a~ na tvoj návrh, �i~e ke� si zoberieb v podstate 
jedno k druhému, tak je to v podstate ako nejaká zámena s tým, ~e je to odkúpenie a predaj. Takto nejak 
funguje ten prepo�et, ~e to vidíb len ty z tvojho poh>adu, ~e sme dobli alebo mesto alebo ty si ponúkol 
neviem ko>ko, 10, 12.000 viacej, ale v kone�nom dôsledku je to, je to v podstate na plus, mínus 1.000, 

2.000  EUR. o by teda boli následky toho, keby sme dnes neschválili vlastne ten predaj. V tom procese 
celom, ja ti nebránim nejak,  nejakých sfa~nostiach, nejakých, ja neviem, napadnutiach alebo v ich tých 
nejakých mo~nostiach, ktoré máb a ktorým by si zvrátil rozhodnutie Mestského zastupite>stva, nebránim. 
Skús. Ja neviem ako~e, ale ten proces, ktorý bol za�atý a bol za�atý u~ v podstate schválením v apríli toho 
odkúpenia pozemku pod cestou, tak to sa celé vlastne fahalo. Mo~no keby naozaj bol ebte v tom medzi 
procese, ebte aj potom, tá zmluva bola podpísaná, lebo tá bola podpísaná tento tý~deň minulý tý~deň. 
Kedysi  podpisovala zmluvu. Tak~e tam bol dostato�ný priestor na to, aby si zareagovala alebo aby sa to 
ebte dalo nejak.  

Tomáb Havlíček (občan)  
Chce p. Dalajková zareagovaf?  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
}e vlastne ja som jednala na základe doporu�enia stavebnej komisie.  

Tomáb Havlíček (občan)  
Stavebná komisia. Tomáb tam má pár >udí, ktorí idú zaňho a my sme diskriminovaní a na tej stavebnej to 
bolo stále proti nám, ako~e nám tá stavebná, ni�, ani, ani krok tam proste nebola komunikácia do nabej 
strany a tam som tam bol Marcel a Vlado Sofka, �o povedali, ~e treba spravodlivosf, ale ostatní ako keby, 
vbak, aby sme to mali za sebou. Tak~e pre mňa tá stavebná komisia v tomto je úplne slabá. Ako~e by nejak 
chcela vyhovief na obidve strany mince, ako~e tak my, ja to dám na súd, vbak toto sa nemô~e takto. Roky 

to u~ívame, pred nami, to u~ bol tam zámer, ako~e stále bol, sme to chceli odkúpif a nakoniec to dostane 
niekto druhý, o 100  % sme dali mestu viacej. Vbak nech teda sa tie peniaze pou~ívajú na odkúpenie jeho.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Bohu~ia> pozde. Ja som sa teda osobne nezú�astňoval tých jednaní, ale �o je, ako niektoré som zachytil, 
tak tam bolo stále jednanie, s ktorým sa po�ítalo aj s tebou, ale proste dopadlo to také, ako to dopadlo. 
Pre�o, ty si mal ten záujem prejavovaf od samého za�iatku.  

Tomáb Havlíček (občan)  
Ja som prejavoval, ale �o ja tam mám chodif ka~dý tý~deň a ako~e, to u~ bolo blbé. Ako niekoho tla�í do 
nie�oho.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Je ebte �albia vec a to je ten pozemok pod cestou a to je to gro.  

Tomáb Havlíček (občan)  
Dobre, ale vbak nech sa mu to teda vymení jedna k jednej, ke� alebo vbak ja tam za to, ja to celé kúpim a 
dajte mu za to aj tých, tých 40  EUR za meter, za to dajte. Stále na tom získate ove>a viacej, ke� sa to spojí 
takto, ako~e vbak to je jednoduchá matematika, vbak kúpim 600  m, dám 24.000 ideme �alej.  

Ján Chovaňák (občan) 

Ale pre mesto, keby sa neschválilo, teraz? 

Marcel Žák (poslanec) 

V podstate tam aj keby, ja ti poviem asi tak, jak by to bolo. Nikdy by sme cestu alebo ten pozemok nekúpili 

za takú, takú cenu pod tou cestou, aká je dohoda teda na tej cene, to stopercentne som si istý, že by to tak 

nebolo, keby sa tá cena za ten pozemok vyšplhala teda až na tvoj návrh, čiže keď si zoberieš v podstate 

Jedno k druhému, tak je to v podstate ako nejaká zámena s tým, že je to odkúpenie a predaj. Takto nejak 

funguje ten prepočet, že to vidíš len ty z tvojho pohľadu, že sme došli alebo mesto alebo ty si ponúkol 

neviem koľko, 10, 12.000 viacej, ale v konečnom dôsledku je to, je to v podstate na plus, mínus 1.000, 

2.000 EUR. Čo by teda boli následky toho, keby sme dnes neschválili vlastne ten predaj. V tom procese 

celom, ja ti nebránim nejak, nejakých sťažnostiach, nejakých, ja neviem, napadnutiach alebo v ich tých 

nejakých možnostiach, ktoré máš a ktorým by si zvrátil rozhodnutie Mestského zastupiteľstva, nebránim. 

Skús. Ja neviem akože, ale ten proces, ktorý bol začatý a bol začatý už v podstate schválením v apríli toho 

odkúpenia pozemku pod cestou, tak to sa celé vlastne ťahalo. Možno keby naozaj bol ešte v tom medzi 

procese, ešte aj potom, tá zmluva bola podpísaná, lebo tá bola podpísaná tento týždeň minulý týždeň. 

Kedysi podpisovala zmluvu. Takže tam bol dostatočný priestor na to, aby si zareagovala alebo aby sa to 

ešte dalo nejak. 

Tomáš Havlíček (občan) 

Chce p. Dalajková zareagovať? 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Že vlastne ja som jednala na základe doporučenia stavebnej komisie. 

Tomáš Havlíček (občan) 

Stavebná komisia. Tomáš tam má pár ľudí, ktorí idú zaňho a my sme diskriminovaní a na tej stavebnej to 

bolo stále proti nám, akože nám tá stavebná, nič, ani, ani krok tam proste nebola komunikácia do našej 

strany a tam som tam bol Marcel a Vlado Sofka, čo povedali, že treba spravodlivosť, ale ostatní ako keby, 

však, aby sme to mali za sebou. Takže pre mňa tá stavebná komisia v tomto je úplne slabá. Akože by nejak 

chcela vyhovieť na obidve strany mince, akože tak my, ja to dám na súd, však toto sa nemôže takto. Roky 

to užívame, pred nami, to už bol tam zámer, akože stále bol, sme to chceli odkúpiť a nakoniec to dostane 

niekto druhý, o 100 % sme dali mestu viacej. Však nech teda sa tie peniaze používajú na odkúpenie jeho. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Bohužiaľ pozde. Ja som sa teda osobne nezúčastňoval tých jednaní, ale čo je, ako niektoré som zachytil, 

tak tam bolo stále jednanie, s ktorým sa počítalo aj s tebou, ale proste dopadlo to také, ako to dopadlo. 

Prečo, ty si mal ten záujem prejavovať od samého začiatku. 

Tomáš Havlíček (občan) 

Ja som prejavoval, ale čo ja tam mám chodiť každý týždeň a akože, to už bolo blbé. Ako niekoho tlačí do 

niečoho. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Je ešte ďalšia vec a to je ten pozemok pod cestou a to je to gro. 

Tomáš Havlíček (občan) 

Dobre, ale však nech sa mu to teda vymení jedna k jednej, keď alebo však ja tam za to, ja to celé kúpim a 

dajte mu za to aj tých, tých 40 EUR za meter, za to dajte. Stále na tom získate oveľa viacej, keď sa to spojí 

takto, akože však to je jednoduchá matematika, však kúpim 600 m, dám 24.000 ideme ďalej. 
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Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Pán hlavný kontrolór, prosím vás, sledujete tú debatu, mô~ete sa k tomu vyjadrif?  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Teraz k �omu konkrétne tu debatujete teda u~ pekne dlhú dobu, tak~e ku konkrétnym veciam, ktorým sa 
myslíte vyjadrif? 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
No on tu navrhuje, ~e teda k súdu.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
To uznesenie.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Áno.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Samozrejme, to je mo~né, samozrejme, to je mo~né daf súdu, je v~dy mo~né daf k súdu.  

René Vávra (poslanec)  
Je to na vás, p. Havlí�ek, v podstate sa vám vyjadrili vbetci, jak to asi bolo. A tá cena ako v podstate, aj ke� 
ste dali vybbiu sumu, tak zase to je viazané, ke�~e my tam zamieňame alebo predávame my pozemok 
Komornému, Komorný zasa cestu, tak~e zase je to viazali nejakú �iastku a keby sme pýtali zas vybbiu 
�iastku, tak pýta od tej cesty viac, no vbak peňazí, tak~e...  

Tomáb Havlíček (občan)  
Tam by, ja to kúpim celé, aby mô~ete za to daf tú takú istú, stále na tom viacej získate.  

René Vávra (poslanec)  
Tú cestu vy nám jak zabezpe�íte? Tú, tú asfaltovú? Vlastne my odkupujeme od Komorného.  

Tomáb Havlíček (občan)  
Vbak mô~ete celú, mô~ete ju odkúpif, vbak ja vám zaplatím.  

René Vávra (poslanec)  
Zaviedli sme vás do tej situácie, vbak teda musíte to vnímaf od samého za�iatku. Takto to bolo.  

Tomáb Havlíček (občan)  
Tak ja mô~em, ja, ja vám dám aj viacej za ten pozemok. On tam má stroje a vbetko, ak tam, vbak to je.  

René Vávra (poslanec)  
Toto je stretnutie v~dy na týchto stretnutiach, niekto mô~e nie�ím zavá~if. Áno, niekto dôjde v krajbej 
kobeli, niekto dôjde v roztrhanej kobeli, v~dy sa to niekde posúva, tak~e bohu~ia> zavá~ili tieto veci, ktoré 
zavá~ili. Bola tam tá cesta, prioritná a riebilo sa to ale s tým, ~e ebte sme sa sna~ili my, �o nie sme �lenovia 
tej stavebnej, ani pani Dalajková, ani ja nie som, ale sna~ili sme sa aj s pánom Komorným sme riebili, tla�ili 
sme, aby tá, tá, aby tá vzdialenosf od toho domu sa posunula. Naozaj to boli 2m.  

Tomáb Havlíček (občan)  
Dobre, ale nedali ste nám ani návrh,  ~e to mô~eme teda odkúpif, aspoň ten zbytok, ani to tam nieje, 

nikde v tej zmluve je?  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Pán hlavný kontrolór, prosím vás, sledujete tú debatu, môžete sa k tomu vyjadriť? 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Teraz k čomu konkrétne tu debatujete teda už pekne dlhú dobu, takže ku konkrétnym veciam, ktorým sa 

myslíte vyjadriť? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

No on tu navrhuje, že teda k súdu. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

To uznesenie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Áno. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Samozrejme, to je možné, samozrejme, to je možné dať súdu, je vždy možné dať k súdu. 

René Vávra (poslanec) 

Je to na vás, p. Havlíček, v podstate sa vám vyjadrili všetci, jak to asi bolo. A tá cena ako v podstate, aj keď 

ste dali vyššiu sumu, tak zase to je viazané, keďže my tam zamieňame alebo predávame my pozemok 

Komornému, Komorný zasa cestu, takže zase je to viazali nejakú čiastku a keby sme pýtali zas vyššiu 

čiastku, tak pýta od tej cesty viac, no však peňazí, takže... 

Tomáš Havlíček (občan) 

Tam by, ja to kúpim celé, aby môžete za to dať tú takú istú, stále na tom viacej získate. 

René Vávra (poslanec) 

Tú cestu vy nám jak zabezpečíte? Tú, tú asfaltovú? Vlastne my odkupujeme od Komorného. 

Tomáš Havlíček (občan) 

Však môžete celú, môžete ju odkúpiť, však ja vám zaplatím. 

René Vávra (poslanec) 

Zaviedli sme vás do tej situácie, však teda musíte to vnímať od samého začiatku. Takto to bolo. 

Tomáš Havlíček (občan) 

Tak ja môžem, Ja, ja vám dám aj viacej za ten pozemok. On tam má stroje a všetko, ak tam, však to je. 

René Vávra (poslanec) 

Toto je stretnutie vždy na týchto stretnutiach, niekto môže niečím zavážiť. Áno, niekto dôjde v krajšej 

košeli, niekto dôjde v roztrhanej košeli, vždy sa to niekde posúva, takže bohužiaľ zavážili tieto veci, ktoré 

zavážili. Bola tam tá cesta, prioritná a riešilo sa to ale s tým, že ešte sme sa snažili my, čo nie sme členovia 

tej stavebnej, ani pani Dalajková, ani ja nie som, ale snažili sme sa aj s pánom Komorným sme riešili, tlačili 

sme, aby tá, tá, aby tá vzdialenosť od toho domu sa posunula. Naozaj to boli 2m. 

Tomáš Havlíček (občan) 

Dobre, ale nedali ste nám ani návrh, že to môžeme teda odkúpiť, aspoň ten zbytok, ani to tam nieje, 

nikde v tej zmluve je? 
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René Vávra (poslanec)  
To u~ si musíte zase vy, tam je iba 4 metre máte, v podstate budeme pou~ívaf ten pozemok dolu 4.  

Tomáb Havlíček (občan)  
To je málo, aspoň 50 na 50.  

René Vávra (poslanec)  
Teraz vám to tu vysvet>ujem a vy stále hovoríte dokole�ka k svojej veci, to sa riebilo aj na tej komisii, 

preto sa to posunulo tam. Ja u~ vám nemám ... Ke� chcete si to dajte prebetrif, chcete prebetrif? My sme 
vám k tomu dali stanovisko.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Dobre, ukon�íme. Má ebte niekto do diskusie? Mô~ete sa predstavif.  

Ján Chovaňák (občan)  
aabtín, istonek alebo aabtín-Strá~e, Strá~e nad Myjavou,  istonek. Pán primátor tu nie je, tak ja po~iadam 
potom, neviem, �i 211, alebo tak, aby a~ tak rýchlo neodpovedal, ale mo~no aj vy poslanci, vbak tu myslím, 
~e rok bude výro�ie, ke� tu bolo velikánska petícia >udí oh>adne tej spádovej a tlakovej kanalizácie at�., 
potom sa ebte tubím na jednom decembri pán primátor s>uboval, ~e bol nejaké velikánske sedenie oh>adne 
BVS-ky, �isti�ky, ~e �i vy nie�o viete, ~e �i je.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Áno, �o sa týka tej �isti�ky, tak v podstate boli veci s>úbené a teraz sa to zase odsunulo, preto~e tam sa 
robia nejaké vo>by nového vedenia alebo ako to je tak, ~e to presunuli, myslím, ~e o mesiac alebo dokonca 
o dva, tak~e nemáme istotu, nie�o povedaf áno alebo nie, tak~e.  

Ján Chovaňák (občan)  
Ebte by som sa tak chcel spýtaf, lebo viem, ~e vbak ved>a nás stavajú aj susedia at�. Oni sa vlastne pripájajú, 
no nepripájajú sa, majú ~umpu a vlastne táto bytovka, ona vlastne ako bude pripojená alebo. Nebude 
pripojená bytovka, nebude pripojená do vedierka  budú alebo ako, to je jedna vec, ~e pripojenie potom 
kanalizácie, ~e to.  

René Vávra (poslanec)  
Musia vybudovaf septik si potom, ke� to nebude mo~né.  

Ján Chovaňák (občan)  
Ale tubím, ~e ke� sa tá ve>ká btvrf v Strá~ach mala budovaf a tam bol návrh a tubím to aj pán Nosek vtedy 
napádal ebte vlastne za Jara, ke� sa to, tak vlastne to bolo aj neschválené alebo zastavilo, lebo ~e neschválili 
takému ve>kému po�tu >udí, tubím ~umpu alebo tak, tam je to asi propor�né vä�bie, ale ~e vlastne tá bytovka 

sa mô~e pripojif na ~umpu? 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
To neviem ako sa k tomuto vyjadrif. To by to musela byf so stavebného.  

Ján Chovaňák (občan)  
No, lebo to je spojené. A potom vlastne, ke� sa tu riebi to parkovanie a tak ako~e dosf �asto chodievam po 
tej ceste okolo tej bytovky, niekedy sa nedá prejsf, lebo je to celé bloknuté. Ako chápem, ~e tam nestoja 
len stavebníci, ale tak, ale ~e to parkovanie, u~ som sa raz pýtal, ~e parkovanie ako tam bude riebené, lebo 
tu riebime spoplatnenie parkovania, ale potom sú tí, �o neplatia, �o sa neplatí, hej? A ~e jak to bude? Ako~e 
ja nenapadám, vbak ja neviem, vlastne tá bytovka, na �o bude? To bude pre >udí? Alebo to bude domov 

René Vávra (poslanec) 

To už si musíte zase vy, tam je iba 4 metre máte, v podstate budeme používať ten pozemok dolu 4. 

Tomáš Havlíček (občan) 

To je málo, aspoň 50 na 50. 

René Vávra (poslanec) 

Teraz vám to tu vysvetľujem a vy stále hovoríte dokolečka k svojej veci, to sa riešilo aj na tej komisii, 

preto sa to posunulo tam. Ja už vám nemám ... Keď chcete si to dajte prešetriť, chcete prešetriť? My sme 

vám k tomu dali stanovisko. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Dobre, ukončíme. Má ešte niekto do diskusie? Môžete sa predstaviť. 

Ján Chovaňák (občan) 

Šaštín, Čistonek alebo Šaštín-Stráže, Stráže nad Myjavou, Čistonek. Pán primátor tu nie je, tak ja požiadam 

potom, neviem, či 211, alebo tak, aby až tak rýchlo neodpovedal, ale možno aj vy poslanci, však tu myslím, 

že rok bude výročie, keď tu bolo velikánska petícia ľudí ohľadne tej spádovej a tlakovej kanalizácie atď., 

potom sa ešte tuším na jednom decembri pán primátor sľuboval, že bol nejaké velikánske sedenie ohľadne 

BVS-ky, čističky, že či vy niečo viete, že či je. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Áno, čo sa týka tej čističky, tak v podstate boli veci sľúbené a teraz sa to zase odsunulo, pretože tam sa 

robia nejaké voľby nového vedenia alebo ako to je tak, že to presunuli, myslím, že o mesiac alebo dokonca 

o dva, takže nemáme istotu, niečo povedať áno alebo nie, takže. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ešte by som sa tak chcel spýtať, lebo viem, že však vedľa nás stavajú aj susedia atď. Oni sa vlastne pripájajú, 

no nepripájajú sa, majú Žumpu a vlastne táto bytovka, ona vlastne ako bude pripojená alebo. Nebude 

pripojená bytovka, nebude pripojená do vedierka budú alebo ako, to je jedna vec, že pripojenie potom 

kanalizácie, že to. 

René Vávra (poslanec) 

Musia vybudovať septik si potom, keď to nebude možné. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ale tuším, že keď sa tá veľká štvrť v Strážach mala budovať a tam bol návrh a tuším to aj pán Nosek vtedy 

napádal ešte vlastne za Jara, keď sa to, tak vlastne to bolo aj neschválené alebo zastavilo, lebo že neschválili 

takému veľkému počtu ľudí, tuším žumpu alebo tak, tam je to asi proporčné väčšie, ale že vlastne tá bytovka 

sa môže pripojiť na žumpu? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

To neviem ako sa k tomuto vyjadriť. To by to musela byť so stavebného. 

Ján Chovaňák (občan) 

No, lebo to je spojené. A potom vlastne, keď sa tu rieši to parkovanie a tak akože dosť často chodievam po 

tej ceste okolo tej bytovky, niekedy sa nedá prejsť, lebo je to celé bloknuté. Ako chápem, že tam nestoja 

len stavebníci, ale tak, ale že to parkovanie, už som sa raz pýtal, že parkovanie ako tam bude riešené, lebo 

tu riešime spoplatnenie parkovania, ale potom sú tí, čo neplatia, čo sa neplatí, hej? A že jak to bude? Akože 

Ja nenapadám, však ja neviem, vlastne tá bytovka, na čo bude? To bude pre ľudí? Alebo to bude domov 
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dôchodcov.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
To je súkromník.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
To nie je mestská bytovka, to je.  

Ján Chovaňák (občan)  
Ale vlastne cez mestský pozemok, �i u~ sa to zmenilo, lebo ja som, ke� som raz pozeral na katastri, tak 
tam vlastne to bol vlastne ako Lesotho alebo eswatini sa to volá alebo ako~e to je vlastne krajina uprostred 
ju~nej Afriky. Tak to bola vlastne bytovka uprostred pozemku mesta. Tak asi mesto tam nie�o s tým má, 
nie? Alebo ako sa to vchádza.  

Marek aedivý (poslanec)  
Mesto mu prenajalo iba pozemok, okolo bytovky je mestský pozemok, ktorý má developer prenajatý a on 
si musí riebif na základe stavebného, �o dostal stavebné povolenie, aj tie septiky, aj tie parkovacie miesta, 
pani Ba�urová bude vedief viacej. Nedostal by stavebné povolenie, pani Ba�urová to má ur�ite obetrené.  

Ján Chovaňák (občan)  
}e to parkovanie vlastne, ke� sa riebi to spoplatnenie a tak potom ako ja navrhujem, hej? Lebo ja dávam 
iba odpovedáte, aby ste na tých 5 minút, lebo vlastne to parkovanie, ~e ke� potom ako ja súhlasím s pánom 
Vávrom, ~e tie také veci proti, ~e potom asi tu nejak paubálne riebif, lebo teoreticky nechcem byf osobný, 
hej, ~e, lebo pán Nosek, vy tam máte v Strá~ach, ja neviem, ~e �i to je vabe, lebo iba viem, ~e auto predajňa 

Nosek, alebo �o,  nie a ~e ten pozemok, to je váb celý, tam, �o parkujú alebo to je mestský alebo aký to je, 
no tak aj tam by sa to mohlo potom spoplatnif u~.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Nebudeme dávaf zadarmo pol hodiny, ale spoplatníme to od prvej minúty a tie financie, ktoré získame 
postupne, samozrejme, nie je to ve>a a nie je to hne� a postupne pôjdeme pri Jedni�ke, mo~no v Strá~ach 
a tie aj niektoré, ja neviem, mo~ná ulice, lebo nie�o dopredu, aby to nebolo tak, ~e aha, my ich vytla�íme 
z námestia a oni pôjdu do nejakých uli�iek, tzn. to, to treba takisto riebif, lebo inak z toho bude bordel.  

Ján Chovaňák (občan)  
Áno, ale parkovanie, >udia napr. tam tie bytovky nie sú vybudované, parkoviská pri bkôlke. Teraz sa tam 
ebte stavia, vbak tam sa ráno, na obed, ani ve�er sa tam pomaly nedá prejsf, �lovek musí robif esí�ko, nedá 
sa tam prejsf. To celkovo asi bude treba globálne, nielen ako~e spoplatňovaf parkovanie, lebo tých áut 
neubudne, ale nejako to alebo ja neviem, jednosmerky tam spravif alebo �o, lebo to je a potom, aby >udia 
mo~no parkovali nie na ceste, ale ja neviem a zatrávňova�ky nech si dajú.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Myslíte pri bkôlky v aabtíne? Áno, no ale tam je obytná zóna, tam nemá kto �o parkovaf, ale momentálne 
je tam stavebný, stavebný ruch, tak zrejme je tam výnimka, ale potom.  

Ján Chovaňák (občan)  
Ale vbak tam sa stále parkuje, ja som to pri~enený, ale ja, �o si pamätám, ebte nemám sklerózu, tak tam sa 
stále parkuje.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ja si pamätám, ~e primátor si sfa~oval, ~e teda ke� poslal tam políciu, lebo je tam obytná zóna, tam sa 
nesmie parkovaf, ~e si, ~e >udia mu potom nadávali, ~e ako~e zavolal políciu, ale.  

dôchodcov. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

To je súkromník. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

To nie je mestská bytovka, to je. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ale vlastne cez mestský pozemok, či už sa to zmenilo, lebo ja som, keď som raz pozeral na katastri, tak 

tam vlastne to bol vlastne ako Lesotho alebo eswatini sa to volá alebo akože to je vlastne krajina uprostred 

Južnej Afriky. Tak to bola vlastne bytovka uprostred pozemku mesta. Tak asi mesto tam niečo s tým má, 

nie? Alebo ako sa to vchádza. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Mesto mu prenajalo iba pozemok, okolo bytovky je mestský pozemok, ktorý má developer prenajatý a on 

si musí riešiť na základe stavebného, čo dostal stavebné povolenie, aj tie septiky, aj tie parkovacie miesta, 

pani Baďurová bude vedieť viacej. Nedostal by stavebné povolenie, pani Baďurová to má určite ošetrené. 

Ján Chovaňák (občan) 

Že to parkovanie vlastne, keď sa rieši to spoplatnenie a tak potom ako ja navrhujem, hej? Lebo ja dávam 

iba odpovedáte, aby ste na tých 5 minút, lebo vlastne to parkovanie, že keď potom ako ja súhlasím s pánom 

Vávrom, že tie také veci proti, že potom asi tu nejak paušálne riešiť, lebo teoreticky nechcem byť osobný, 

hej, že, lebo pán Nosek, vy tam máte v Strážach, ja neviem, že či to je vaše, lebo iba viem, že auto predajňa 

Nosek, alebo čo, nie a že ten pozemok, to je váš celý, tam, čo parkujú alebo to je mestský alebo aký to je, 

no tak aj tam by sa to mohlo potom spoplatniť už. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Nebudeme dávať zadarmo pol hodiny, ale spoplatníme to od prvej minúty a tie financie, ktoré získame 

postupne, samozrejme, nie je to veľa a nie je to hneď a postupne pôjdeme pri Jedničke, možno v Strážach 

a tie aj niektoré, ja neviem, možná ulice, lebo niečo dopredu, aby to nebolo tak, že aha, my ich vytlačíme 

z námestia a oni pôjdu do nejakých uličiek, tzn. to, to treba takisto riešiť, lebo inak z toho bude bordel. 

Ján Chovaňák (občan) 

Áno, ale parkovanie, ľudia napr. tam tie bytovky nie sú vybudované, parkoviská pri škôlke. Teraz sa tam 

ešte stavia, však tam sa ráno, na obed, ani večer sa tam pomaly nedá prejsť, človek musí robiť esíčko, nedá 

sa tam prejsť. To celkovo asi bude treba globálne, nielen akože spoplatňovať parkovanie, lebo tých áut 

neubudne, ale nejako to alebo ja neviem, jednosmerky tam spraviť alebo čo, lebo to je a potom, aby ľudia 

možno parkovali nie na ceste, ale ja neviem a zatrávňovačky nech si dajú. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Myslíte pri škôlky v Šaštíne? Áno, no ale tam je obytná zóna, tam nemá kto čo parkovať, ale momentálne 

Je tam stavebný, stavebný ruch, tak zrejme je tam výnimka, ale potom. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ale však tam sa stále parkuje, Ja som to priženený, ale ja, čo si pamätám, ešte nemám sklerózu, tak tam sa 

stále parkuje. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ja si pamätám, že primátor si sťažoval, že teda keď poslal tam políciu, lebo je tam obytná zóna, tam sa 

nesmie parkovať, že si, že ľudia mu potom nadávali, že akože zavolal políciu, ale. 
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Ján Chovaňák (občan)  
Hovorím, ako mne nejde o to esi�ka sa spravia. To nie je ale ~e nejako globálne to riebi parkovanie a 
potom ako neviem, ja som doteraz v Holí�i viackrát a tubím tam, neviem, je tam spoplatnené.  

Miroslav Nosek (poslanec)  

Ebte nie, ale chystajú to, takisto aj v Skalici.  

Ján Chovaňák (občan)  
Ale fungujú, no fungujú zatia> dobre. Toto a ~e ako to je s mestským zberným dvorom? Lebo tie~ u~ pán 
primátor vtedy hovoril, ~e tá cesta sa má nejako vybavif at�. ~e ako to je s mestským zberným dvorom?  

Ján Chovaňák (občan)  
Nijak. Dobre, lebo máme teraz súkromný zberný dvor, u~ vlastne nie? 

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
To sa budete musief priamo naňho obrátif.  

Ján Chovaňák (občan)  
A byty akolská? To viete, nie�o, ako to sa poriebilo, to sa tie~ riebilo, jak to je, �i sa to riebilo?  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Prosím, �o konkrétne.  

Ján Chovaňák (občan)  
No tam to daf tubím do zákonného stavu bolo, ja neviem, �i pribli nejaké, ja som, ak mo~no pán kontrolór 
a opravy alebo tak, lebo sú nejaké zverejnené tie z toho atátneho fondu rozvoja bývania a tubím z 
ministerstva jedného, �o bolo u~ tubím 2 roky dozadu, bol termín daf to na poriadok a ~e �i to je, �i priblo 
nie�o nové alebo je pred;~ená lehota alebo ako to je?  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Vyriebené. To u~ je vyriebené, vbak tie peniaze sa postupne vracajú.  

Ján Chovaňák (občan)  
Ale to je vyriebené? Ako~e dostalo mesto povolenie to robif?  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  
Ur�itým >u�om, ale nevracajú sa vbetkým.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Vbak áno, ale riebi sa to.  

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta)  
Nie je to vyriebené, ten spor stále, pokia> dobre viem, tak spor stále neskon�il, tzn, ~e nie je to vyriebené.  

Ján Chovaňák (občan)  
Dobre.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Sa tu rozhodlo, ~e sa to tým >u�om vráti postupne. Tak sme sa o tom bavili, ~e sa to z h>adiska etického.  

Ján Chovaňák (občan) 

Hovorím, ako mne nejde o to esička sa spravia. To nie je ale že nejako globálne to rieši parkovanie a 

potom ako neviem, ja som doteraz v Holíči viackrát a tuším tam, neviem, je tam spoplatnené. 

Miroslav Nosek (poslanec) 

Ešte nie, ale chystajú to, takisto aj v Skalici. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ale fungujú, no fungujú zatiaľ dobre. Toto a že ako to je s mestským zberným dvorom? Lebo tiež už pán 

primátor vtedy hovoril, že tá cesta sa má nejako vybaviť atď. že ako to je s mestským zberným dvorom? 

Ján Chovaňák (občan) 

Nijak. Dobre, lebo máme teraz súkromný zberný dvor, už vlastne nie? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

To sa budete musieť priamo naňho obrátiť. 

Ján Chovaňák (občan) 

A byty Školská? To viete, niečo, ako to sa poriešilo, to sa tiež riešilo, jak to je, či sa to riešilo? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Prosím, čo konkrétne. 

Ján Chovaňák (občan) 

No tam to dať tuším do zákonného stavu bolo, ja neviem, či prišli nejaké, ja som, ak možno pán kontrolór 

a opravy alebo tak, lebo sú nejaké zverejnené tie z toho Štátneho fondu rozvoja bývania a tuším z 

ministerstva jedného, čo bolo už tuším 2 roky dozadu, bol termín dať to na poriadok a že či to je, či prišlo 

niečo nové alebo je predížená lehota alebo ako to je? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Vyriešené. To už je vyriešené, však tie peniaze sa postupne vracajú. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ale to je vyriešené? Akože dostalo mesto povolenie to robiť? 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Určitým ľuďom, ale nevracajú sa všetkým. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Však áno, ale rieši sa to. 

Ing. Vladimír Sloboda (kontrolór mesta) 

Nie je to vyriešené, ten spor stále, pokiaľ dobre viem, tak spor stále neskončil, tzn, že nie je to vyriešené. 

Ján Chovaňák (občan) 

Dobre. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Sa tu rozhodlo, že sa to tým ľuďom vráti postupne. Tak sme sa o tom bavili, že sa to z hľadiska etického. 
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Ján Chovaňák (občan)  
A tie~ by som vám chcel vbetkým po�akovaf, aj pánovi primátorovi som chcel po�akovaf, �o vbetko 
robíte.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Je to dané, je to dané mo~nosfami mesta, �i nato má alebo nemá.  

Tak~e podaktorým sa to u~ vrátilo. Tí, �o odchádzajú, riebi sa to nejak, bude v~dycky ako jednotlivo.  

Ján Chovaňák (občan)  
i~e takisto sa to neriebilo pod>a toho, �o vlastne btátne orgány povedali.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
No nejde to vyriebif naraz, to nejde.  

Ján Chovaňák (občan)  
Sa to s>ubovalo pred vo>bami, ~e sa to vyriebi.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tak~e ak nikto nemá do diskusie �alej.  

Ján Chovaňák (občan)  
Nie ja ebte som chcel toto povedaf, ale neni tu, pán primátor, lebo na poslednom zastupite>stve som 
nemohol byf, ospravedlňujem sa a raz som bol odcestovaný na svadbe a raz som bol na majstrovstvách 
Európy vo futbale, ale ke� potom ma tak zamrzelo, ~e pán primátor povedal, ~e vbak diskusia, vbak nie je 

tu nikto. Zrubíme to druhé mesto, to u~ nemajú, ako~e nechajte nám trobka hlas, lebo potom budeme musief 
naozaj cez 211 otravovaf mesto. Hej? To, potom pán prednosta, a títo, alebo potom sa, ako hovorí pán 
Havlí�ek alebo tak, niektoré veci sa potom asi mo~no, ja neviem, cez aj vybbie orgány budú riebif alebo 
tak, mo~no prokuratúra to bude chodif alebo �o, tak nechajte tým >u�om diskusiu, ~e to nie je, ~e teraz 
niekto zvolený alebo �o, ~e získal, ja neviem, ako Frantibek Jozef, cisárske nejaké narodením a teraz u~ 
vbetci to hovoríme po�úvaf alebo �o, ~e treba po�úvaf aj >udí, ako on to mo~no zo srandy povedal, ale ma 
to tak trobka zabolelo, hej, ~e, ~e vlastne u~ >udia diskusiu netreba a potom sa to ani nedostalo k tomu, hej, 

~e znova sa ukázalo, ~e mo~no tá komunikácia, ale pán primátor hovorí, ~e na poslancov, ~e je veselo, ale 
tak ako veselo je asi zo vbetkých zastúpených potom na Slovensku zo aabtína, hej, ~e nielen z poslancov, 
tak to je vbetko, ale iná� prvé som chcel povedaf, ~e �akujem len zostal taký zasko�ení, ~e to potom treba 
mo~no napísaf aj do zastupite>stva ~e >udia sa u~ dnes nespýtajú nikoho na za�iatku, ke� sa to vedelo, ~e 
teda to bude také skrátené alebo potom a~ tak dlho, no.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Tak~e ja by som rád odpovedal, priznám sa, ~e som vám nerozumel.  

Ján Chovaňák (občan)  
}e vä�bina otázok bolo k pánovi primátorovi, len ten, ~e na za�iatku povedal, ~e nebude. No tak fa~ko 
potom, lebo vbak my máme mo~no sa len raz za dva mesiace spýtaf alebo tak, ke� chceme nie�o vedief 
alebo potom otravovaf dlhými.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Kedyko>vek mô~te prísf na mesto a opýtaf sa, �o potrebujete.  

Ján Chovaňák (občan)  
Ale asi lepbie písomne, aby to dostalo hlavu pätu, lebo potom viete, povedaf sa mô~e hoci�o, ale pravdy z 

Ján Chovaňák (občan) 

A tiež by som vám chcel všetkým poďakovať, aj pánovi primátorovi som chcel poďakovať, čo všetko 

robíte. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Je to dané, je to dané možnosťami mesta, či nato má alebo nemá. 

Takže podaktorým sa to už vrátilo. Tí, čo odchádzajú, rieši sa to nejak, bude vždycky ako jednotlivo. 

Ján Chovaňák (občan) 

Čiže takisto sa to neriešilo podľa toho, čo vlastne štátne orgány povedali. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

No nejde to vyriešiť naraz, to nejde. 

Ján Chovaňák (občan) 

Sa to sľubovalo pred voľbami, že sa to vyrieši. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Takže ak nikto nemá do diskusie ďalej. 

Ján Chovaňák (občan) 

Nie ja ešte som chcel toto povedať, ale neni tu, pán primátor, lebo na poslednom zastupiteľstve som 

nemohol byť, ospravedlňujem sa a raz som bol odcestovaný na svadbe a raz som bol na majstrovstvách 

Európy vo futbale, ale keď potom ma tak zamrzelo, že pán primátor povedal, že však diskusia, však nie je 

tu nikto. Zrušíme to druhé mesto, to už nemajú, akože nechajte nám troška hlas, lebo potom budeme musieť 

naozaj cez 211 otravovať mesto. Hej? To, potom pán prednosta, a títo, alebo potom sa, ako hovorí pán 

Havlíček alebo tak, niektoré veci sa potom asi možno, ja neviem, cez aj vyššie orgány budú riešiť alebo 

tak, možno prokuratúra to bude chodiť alebo čo, tak nechajte tým ľuďom diskusiu, že to nie je, že teraz 

niekto zvolený alebo čo, že získal, Ja neviem, ako František Jozef, cisárske nejaké narodením a teraz už 

všetci to hovoríme počúvať alebo čo, že treba počúvať aj ľudí, ako on to možno zo srandy povedal, ale ma 

to tak troška zabolelo, hej, že, že vlastne už ľudia diskusiu netreba a potom sa to ani nedostalo k tomu, hej, 

Že znova sa ukázalo, že možno tá komunikácia, ale pán primátor hovorí, že na poslancov, že je veselo, ale 

tak ako veselo je asi zo všetkých zastúpených potom na Slovensku zo Šaštína, hej, že nielen z poslancov, 

tak to je všetko, ale ináč prvé som chcel povedať, že ďakujem len zostal taký zaskočení, že to potom treba 

možno napísať aj do zastupiteľstva že ľudia sa už dnes nespýtajú nikoho na začiatku, keď sa to vedelo, že 

teda to bude také skrátené alebo potom až tak dlho, no. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Takže ja by som rád odpovedal, priznám sa, že som vám nerozumel. 

Ján Chovaňák (občan) 

Že väčšina otázok bolo k pánovi primátorovi, len ten, že na začiatku povedal, že nebude. No tak ťažko 

potom, lebo však my máme možno sa len raz za dva mesiace spýtať alebo tak, keď chceme niečo vedieť 

alebo potom otravovať dlhými. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Kedykoľvek môžte prísť na mesto a opýtať sa, čo potrebujete. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ale asi lepšie písomne, aby to dostalo hlavu pätu, lebo potom viete, povedať sa môže hocičo, ale pravdy z 
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toho nemusí byf ani polovica. A u~ ke� to má �lovek písomne, sa vie to potom aj na nie�o obrátif. Viete, 
lebo u~ viackrát som dostal nie�o také povedané a malo to  výpovednú hodnotu ako Dobbinského rozprávky.  

Bc. Duban Waldecker (viceprimátor)  
Ukon�ím to, lebo máme v zásadách ~e len 5 minút diskusie, príspevok, tak~e ak to nie je nikto s �albím 
príspevkom, tak by som to uzavrel. �akujem vám za ú�asf.  

 Bc. Duban Waldecker – viceprimátor mesta ukon�il XIII. zasadnutie mestského zastupite>stva o 19,08 

hod.. 

 

 

Ing. Jozef Pavlík      Ing. Radovan Prstek 

 prednosta MsÚ           primátor mesta 

 

Overovatelia: 

p. Jana Dalajková Suchá 

p. Marcel }ák 

 

Zapísala: 

p. Alena Poláková 

toho nemusí byť ani polovica. A už keď to má človek písomne, sa vie to potom aj na niečo obrátiť. Viete, 

lebo už viackrát som dostal niečo také povedané a malo to výpovednú hodnotu ako Dobšinského rozprávky. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor) 

Ukončím to, lebo máme v zásadách že len 5 minút diskusie, príspevok, takže ak to nie je nikto s ďalším 

príspevkom, tak by som to uzavrel. Ďakujem vám za účasť. 

Bc. Dušan Waldecker — viceprimátor mesta ukončil XIII. zasadnutie mestského zastupiteľstva o 19,08 

hod.. 

Ing. Jozef Pavlík Ing. Radovan Prstek 

prednosta MsÚ primátor mesta 

Overovatelia: 

p. Jana Dalajková Suchá 

p. Marcel Žák 

Zapísala: 

p. Alena Poláková 
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